
YENİDEN BAKAN OLDU

Belediyelerle
el ele vereceğiz

Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı'nda devir

teslim töreni gerçekleşti. Görevi Murat
Kurum'a devreden Mehmet Özhaseki,
“Görevi benim kadar iyi yapacağına
inandığım kardeşime devrediyorum.
Yarım bıraktığım işleri kardeşim
tamamlayacaktır” dedi. Görevi 
devralan Kurum ise “Belediyelerimizle
iç içe olacağız. Biz de aynı amaç 
doğrultusunda çalışacağız, el ele 
vereceğiz” diye konuştu. I SAYFA 7

ç

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, ‘İstanbul Sanayi 
Odası Meslek Komiteleri Ortak Toplantısı’nda konuştu. 
‘İstanbul’a ihanet’ olarak nitelediği ‘Kanal İstanbul’ gibi ken-

tin başına bela olabilecek projeleri engelleyemedikleri
taktirde, tarihte ‘kötü anılacak’ yöneticiler olarak anı-

lacakları uyarısında bulunan İmamoğlu, bu kap-
samda şehrin 1/100 binlik bir plana sahip
olmasının önemine dikkat çekti. I SAYFA 5

Halit ÇELİKBUDAK

Hayali 
ihtişamın sonu

Sayfa 5

Ayhan ONGUN

Adaletin 
ateşle sınavı!

Sayfa 9

Savaş ATAK

Gelene hoşgeldin 
gidene güle güle!

Sayfa 4

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

ç

İnternete koyduğu ilanla evini
15 bin 850 TL'ye kiraya vermek

isteyen S.K (59), kendisine ulaşan 
emlakçının 'Evini 20 bin liraya kiraya
verebilirim' teklifini, 'Sizin gibiler yü-
zünden ev kiraları tavan yaptı' diyerek
reddetti. S.K., emlakçı ile yazışmalarını
sosyal medyada paylaşıp, Ticaret Ba-
kanlığı'na şikayette bulundu. Bakanlık
tarafından konut ilan fiyatlarında fahiş
artış yaptığı belirlenen 889 emlak işlet-
mesine 88 milyon 900 bin lira para 
cezası uygulandığı belirtildi. I SAYFA 9
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Örnek bir 
ev sahibi!

Maltepe Belediye Başkanı 
Esin Köymen, 2 Temmuz’un

Madımak Katliamı’nın 31. yıl dö-
nümü nedeniyle yaptığı konuşmada,
“Cezasızlık pratiği ile sonuçlanan
Madımak Davası’nı ve katliam 
failleri için çıkarılan özel affı utançla
hatırlıyoruz. Madımak herkesin gözü
önünde gerçekleşen, kamu görevlile-
rinin seyirci kaldığı bir katliamdı”
diye konuştu. Köymen Başbağlar
Katliamı’nda da yaşamını yitirenleri
andı. I SAYFA 4
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Affı utançla 
hatırlıyoruz!

www.gazetedamga.com.tr

İSTANBUL’A
iHAnET oLuR!
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Ataşehir'de
bulunan bir geri
dönüşüm erkezinde
çalışan 6 çocuk annesi
Filiz Sercan, iddiaya göre
iş yeri sahibinin oğlunun
kullandığı iş makinesinin
altında kalarak hayatını
kaybetti. Annelerinin
ölümünün ardından
kirayı ödemekte 
zorlanan 6 çocuk
oturdukları evden
atılarak barakada
yaşamaya başladı. 
Kaza yapan kişi serbest
bırakılırken, Sercan'ın
yakınları bu duruma
tepki göstererek 
öksüzlere sahip
çıkılmasını istedi

Sivas’ta 33 kişinin yakılarak 
öldürüldüğü Madımak Katlia-

mı'nın 31’inci yılında hayatını kaybeden-
leri anma programı yürüyüşle başladı.
Yürüyüşün ardından konuşan CHP 
lideri Özgür Özel, “Bizim ve ailelerin
ortak talebi Madı-
mak'ın bir utanç müzesi
olmasıdır. Bu bilim ve
kültür merkezi yazısını
gören ailelerin içi yanı-
yor. Bilime kültüre
inanan sanata ina-
nan canları bu-
rada yaktınız
diyorlar. Burası
utanç müzesi
olacak” dedi.
I SAYFA 7

ç

uTAnÇ 
MÜzESi
OLACAK!

Ünlü oyuncu Serenay Sarıkaya, 32'nci yaşına
girdi. Sosyal medya hesabından yayımladığı 

karelerle sıkça adından söz ettiren oyuncu, bu-
güne özel bir paylaşımda bulunmayı ihmal etmedi.
Yüzüne mum tutarken çektirdiği bu fotoğrafı ya-
yımlayan Serenay Sarıkaya, gönderisine “Baylar

ve bayanlar! 32” notunu düştü. Boran
Kuzum, Ece Sükan, Ebru Akel, Burcu

Kara, Metin akdülger ve Güllü gibi
ünlü isimler Serenay'ın teb-

rik etti. 

SERENAY 
YAŞLANDI!

6 YIL SONRA VEDA ETTİ

3 büyük sınavı
başarıyla verdik

Sağlık Bakanlığına atanan
Kemal Memişoğlu, düzenlenen

devir teslim töreninin ardından  
görevi Fahrettin Koca’dan devraldı.
Memişoğlu, Türkiye’nin özellikle son
22 senede sağlıkta devrim niteliğindeki
birçok başarıya imza attığını söyledi.
Fahrettin Koca ise 6 yıldır sürdürdüğü
görevi süresince Elazığ depremi, 
pandemi ve Kahramanmaraş deprem-
leri olmak üzere 3 büyük sınav 
yaşadıklarını ve bu sınavları başarıyla
verdiklerini ifade etti. I SAYFA 7
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İçişleri Bakanı Ali 
Yerlikaya, Kayseri'deki

taciz olayı sonrası patlak veren,
İstanbul'un bazı ilçeleri ile Gazi-
antep, Hatay ve Antalya gibi bir-
çok ilde süren olayların gözaltı
bilançosunu açıkladı. Yerlikaya,
“Yasa dışı yollara başvurularak
gerçekleştirilen provokatif eylem-
ler sonrası 474 şahıs gözaltına
alınmıştır. Provokasyonlara 
gelmeyelim. İtidalli davranalım”
uyarısını yaptı.  I SAYFA 5

ç

BAŞARISIZ 
OLACAKLAR!

Milli Savunma Bakanı
Yaşar Güler, Kayseri'de

Suriyeli bir kişinin, Suriye 
uyruklu çocuğa cinsel istis-
marda bulunduğu iddiaları
sonrası çıkan olaylarla ilgili,
“Sığınmacı konusu dikkatle 
izleniyor. Türkiye'ye karşı bazı
unsurların kamu düzenini
bozma girişimleri, devletimizin
birimleriyle gösterdiği özverili
çaba sayesinde başarısız 
kılınacaktır” dedi. I SAYFA 7

ç

OKSUZLER
SAHIPSIZ!

28 Mayıs'ta Ferhatpaşa Mahallesi'nde bulunan
bir geri dönüşüm merkezinde meydana gelen

kazada, aynı yerde çalışan 6 çocuk annesi Filiz Sercan
(43) hayatını kaybetti. İddiaya göre, iş yeri sahibinin
oğlu olan Muhammer T. kullandığı iş makinesi ile geri
manevra yaptığı sırada Sercan'ı görmedi. İş makinası-
nın altında kalan genç kadın hayatını kaybetti. Sercan
hayatını kaybettikten sonra 6 çocuğu kirayı ödeyeme-
diği için oturdukları evden atıldı. Babaları da ceza-
evinde olan 6 kardeşe yakınlarının da yardımıyla
kalmaları için bir baraka yapıldı. 

kiRAyI ÖDEyEMEDiĞi iÇin 
EVLERinDEn ATILDILAR!

ç

Sercan'ın ölümünden sorumlu olan Muham-
mer T., olaydan sonra tutuklandı. Muhammer

T.'nin bir süre sonra tutuksuz yargılanmak üzere 
serbest bırakıldığı öğrenildi. Sercan'ın kızı Bahar 
Sercan, “6 kardeşimle birlikte sokakta kaldım. Adaletin
yerini bulmasını istiyorum” dedi. Ölen kadının yeğeni
Emre E. ise “Bizim yanımızda kalıyorlar. Eş dost yar-
dım ediyor. Gereken neyse yapılmasını istiyoruz. Karşı
taraf hiçbir şekilde bu çocuklara yardımcı olmadı. Bu 
çocuklar mağdur oldu. Biri fiziksel engelli diğerinin
gözleri görmüyor” diye dert yandı. I SAYFA 3
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Filiz Sercan'ın kız kardeşi Sevgi E., "6 tane çocuk kömürlükte kalıyor.
Kömürlüktü burası biz boşalttık. Şu an bu çocuklar perişan halde.
Bir yere kadar yetişebiliyoruz. Durumları kötü, ihtiyaçları var” dedi. 

ÇocukLAR 
PERİŞAn HALDE

BiRi FizikSEL EnGELLi 
DiĞERinin GÖzLERi AMA!

iMAMOGLU’NA
SUC DUYURUSU!
İBB'nin Büyükada'da
hizmete aldığı 
elektrikli minibüslere
ilişkin bir grup, Ekrem
İmamoğlu ve İETT 
Genel Müdürü İrfan
Demet hakkında suç
duyurusunda bulundu

Çağlayan'daki İstanbul Adliyesi'nde
suç duyurusunda bulunan Ada sakin-

leri, savcılığa sundukları dilekçede, Adalar'ın
2021 tarihli Cumhurbaşkanı Kararıyla Özel
Çevre Koruma Bölgesi ilan edildiğini belirtti.
Dilekçede, İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu ve
İETT Genel Müdürü İrfan Demet hakkında
“görevin gereklerini yerine getirmede ihmal”,
“görevi kötüye kullanma” ve “Kültür ve 
Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu'na 
muhalefet” ile “Kıyı Kanunu'na muhalefet”
suçlarından dava açılması talep edildi.

GÖREVİNİ KÖTÜYE KULLANMA!

ç
Bahçelievler'de
parktaki kadına

bakarak mastürbasyon
yaptığı iddia edilen 
şüpheliyi mahalleli darp
etti. Parktaki kadının
gitmesinin ardından ma-
halleli şüphelinin yanına
gitti. Ardından gençler ta-

rafından tekme tokat 
darbedilen şüpheli koşa-
rak olay yerinden ayrıldı.
Şüpheliyi darbeden genç-
lerden Hasan Hüseyin,
“Adamı uyardık, 'Sen 
ne yapıyorsun' dedik,
adam da bize, 'Karışma-
yın' dedi” diye konuştu.

çAlerjiye dikkat!
Göz Hastalık-
ları Uzmanı

Dr. Mürüvvet Ayten
Tüzünalp, yaz mev-
siminin bazı kişilerde
göz alerjisine yol aça-
bileceğini söyledi ve
önemli uyarılarda
bulundu. I SAYFA 2

ç

ÇocukLAR iÇin
oyun zAMAnI

HABERİN DEVAMI SAYFA 4’TE

PROVOKASYONA
GELMEYELiM!
PROVOKASYONA
GELMEYELiM!
PROVOKASYONA
GELMEYELiM!
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GELMEYELiM!
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GELMEYELiM!
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GELMEYELiM!
PROVOKASYONA
GELMEYELiM!
PROVOKASYONA
GELMEYELiM!

Ekrem İmamoğlu

MAHALLELi
HIRPALADI!
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Acıbadem Altunizade Hastanesi Göz Hastalıkları
Uzmanı Dr. Mürüvvet Ayten Tüzünalp, yaz 
mevsiminin bazı kişilerde göz alerjisine yol
açabileceğini söyledi ve önemli uyarılarda bulundu
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G özlerde kuruluk, yoğun kaşıntı,
batma hissi, kızarıklık… Göz
alerjisi yaz aylarını adeta ka-

busa dönüştürebiliyor! Her mevsim
oluşabilen göz alerjisi; polenler, güneş ışınları,
havuzdaki klorlu su ve klimanın kurutucu et-
kisiyle bu mevsimde daha fazla görülüyor.
Tedavi edilmezse görme problemlerine veya
enfeksiyona, bazı durumlarda çocuklarda as-
tigmata, hatta kornea nakli gerektirecek has-
talıklara bile yol açabiliyor. Hijyen kurallarına
dikkat edildiğinde göz alerjisinin genellikle
düzeldiğine dikkat çeken Acıbadem Altuni-
zade Hastanesi Göz Hastalıkları Uzmanı Dr.
Mürüvvet Ayten Tüzünalp, “Gerekli değişik-
likler yapılarak alerjenlerden uzak durulması
faydalı olur. Doktor tarafından verilen tedavi
planıyla genellikle gözlerde zarar oluşmadan
kişi normal hayatına döner. Önlem olarak
yazın güneş ışınlarından sakınılmasını, klor-
dan korunmak için yüzme gözlüğü kullanıl-
masını, klimaya çok fazla maruz
kalınmamasını, ekran karşısında çalışan kişi-
lere düzenli suni gözyaşı kullanmalarını tav-
siye ediyoruz” diyor. 

Güneş, klorlu su ve klimaya dikkat!  

Yaz aylarında göz alerjisi genel olarak; polen-
ler, güneş ışınları, toz akarları, hijyen eksikliği,
havuzdaki klorlu su, klima ve makyajdan kay-
naklanıyor. Alerjenlere temas etmek veya so-
lumak, bağışıklık sisteminin aşırı tepkisiyle
gözlerde alerjik reaksiyonlara neden oluyor.
Her bir alerji etkeninin farklı yaklaşım gerek-
tirdiğine değinen Dr. Mürüvvet Ayten Tüzü-
nalp, sözlerine şöyle devam ediyor:
“Polenlere bağlı göz alerjisi daha çok bahar
ve yaza geçişte görülür. Kısa süreli kortizon
ve antihistaminik kullanımıyla kolayca geçer.
Toz akarlarına ve evde yaşayan hayvanların
tüylerine karşı oluşan göz alerjisi de ortamda
gerekli değişiklikler yapılması ve benzer tedavi
yaklaşımıyla daha uzun süre alsa da iyileştiri-
lir. Yaz aylarında klor ile dezenfekte edilen ha-
vuzlar başlı başına alerjik konjonktivit
sebebidir. Klordan korunmak için yüzme
gözlüğü takılması ve havuzdan sonra yüzün
temiz suyla yıkanması tavsiye edilir” diyor. 

Ekran kullanımı alerji riskini artırıyor

Günümüzde ekran kullanımının artmasına
bağlı oluşan göz kuruluğunun yol açtığı aler-
jen maddelerin gözden temizlenmemesi ne-
deniyle alerjik reaksiyonlara daha sık
rastlanıyor. Göz Hastalıkları Uzmanı Dr.
Mürüvvet Ayten Tüzünalp, ekran kullanımı-
nın başlı başına alerji sebebi olduğuna işaret
ederek, “Buna bir de çalışma alanlarındaki
klimaların sebep olduğu kuruluk da ekleniyor.
Ayrıca makyaj yapan kadınlar da çok titiz

davranmalı, makyajı çıkardıktan sonra
kirpik temizliğini daha detaylı yapmalı.
Tüm bu etkenlerden gözlerimizi koru-
mak için özellikle ekran karşısında çalı-

şanlara düzenli suni gözyaşı kullanmalarını
tavsiye ediyoruz” diyor. 

Güneş ışınlarından korunmak şart! 

Güneş ışınlarına duyarlılık kişiye özel olsa da
maruz kalma süresi uzadıkça ve korunulma-

dığı takdirde oluşan göz alerjisi uzun bir te-
davi isteyebiliyor, yoğun ilaç kullanımı gerek-
tiriyor. Tedavi edilmezse gözün ön saydam
tabakasında kalıcı değişikliklere yol açan ve
‘keratokonus’ adını alan hastalık durdurul-
madığı takdirde tablo kornea nakli ihtiyacına
kadar ilerleyebiliyor. Göz Hastalıkları Uz-
manı Dr. Mürüvvet Ayten Tüzünalp, “Bu ne-
denle yaz aylarında güneş gözlüğü asla ihmal
edilmemelidir” uyarısında bulunuyor. 

Kontakt lens kullanmayın

Kontakt lensler alerjenlerin gözle temas
etmelerine, üzerine yapışmalarına ve birik-
melerine yol açabildiği için alerjik konjonkti-
vitleri şiddetlendirebiliyor. Dolayısıyla
mutlaka özenle yıkanmaları ve temiz tutul-
maları büyük önem taşıyor. Alerjik tepki gös-
teren gözleri lensten korumak, alerji olan
dönemlerde kontakt lens kullanımına ara ve-
rilmesi öneriliyor.

Ceviz, besin değerleri
açısından lifler, vitaminler

ve mineraller ile sağlıklı
yağlar içerdiği için süper

besin olarak tanımlanıyor.
Cevizin faydaları nelerdir?

Günde ne kadar ceviz
tüketilmeli? Ceviz kilo 

vermede etkili mi?

Ceviz, Juglans cinsine ait bir
drupe ağacının yenilebilir tohu-
mudur. En yaygın ceviz türleri İn-

giliz cevizi (Juglans regia) ve kara ceviz
(Juglans nigra)'dir. Cevizler sert bir kabuk
içinde bulunur ve tohumun kendisi beyni
andıran iki lobdan oluşur. Genellikle çiğ
veya kavrulmuş olarak tüketilir ve çeşitli
mutfak uygulamalarında kullanılır. Ceviz-
ler protein, lif, vitaminler (E vitamini ve B6

vitamini gibi) ve mineraller (magnezyum,
fosfor ve manganez gibi) dahil olmak
üzere temel besin maddeleriyle doludur.

Antioksidan zengini

Cevizler, vücuttaki oksidatif stresi azalt-
maya ve iltihabı azaltmaya yardımcı olan
polifenoller ve diğer antioksidanlar içerir.
Düzenli ceviz tüketimi, kalp sağlığını iyileş-
tirmekle ilişkilendirilmiştir. Omega-3 yağ

asitleri içerirler, bu da kötü ko-
lesterol (LDL) seviyelerini azalt-
maya ve iyi kolesterol (HDL)
seviyelerini artırmaya yardımcı olur. Ce-
vizlerde bulunan DHA'nın yüksek sevi-
yeleri, beyin sağlığı için
faydalıdır ve bilişsel
fonksiyonu iyileştirebilir
ve nörodejeneratif has-
talık riskini azaltabilir.

www.gazetedamga.com.tr

Cevİz gİbİsİ yok!

Gözün alerjen maddelere karşı gösterdiği reaksi-
yon olarak tanımlanan göz alerjisi kimi zaman kro-
nik oluyor ve uzun süreli tedavi istiyor. Kimi zaman
ise akut gelişiyor, alerjen maddeden uzaklaşmak
bile tedavi edici olabiliyor. Her iki durumda da
hekim tarafından etkenin saptanması ve uygun te-
davi planlanması gerekiyor.
Erken tespit edildiğinde ve
kişi hayatını buna göre dü-
zenleyip hijyen kurallarına
dikkat ettiğinde göz alerjisi-
nin genellikle düzeldiğine
dikkat çeken Göz Hastalıkları
Uzmanı Dr. Mürüvvet Ayten
Tüzünalp, “Gözün alerjen-

lerle mücadele etmek adına histamin üretmesi so-
nucu gözde kızarıklık, kaşıntı, sulanma ve kırmızılık
oluşur. Bu tablo yaşam kalitesini olumsuz etkileye-
cek şiddette gelişebilir. Göz alerjisi tedavisinde
erken dönemde kısa süreli steroid ve uzun süreli
antihistaminik kullanımı ilk seçenektir. Kuruluğa

karşı düzenli suni gözyaşı sü-
recin aktifleşmesini engelleyi-
cidir. Ağır tablolarda da
dokunun toparlayabilmesi için
damla şeklinde immunsupre-
sif, bir başka deyişle bağışık-
lığı baskılayan daha güçlü
tedaviyi uzun süre uygulamak
gerekebilir” diyor.  

Gözyaşı damlasıyla nemlendirin

yaz mevsimi
göz alerjisi

yapaBiliryapaBiliryapaBiliryapaBiliryapaBiliryapaBiliryapaBiliryapaBiliryapaBilir

NEŞE
MERT

HABER

Bebeklerde öksürüğü
önemseyin!

Yapılan çalışmalar herhangi bir
sağlık problemi olmayan çocukların
günde ortalama 30-34

defa öksürebildikleri gösteri-
liyor. Ancak öksürük
aynı zamanda altta
yatan bir hastalığın
belirtisi de olabili-
yor. Onun için bu
durumun en
doğru şekilde de-
ğerlendirilmesi
önem taşıyor.
Memorial  Has-
tanesi Çocuk Sağ-
lığı ve Hastalıkları
Uzmanı Uzm. Dr.
Orhan Köksal çocuk-
larda oluşabilecek öksürükte
ebeveynlerin dikkat etmesi gere-
kenlerle ilgili bilgi verdi. 

Öksürüğün tedavisi önemli 

Öksürük, solunum sisteminin aşırı sekresyon
(salgı) ve yabancı maddelerden temizlemeye
yönelik önemli savunma mekanizması ve ko-
ruyucu bir refleksi olarak da tanımlanır. Öksü-
rük pediatri polikliniğine başvuruların en sık
nedenlerinden biridir. Pediatride hekim ebe-
veyn iletişimi önemlidir. Öksürüğün problemli
olup olmadığının anlaşılmasında birinci kilit
nokta iyi alınmış bir hikayedir. Ayrıntılı öyküyü
ebeveynler vermektedir.  Burun akıntısı, halsiz-
lik, kırgınlık, ateş, genize doğru akıntı ile bera-
ber öksürük varsa burada çoğunlukla neden,
soğuk algınlığı, nezle, grip gibi viral üst solu-

num yolları enfeksiyonudur.  Genize doğru
akıntıyı azaltan ilaçlar 6 yaşından büyük ço-

cuklarda kullanılabilmektedir. Krup ya
da akut laringotrakeit genelde

virüs enfeksiyonlarına bağlı ge-
lişen ateş, burun akıntısı,

seste kabalaşma, havlar
tarzda öksürük, gırtlak
altı soluk borusu kısmı-
nın ani daralmasına
bağlı stridor denilen
genelde nefes alırken
olan hırıltı görülmekte-
dir. Şikayetler gece ve

sabaha doğru daha fazla
olmaktadır. Tedavi, gerek-

tiğinde soğuk buhar ve ste-
roid tedavisini de

kapsayabilmektedir. Astım öksü-
rükleri gün içerisinde olabildiği gibi, gece

uykuya daldıktan 1-2 saat sonra başlar ve gi-
derek artar. Soğuk hava, kuru ve rutubetli
hava ve eforla beraber öksürük görülebilmek-
tedir. Viral üst solunum yolları enfeksiyonu
sonrası şikayetler artabilir. Sık sık nefes alıp
verme,  nefes verirken zorlanma ve hışıltı, gö-
ğüste çekilmeler olabilmektedir.   Genellikle
anne, baba, kardeş veya yakın akrabalarında
astım, egzama, alerjik nezle gibi alerjik hastalık
öyküsü vardır. Üst solunum yolu enfeksiyonu
sonrasında 2-3 haftadan sonra devam eden
öksürükler astım açısından incelenmelidir. 

Boğmaca ile oluşan
öksürüğe dikkat!

Boğmaca, Bordatella pertussis adlı bir bak-

terinin yol açtığı bir alt ve üst solunum yolu
hastalığıdır. Şikayetler nezle grip gibi başla-
maktadır. Öksürükler uzun sürebilmektedir.
Rahat ve iyi görünümlü olan kişileri tetikle-
yen bir faktörlerden sonra üst üste öksürük
ile morarma ve kusma, sonrasında rahat-
lama şeklinde öksürük atakları görülmekte-
dir. Tüm yaşta görülmekle beraber, özellikle
6 ay altı çocuklarda sıkıntı oluşturmaktadır.
Erken dönemde başlanan antibiyotiklerle
öksürüğün kontrolü sağlanabilmektedir. Ya-
pılan tedaviler öksürüğü uyaran faktörlerin
azaltılması ve şikayetlerini azaltmaya yöne-
liktir. En önemli önlem aşılamadır. Öksürük
aşağıda belirtilen nedenlerle açıklanamı-
yorsa diğer nadir görülen nedenler yönün-
den incelenmelidir.  

Öksürük ne zamandan beri var? 

Öksürüğün şiddeti, sıklığı nedir? 
Ne kadardır sürüyor? Niteliği nedir?  Bal-
gamlı mı? Değil mi? Kesik kesik mi?  Kuru
öksürük mü?Günün hangi vaktinde daha
çok oluyor. Gece uykudan uyandırıyor mu?
Tetikleyen bir durum var mı? (Oyun oyna-
dıktan sonra, beslenme sonrası, soğuk ha-
vaya geçince gibi). Sonuç olarak aileler
açısından öksürük ile ilgili bazı alarm du-
rumları vardır. Öksürük, çocuğunuzun
yaşam kalitesini bozuyorsa, günlük aktivite-
lerini kısıtlıyorsa, beraberinde ateş, sık sık
nefes alıp verme, göğsünde çekilmeler ve hı-
rıltı, morarma gibi solunum sıkıntısı bulgu-
ları varsa, bebeğinizin beslenmesini
etkiliyorsa sağlık desteği almak gerekir.
AYŞE ADLI

Memorial  Hastanesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı
Uzm. Dr. Orhan Köksal çocuklarda oluşabilecek öksürükte
ebeveynlerin dikkat etmesi gerekenlerle ilgili bilgi verdi

Cildiniz için
sağlıklı beslenin
Diyetisyen Sibel Mumcu, “Beslenmeye dikkat
ederek cildi güneşin zararlı etkilerinden 
korumak mümkün” açıklamasında bulundu

Güneşe yüksek oranda maruz kalınan
sıcak yaz günlerinde hem cildi güneş
ışınlarına karşı korumak hem de yeteri

kadar bu ışınlardan faydalanmak oldukça önemli.
Güneşten kaçmak yerine ilgili uzmanların önerileri
ile güneşten korunmak ve güneş ışınlarının vücut
için gerekli olduğu unutmamak gerektiğini belirten
Sodexo Entegre Hizmet Yönetimi Sağlıklı Yaşam
Yöneticisi ve Diyetisyen Sibel Mumcu, “Beslen-
meye dikkat ederek cildi güneşin zararlı etkilerin-
den korumak mümkün” açıklamasında bulundu.
Sibel Mumcu, yaz aylarında beslenmeyi düzen-
leme ve cildi korumanın yollarını paylaştı.

Karotenoidler etkili 

Besinlerde bulunan karotenoidler, özellikle beta
karoten ve likopen oldukça etkilidir. Karotenoidler,
birçok meyve ve sebzede bulunan sarı, kırmızı ve
turuncu renklerin kaynağıdır. Beta-karotenler aynı
zamanda A vitaminin de kaynağıdır. Bu vitamin,
serbest radikallerin oluşmasını önleyen ve yaşlan-
mayı geciktiren bir antioksidandır. Havuç, kayısı,
domates, biber, kavun, ıspanak, maydanoz, asma
yaprağı, dereotu gibi sebze ve meyveler beta-karo-
ten içerir. Likopenler ise, meyve ve sebzelere
pembe-kırmızı rengi veren pigmentlerdir. Doma-
tes, karpuz, çilek, greyfurtta bolca bulunur. Doma-
tes likopen kaynağıdır; cildin daha güzel
görünmesini sağlar. Karpuz da domates gibi liko-
pen içerir; cildin kızarmasını, vücudun susuz kal-
masını engeller.

Yeşilden şaşmayın

Brokoli gibi sebzeler ile fesleğen, biberiye, adaçayı,
maydanoz gibi taze otlar, serbest radikallere karşı
savaşan ve cildi koruyan antioksidanlardan zen-
gindir. Koyu yeşil yapraklı sebzeler de antioksidan-
ların kaynağıdır ve cildi güneşin zararlarından
korurlar.

Omegalar değerli 

Omega-3’ler cildin parlak ve gergin olmasını sağ-
lar. Cildi güneşin zararlı etkilerine karşı korur.   Bu
yağ asitleri hücre zarını güçlendirir, cildin daha
genç görünmesini sağlar. Somon, ceviz, keten to-
humu, zeytinyağı, koyu yeşil sebzeler beslenmeye
mutlaka eklenmeli.

Vitaminlerin etkisi büyük 

E ve C vitaminleri de güneşin zararlarından cildi
koruyan güçlü antioksidanlar ve yaşlanmaya karşı
en etkin vitaminlerdir. E Vitamini kaynakları; bitki-
sel yağların çoğu, ceviz, fındık-fıstık, tohumlar, et,
balık, yeşil yapraklı sebzeler, ıspanak, kuşkonmaz,
elma, yumurta ve tahıllardır. Çilek, kivi, portakal ve
diğer turunçgiller, sarı, yeşil ve kırmızı biberler,
koyu yeşil yapraklı sebzeler, brokoli, domates, be-
zelye ve maydanoz ise en C vitamin kaynaklarıdır. 

Güneş kemiklere iyi gelir

Güneş kemiklerimiz için çok önemli olan D vita-
mini aktive eder. Bunun için güneşten doğru şe-
kilde faydalanmak gerekir. Güneş altında uzun
saatler harcamak yerine kısa sürelerde doğru bir
güneşlenme bu aktivasyon için yeterlidir. Güneş-
lenme süresi ve saati, yaşanılan bölgenin enlem
özelliklerine göre değişmekle birlikte güneş ışınları-
nın dik olarak geldiği saatlerde 10-15 dakika kadar,
korunma olmaksızın güneş ile temas etmek, D vi-
tamininin aktif olması ve depolanması için
yeterlidir.

Hormon salınımını artırır 

Güneş ışığının beyinden serotonin hormonu salı-
nımını da arttırdığı düşünülmektedir. Bu hormon,
duygu durumun güçlenmesine yardımcı olan,
kaygı durumunu iyileştiren ve depresyonu önleyen
etkiler gösterir.

Bol bol su için

Su, vücudumuzu ve cildimizi zararlı maddelerden
arındıran en önemli sıvıdır. Cildin beslenmesini
sağlar, gerginleştirir ve kurumasını önler. Her gün
2-2,5 litre suya ihtiyacımız vardır. Güneşe fazla

maruz kalındığında, cilt es-
nekliğini kaybeder ve
susuz kalır. Bunu engelle-
mek ve cildin kurumasın

önlemek için bol su
tüketmek önemlidir.
HABER
MERKEZİ
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Alacak verecek
cinayeti!
Sultangazi'de de, R.Ç., borç para 
aldığı yakını tarafından silahla 
vuruldu. Ağır yaralanan R.Ç., kaldı-
rıldığı hastanede hayatını kaybetti

OLAY, dün gece, Sultangazi Yunus Emre
Mahallesi'nde meydana geldi. İddiaya
göre, R.Ç.(32), bir yakınından borç para

aldı. R.Ç. ile alacaklısı arasında borç yüzünden
husumet oluştu. Bunun üzerine R.Ç. ile alacaklı
yakını, dün gece parkta bir araya geldi. İkili ara-
sında başlayan tartışma sırasında alacaklı kişi, ya-
nındaki silahla R.Ç.'ye ateş etti. Ağır yaralanan
R.Ç., çevredekiler tarafından hastaneye kaldırıldı.
R.Ç., hastanede hayatını kaybetti. Polis, olayla il-
gili çalışma başlattı.

Akrabası öldürdü

Olay sonrasında yaşananlar, çevredeki vatandaşla-
rın cep telefonu kameraları tarafından kaydedildi.
Görüntülerde, yaralı R.Ç.'nin yerde yattığı görülü-
yor. Çevredekilerin yaralıyı taşıyarak bir araca bin-
dirdikleri görülüyor. Olayı anlatan bir mahalleli,
"İki kişi birbirini vurmuş. duyduğumuza göre akra-
balar ve alacak verecek davasıymış" dedi. DHA

Hızını alamadı
gişelere çarptı!

Orman az daha
kül olacaktı

KAZA, saat 14.30 sıralarında Kuzey
Marmara Otoyolu Reşadiye gişeleri
Fatih Sultan Mehmet Köprüsü yönünde

meydana geldi. B.Ç. yönetimindeki 34 YZS 79
plakalı kamyonet, şoförünün direksiyon hakimiye-
tini kaybetmesi sonucu beton bariyerlere çarptı.
İhbar üzerine olay yerine itfaiye, sağlık ve polis
ekipleri sevk edildi. Kazada kamyonet şoförü B.Ç
ve araçta bulunan İ.K, C.T yaralandı. B.Ç 'nin
durumunun ağır olduğu öğrenildi. Yaralılar am-
bulanslarla hastaneye kaldırıldı. Çevredeki güven-
lik önlemi alan polis ekipleri, kaza ile ilgili
soruşturma başlattı. DHA

YANGIN, akşam
saatlerinde
Kuzey Marmara

Otoyolu’nun yakınında bu-
lunan Alemdağ Orma-
nı’nda çıktı. İhbar üzerine
olay yerine orman ve itfaiye
ekipleri sevk edildi. Bölgeye
Çekmeköy Kaymakamı
Resul Çelik, İl Jandarma
Komutanı Tümgeneral
Yusuf Kenan Topçu ve
İl jandarma Komutan 
Yardımcısı Albay Osman
Delen de geldi. Yangın
ekiplerin müdahalesiyle
kısa sürede söndürüldü.
Yangın nedeniyle 4 dönüm
alan zarar gördü. DHA

Serseriliğin bedeli 2 bin 70 lira!
Beykoz'da trafikte, yüksek sesle müzik dinleyerek hafif ticari aracın bütün kapıları açık halde
ilerleyen sürücüye 2 bin 70 lira para cezası kesildi. O anlar, cep telefonu kamerasına yansıdı

OLAY, 30 Haziran Pazar
günü Soğuksu Mahallesi Ka-
vacık istikametinde meydana

geldi. Edinilen bilgiye göre; bir sürücü-
nün yüksek sesle müzik dinlediği hafif
ticari aracının bagaj dahil bütün kapı-
larını açarak ilerlediği görüntüler, bir
başka sürücünün cep telefonu kamera-
sına yansıdı. Sosyal medyada paylaşı-

lan görüntüler üzerine çalışma yapan
Beykoz İlçe Emniyet Müdürlüğü ekip-
leri, aracın plaka bilgisinden sürücü-
nün M.C.A. olduğunu tespit ederek
yakaladı. Sürücüye Trafik güvenliği ve
düzeni ile ilgili olan ve yönetmelikte
gösterilen diğer kural, yasak, zorunlu-
luk veya yükümlülüklere uymamak
maddesinden 690 lira, otomobil ve mi-

nibüs cinsi taşıtlarda emniyet kemeri
bulundurmamak maddesinden 690
lira, yüksek sesle müzik dinleyerek ses
kirliliği oluşturmak maddesinden 690
lira olmak üzere toplam 2 bin 70 lira
para cezası kesildi. Sürücü M.C.A., iş-
lemlerin ardından "Trafik Güvenliğini
Tehlikeye Düşürmek" suçundan adli
makamlara sevk edildi. DHA

Ataşehir'de bulunan bir geri dönüşüm merkezinde çalışan 6 çocuk annesi Filiz Sercan, iddiaya göre iş
yeri sahibinin oğlunun kullandığı iş makinesinin altında kalarak hayatını kaybetti. Annelerinin ölümü-
nün ardından kirayı ödemekte zorlanan 6 çocuk oturdukları evden atılarak barakada yaşamaya başladı

O lay, 28 Mayıs'ta Ferhat-
paşa Mahallesi'nde bu-
lunan bir geri dönüşüm

merkezinde meydana geldi. 6 ço-
cuğu olan Filiz Sercan (43) geri
dönüşüm merkezinde günlük yev-
miye ile çalışıyordu. Sercan 28
Mayıs sabahı geri dönüşüm mer-
kezindeki işine gitti. İddiaya göre,
iş yeri sahibinin oğlu olan Mu-
hammer T. kullandığı iş makinesi
ile geri manevra yaptığı sırada
Filiz Sercan'ı görmedi. Filiz Sercan
iş makinasının altında kaldı. Ser-
can, sağlık ekiplerinin yaptığı tüm
müdahaleye rağmen kurtarılama-
yarak hayatını kaybetti. Filiz Ser-
can hayatını kaybettikten sonra 6
çocuğu kirayı ödeyemediği için
oturdukları evden atıldı. Babaları
da cezaevinde olan 6 kardeşe ya-
kınlarının da yardımıyla kalmaları
için bir bakara yapıldı. 2'si engelli
toplam 6 çocuk barakada yaşam
mücadelesi veriyor. Filiz Sercan'ın
ölümünden sorumlu olan Mu-
hammer T. ise olayından ardından
tutuklandı. Muhammer T.'nin bir
süre sonra tutuksuz yargılanmak
üzere serbest bırakıldığı öğrenildi.

Kardeşleriyle sokakta kaldı 

İş kazasında hayatını kaybeden
Filiz Sercan'ın kızı Bahar Sercan,
"Annemle birlikte ben de orda çalı-
şıyordum. Kepçe geri geri geldi,
anneme çarparak altına aldı. Son-
rasında polis, savcı, sağlık ekipleri
geldi. Olay zaten sabah 08.30'da
oldu. Anneme vuran kişi şu anda

dışarıda. Durumumuz olmadığı
için kirayı ödeyemedik, o yüzden
ev sahibi bizi dışarı atmak zo-
runda kaldı. 6 kardeşimle birlikte
sokakta kaldım. Adaletin yerini
bulmasını istiyorum" dedi.

Çocukların gelecekleri yok 

Ölen kadının yeğeni Emre E.,
"Kendisi sabah işe gidiyor. İş ka-
zası geçiriyor, Halam çalışırken
orada bulunan kepçe operatörü
geri geri geldiği sırada görmeyerek
halamı eziyor. Halam orada vefat
etti. O kişi tutuklandı. Tutuklandık-
tan sonra bayram arifesinde tah-
liye edildi. 6 tane çocuk ortada
kaldı. Çocuklar mağdur bizim ya-
nımızda kalıyorlar. Akrabalar, eş
dost yardım ediyor. Gereken neyse
yapılmasını istiyoruz. Karşı taraf
hiçbir şekilde bu çocuklara yar-
dımcı olmadı. Bu çocuklar mağdur
oldu. Biri fiziksel engelli diğerinin
gözleri görmüyor. Çocuklar şu
anda burada kalıyor, okul çağında
bu çocuklar. Komşular izin verdi.
Kendi imkânlarımızla baraka gibi
bir yer yaptık. Yeme içme işlerini
biz tedarik ediyoruz ama nereye
kadar... Bakıma muhtaç bu çocuk-
lar. Anneleri öldü, gelecekleri bitti
bu çocukların. Biz anlamadık, ka-
zadan sonra kişi 10 gün tutuklu
kaldı. Tahliye edildi. Orda birisi
ölmüş, dava açılmadan duruşma
yapılmadan tahliye edilmesini an-
lamadım. Elini kolunu sallayarak
çıktı. Bu çocuklar mağdur oldu"
şeklinde konuştu. DHA

Çanta imalathanesi 

Zeytinburnu’nda 3 katlı binanın bodrum ve eksi 1’inci katında
yer alan çanta imalathanesinde yangın çıktı. İtfaiye ekiplerinin
müdahalesinin ardından yangın kontrol altına alındı

YANGIN, saat 19.30 sıralarında
Zeytinburnu Çırpıcı Mahallesi
Rüstem Balkan Sokak üze-

rinde bulunan 3 katlı bir binanın bod-
rum ve eksi 1’inci katında bulunan çanta
imalathanesinde meydana geldi. Henüz
belirlenemeyen bir nedenle çıkan yangı-
nın dumanlarını gören vatandaşlar sağ-
lık ekiplerine ihbarda bulundu. İhbar
üzerine olay yerine çok sayıda itfaiye,
polis ve sağlık ekibi sevk edildi. Polis
ekipleri, yangının çevresine emniyet şe-
ridi çekerek güvenliği sağladı. Ölen ya
da yaralananın olmadığı yangın itfaiye
ekiplerinin müdahalesinin ardından

kontrol atına alındı. Polis ekiplerinin
yangınla ilgili çalışma başlattığı öğre-
nildi.

Dumanların yükseldiğini gördük

Yangını gören Fahrettin Çelik, "Biz mo-
tosiklet ile başka yere gidecektik o sırada
dumanların yükseldiğini gördük. Hemen
112’ye haber verdik. İtfaiyeler arkamız-
dan geldi. Onlar için yolu açmaya çalış-
tık, yardımcı olmaya çalıştık. Burası bir
çanta imalathanesi. Dakikalar geçme-
sine rağmen yangın devam ediyor, 40
dakika kadar oldu. Ölü ve yaralı yok"
açıklamasında bulundu. DHA

Tuvalet kavgası!
Ümraniye’de bir pastane sahibi ile pastanenin
tuvaletini kullanmak isteyen şahıs arasında
kavga çıktı. Pastane sahibinin kardeşi müşteriyi
bıçakladı. Yumrukların havada uçuştuğu 
kavga anı güvenlik kamerasına yansıdı

Olay, Ümraniye Tepeüstü
Mahallesi’nde bulunan bir
pastanede geçtiğimiz

akşam saat 19.00 sıralarında yaşandı.
İddiaya göre, Arda E. isimli bir kişi
pastanenin tuvaletini kullanmak is-
tedi. Pastane sahibi ise tuvaleti kul-
lanmasına izin vermedi. İkili arasında
tartışma çıktı. Tartışma kısa sürede
şiddetlenerek yumruklu kavgaya dön-
üştü. Dükkanın içinde başlayan kavga
sokağa taşındı. Kavganın yaşandığı
sırada pastane sahibinin kardeşi

Kadir K. içeriden aldığı bıçakla kav-
gaya dahil oldu. Kavganın yaşandığı
sırada Kadir K., Arda E.’yi bıçakladı.
Arda E. kanlar içinde yere yığılırken,
çevredeki vatandaşların ihbarı üzerine
olay yerine polis ve sağlık ekipleri sevk
edildi. Olay yerine gelen sağlık ekip-
leri yaralı Arda E.’yi Ümraniye Eğitim
ve Araştırma Hastanesi’ne kaldırdı.
Polis ekipleri olayla ilgili inceleme
başlattı. Öte yandan, kavga anı iş ye-
rinin güvenlik kamerasına saniye
saniye yansıdı.DHA

OKSUZLERIN DRAMI!

Yardım istiyoruz
Ölen kadının kız kardeşi Sevgi E.,
"6 tane çocuk kömürlükte kalıyor.
Kömürlüktü burası biz boşalttık.
Şu an bu çocuklar perişan halde.
Bir yere kadar yetişebiliyoruz. Du-
rumları kötü, ihtiyaçları var.
Benim kız kardeşim daha gence-
cik 43 yaşında toprağa girdi. Ço-
luğu çocuğu perişan bir halde

kaldı. Çok acı bir durum. Mal sa-
hibi gelip bu çocukların halini ha-
tırını bir defa olsun sormadı.
Kendi oğlunu kurtarmaya çalıştı.
Benim kız kardeşim öldü ama 6
tane evladını arkada bıraktı.
Bizim gücümüz hiçbir şeye yetmi-
yor. 43 yaşında gencecik bir kadını
ezip elini kolunu sallayarak gezi-

yor. Biz kimseye gidip de halimizi
anlatamıyoruz. Bu çocukların şu
an bizden başka hiç kimsesi yok.
Bizde elimizde varsa veriyorsak
yiyorlar, veremiyorsak aç kalıyor-
lar. Yetkililerden yardım istiyoruz"
ifadelerini kullandı. Öte yandan
fabrika yetkilileri konuyla ilgili
açıklama yapmak istemedi.

yandı bıttı!

Çekmeköy Kuzey Marmara Otoyolu
Reşadiye Gişelerinde direksiyon 
hakimiyetini kaybeden kamyonet
şoförü beton bariyerlere çarptı. 
Kazada 1'i ağır 3 kişi yaralandı

Çekmeköy'de ormanlık alanda çıkan
yangın itfaiye ve orman ekiplerinin
karadan ve havadan yaptığı müda-
haleyle büyümeden söndürüldü
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Ç atalca Belediyesi Temmuz Ayı
Meclis Toplantısı’nın gündem mad-
delerinden, son gündem maddesi

olan 5. Madde dikkatimi çekti. Gündem
maddesi şöyle; “Belediyemiz gayrimenkul-
lerinin 5393 Sayılı Belediye Kanunu’nun
18. maddesinin (e) bendine göre değerlen-
dirilmesi ile ilgili Emlak ve İstimlak Mü-
dürlüğü’nün teklifi...” Burada belediyenin
gayrimenkullerinin değerlendirilmesi
diyor. Meclis'te yapılan görüşmede bu
maddeye göre Çanakça ve Kabakça ma-
hallelerindeki bazı parsellerin satışa çıka-
rılması oylandı. Aslında işin özeti iki
mahallede bazı parseller belediye tarafın-

dan satışa çıkartılacak. Tabi Meclis gün-
deminde bu böyle açıkça yazılmamış,
muhtemelen kamuoyunda belediye yer sa-
tıyor algısı oluşturmamak için “değerlen-
dirme” cümlesi kullanılmış. Gündem
maddesi Ak Parti ve CHP Meclis üyeleri-
nin el kaldırmasıyla oy birliği ile kabul
edildi denildi. (Ancak Ak Parti Grubundan
bir meclis üyesi kabul etmeyenler denildi-
ğinde oylamaya red verdi. Böyle olunca
oylamanın oy çokluğu ile sonuçlanmış ol-
ması gerektiğini düşünüyorum. Anlaşılan
Ak Partili meclis üyeleri konuya yeterince
vakıf değildi.) 

Gündeme geçilmeden önce Ak Parti
Grubu adına söz alan A. Rasim Yücel
Meclis gündem maddelerinin detaylarının
yazılı olduğu metinlerin kendilerine ulaş-
madığına dikkat çekmişti. Toplantı sonrası
görüştüğüm Yücel, beşinci gündem mad-

desinin içeriğini bilmediklerini, gündem
maddesi oylamaya geçildiğinde içeriğinden
bilgi sahibi olduklarını söyledi. Tabi bu ko-
nuyla ilgili CHP Meclis üyelerinden de
görüş almak istedim. Ancak iddiaya göre
Çatalca Belediye Başkanı Erhan Güzel,
CHP Gurubu’na basınla konuşma yasağı
getirmiş. 'Basınla konuşmayın, bize zarar
verirler' demiş. Haliyle o taraftan bilgi
alamadım. Her zaman söylüyorum beledi-
yeler yer alabilir, yer satabilir. Ancak bunu
çeşitli kelime oyunu yaparak yer satılıyor
gerçeğini değerlendirme kelimesiyle perde-

leyemezsiniz. Keşke bu akıl oyunu yapmak
için kullandığınız zekanızı fayda getirecek
işler içinde kullansanız. Sonra basın size
nasıl bir zarar verebilir?

“Yöneten Kent Çatalca” vizyonuyla
tüm fikirleri dinleyip, birlikte yöneteceğiz
diye çıktığınız yolda basına konuşmayın
demek kendi söylediklerinizi yok saymak
yani söylediklerimiz ile yaptıklarımız aynı
olmayacak demek olmuyor mu? Ayrıca
basın size bu zamana kadar nasıl bir zarar
verdi de bu kadar tedirgin oluyorsunuz?
Seçim dönemi olmak üzere göreve geldiği-
niz zamandan bu yana hangi gazeteci size
zarar verecek bir yorum bir haber yaptı da
siz gurubunuza basın çalışanlarıyla konuş-
mamalarını tembihliyorsunuz? 10 yıl bele-
diye başkanı yardımcısı olarak görev
yaptınız bir tane başarı hikayen var mı
diye soran bir gazeteci oldu mu? Ya da

görev yaptığın dönemde hangi çalışmaları-
nızı referans gösteriyorsunuz diye soranı
da görmedim. Fakat görüyorum ki seçim
sürecince şeffaf yönetim diye masallar an-
latıp şimdi bu kırmızı çizgim o siyah çiz-
gim diyerek bizlerin haber alma
özgürlüğümüze sınırlar çizeceksin sonrada
o çok şeffaf yönetim anlayışını savunacak-
sın. 

Nedendir bilinmez ancak o koltuğa otu-
ranlar zamanı gelince kalkacaklarını unu-
tuyorlar. Sen ki deneyimli bir belediye
başkanı sayılırsın. Nasıl coşkuyla yönetime
gelip nasıl hüsranla gidildiğini bilirsin. Bu
ilçeye çok belediye başkanı geldi geçti
sende bir gün o kervanda olacaksın. Ancak
biz basın çalışanları aynı yerimizde gelene
hoş geldin gidene güle güle diyerek, halkın
haber alması için işimize aynı tutku ve
azimle devam edeceğiz.

Gelene hoşgeldin
gidene güle güle

AFFI UTANCLA 
HATIRLIYORUZ!
M altepe Belediyesi’nin tem-

muz ayı toplantıları, Mal-
tepe Belediye Meclisi

Başkanı ve Maltepe Belediye Başkanı
Esin Köymen’in başkanlığında, Bele-
diye Meclis Toplantı Salonunda dü-
zenlendi. 2 Temmuz’un Madımak
Katliamı’nın 31. yıl dönümü oldu-
ğunu anımsatan Köymen, “Yakın tari-
himizin insanlık dışı katliamlarından
olan Madımak, Alevi toplumunun
maruz kaldığı eşitlik ilkesine ve yurt-
taşlık hukukuna aykırı uygulamaların
sonuçlarından biridir. Madımak Kat-
liamı’nda yitirdiklerimizi saygı, sevgi
ve özlemle anıyorum. Cezasızlık pra-
tiği ile sonuçlanan Madımak Dava-
sı’nı ve katliam failleri için çıkarılan
özel affı utançla hatırlıyoruz. Madı-
mak herkesin gözü önünde gerçekle-
şen, kamu görevlilerinin seyirci kaldığı
bir katliamdı” diye konuştu. 

Minnetle anıyorum

5 Temmuz’un Başbağlar Katliamı’nın
da yıl dönümü olduğunu hatırlatan
Köymen, “Terör saldırısı sonucu yaşa-
mını yitiren 33 yurttaşımızı saygı ve
minnetle anıyorum. Terörün ve her
türlü şiddetin karşısında olmaya, ya-
şamı savunmaya devam edeceğiz. İn-
sanlığın gözü önünde gerçekleşen ve
bir soykırım girişimi olan Srebre-
nitsa’da kaybettiklerimizi de saygıyla
anıyorum. İnsanlığa karşı işlenen suç-
lar hafızalardan silinmediği gibi
hukuk düzenlerinde de zamanaşımına

uğramaz ve af konusu yapılmaz” açık-
lamasını yaptı. 15 Temmuz 2016 tari-
hinde gerçekleşen darbe girişiminin,
demokrasinin ve hukuk devletinin
önemini bir kez daha gösterdiğini vur-
gulayan Köymen, “15 Temmuz darbe
girişimine karşı, demokrasimize sahip
çıkmak için hayatını kaybeden yurt-
taşlarımızı saygıyla anıyorum. Ka-
muda liyakatten kopmanın, laiklik ve
eşitlik ilkelerine aykırı uygulamaların
sebep olduğu bu darbe girişiminden
hala bir ders çıkarılmamış olunması-
nın üzüntüsünü yaşıyoruz” değerlen-
dirmesini yaptı.

Vatan bir bütündür

22 Haziran’ın milli mücadele ateşinin
ilk belgesi niteliğinde olan Amasya
Genelgesi’nin 105. yılı olduğunu
anımsatan Köymen, “23 Temmuz
‘Milli sınırlar içinde vatan bir bütün-
dür’ ve ‘Manda ve himaye kabul edile-
mez’ diyerek işgale karşı kararların
alındığı Erzurum Kongresi’nin de
105. yılı. 24 Temmuz ise kurtuluşun ve
kuruluşun uluslararası alandaki diplo-
matik zaferi olan Lozan Antlaşma-
sı’nın 101. yılı. Cumhuriyetimiz için
önemli bu tarihler vesilesiyle Mustafa
Kemal Atatürk ile kurtuluşun ve kuru-
luşun kahramanlarını saygı ve min-
netle anıyorum” şeklinde konuştu.
Toplantı, meclis gündemindeki mad-
delerin ilgili komisyonlara görüşülmek
üzere havale edilmesinin ardından
sona erdi. HABER MERKEZİ

Minikler
mezun oldu

ataşEhir Belediyesi’ne bağlı gündüz
çocuk bakımevlerinde eğitim gören minikler
için Mustafa Saffet Kültür Merkezi’nde yıl

sonu gösterisi ve mezuniyet töreni düzenlendi. Bahri
Behçet Yıldız Gündüz Çocuk Bakımevi, Saadet
Hasan Gülbaran Gündüz Çocuk Bakımevi, Fidan
Kalpler Gündüz Çocuk Bakımevi ve Barbaros Ma-
hallesi Gündüz Çocuk Bakımevi’nin 4 ve 5 yaşındaki
minikleri eğlenerek geçirdikleri bir seneyi yıl sonu gös-
terileriyle tamamladı. Aylar öncesinden bu özel göste-
riye hazırlanan minikler, sahnede heyecanlı anlar
yaşadı. Mustafa Saffet Kültür Merkezi’nde gerçekle-
şen törende, izleyici olarak katılan anne babalar, ço-
cuklarının renkli gösterilerini keyifle izledi. Bu özel
gün için hazırladıkları gösterileri büyük bir özveriyle
sunan minikler, izleyenlerden tam not aldı.

Durmak yok 
asfalta devam!

Eyüpsultan Belediyesi ekipleri her gün il-
çenin farklı bir noktasında asfaltlama ça-
lışması yapıyor. Eyüpsultan’ın cadde ve

sokakları belediye ekiplerinin gerçekleştirdiği çalış-
malarla asfaltlanarak yenileniyor. Ekipler ilçedeki
bazı cadde ve sokaklarda İBB ekipleriyle koordineli
olarak bakım ve onarım çalışmaları gerçekleştiriyor.
Asfasltlama çalışmaları bu kez Alibeyköy Mahallesi
Güzelce Caddesi’nde devam etti. 520 metre uzunlu-
ğunda ve 8,5 metre genişliğe sahip caddede önce
mevcut asfalt kazınarak zemin yeni asfalt serimine
uygun hale getirildi. Ardından asfaltlama çalışmala-
rına başlandı. Cadde baştan sona asfaltlanarak va-
tandaşların hizmetine sunuldu. HABER MERKEZİ

Çocuklar için oyun zamanı
Küçükçekmece Belediyesi, “Sokakta Oyun Var” etkinliği ile unutulmaya yüz tutmuş sokak oyunlarını çocuklarla buluş-
turdu. İnönü Mahallesi Sarıgül Sokak’ta ilki gerçekleştirilen etkinlikte, çocuklar birbirinden eğlenceli oyunlar oynadı

Okulların yaz tatiline girmesiyle ço-
cuklara yönelik eğlenceli aktiviteler dü-
zenleyen Küçükçekmece Belediyesi’nin

“Sokakta Oyun Var” etkinliğine sadece çocuklar
değil, yetişkinler de büyük ilgi gösterdi. Etkinliğe
katılan çocuklar, sek sek, halat çekme, evet-hayır
oyunu, çuval yarışı oyunlarında gönüllerince eğ-
lendi. Yüz boyama standı önünde uzun kuyruklar
oluşturan çocuklar, bol bol fotoğraf çektirerek, eğ-
lence dolu günü ölümsüzleştirdi.

Tekrar olmasını istiyorum

Etkinliğe katılan 8 yaşındaki Emine Gül, “İnönü
Mahallesi’nde oturuyorum ve etkinliği çok güzel
buldum. Her yaştan çocuk var burada. Herkese
göre oyun da var. Çok sevdim. Tekrar olmasını isti-
yorum” diye konuştu. Oyun alanına kızıyla birlikte
katılan İnönü Mahallesi sakinlerinden Gül Oğuz
ise “Çok iyi düşünülmüş. Çocuklar bir zaman
sonra parktan da sıkılabiliyor. Böyle bir etkinliğin
kendi sokağımıza gelmesi gerçekten çok güzel.
Kızım çok eğlendi. Belediye Başkanımız Kemal
Çebi’ye teşekkür ediyorum” dedi. ‘Sokakta Oyun
Var’ etkinliği, 19 Temmuz'a dek haftanın 3 günü,  
ilçenin çeşitli mahallelerinde 18.30-21.00 saatleri
aralığında devam edecek. Etkinlikle ilgili ayrıntılı
bilgiye Küçükçekmece Belediyesi sosyal medya 
hesaplarından ulaşılabilir. HABER MERKEZİ

savasatak@gmail.com

Savaş atak
KAPSAMA ALANI

Maltepe Belediye Başkanı Esin Köymen, 2 Temmuz’un Madımak Katliamı’nın 31. yıl dönümü nedeniyle yaptığı konuş-
mada, “Cezasızlık pratiği ile sonuçlanan Madımak Davası’nı ve katliam failleri için çıkarılan özel affı utançla hatırlıyo-
ruz. Madımak herkesin gözü önünde gerçekleşen, kamu görevlilerinin seyirci kaldığı bir katliamdı” diye konuştu. 

Etkinliğe katılan çocuklar, sek sek, halat çekme, evet-hayır oyunu, çuval yarışı oyunlarında gönüllerince eğlendi. Yüz 
boyama standı önünde uzun kuyruklar oluşturan çocuklar, bol bol fotoğraf çektirerek, eğlence dolu günü ölümsüzleştirdi.

Eyüpsultan Belediyesi, ilçe genelinde
başlattığı asfaltlama çalışmalarına
tüm hızıyla devam ediyor. Bu kap-
samda Alibeyköy Mahallesi Güzelce
Caddesi’nde devam eden çalışmalarla
520 metre uzunluğunda ve 8,5 metre
genişliğe sahip cadde asfaltlandı



İ stanbul Büyükşehir Belediye (İBB)
Başkanı Ekrem İmamoğlu, İstan-
bul Sanayi Odası (İSO) “Meslek

Komiteleri Ortak Toplantısı”na katıldı.
İSO’nun Beyoğlu Odakule’deki merkez
binasında, yaklaşık 300 sanayicinin katı-
lımıyla gerçekleştirilen, “İstanbul'un Ge-
lecek Vizyonunda Sanayimizin Yeri,
Sorunlar ve Çözüm Önerileri” başlıklı
toplantıda, konuşan İmamoğlu, “İSO,
aynı alanda iş yapan insanların bir
araya gelip kurduğu bir meslek kuru-
luşu. Burada her ne kadar odağı, İstan-
bul'daki sanayicilerin istekleri, talepleri,
sıkıntıları, çözümler, sorunlar gibi bir
çemberin içine koysak da sonuçta as-
lında İstanbul'un paydaşısınız. İBB ise,
istediğimiz ve arzu ettiğimiz yerel de-
mokrasinin güçlendiği bir ortamda, çok
daha iyi yerlere tırmanabilecek sorumlu-
luk kapasitesinin bugünkü özeti bile,
sizlere ait olan, yani İstanbul halkına ait
olan her konuya muhatap, her konuda
yetkisi olmasa bile, kanunen birçok kı-
sıtlı olsa bile, her konuya muhatap ve o
konuların takipçisi ve çözüme kavuş-
turma konusunda sorumlu olduğu alan-
larda sorumluluklarını üstlenen bir
kurum. Bu manada birbirinden uzak
olmak, zaten düşünülemez, kabul de
edilemez” şeklinde konuştu. 

Aldanmamak lazım

“Ama bir gerçeğin altını çizmek lazım”
diyen İmamoğlu, “Türkiye'mizdeki at-
mosfer, kurumları bazen birbi-
rinden uzaklaştırabiliyor.
Bizim yoğun çabaları-
mıza rağmen, arzu et-
tiğimiz seviyeye
ulaşamadığımızı dile
getirmek isterim.
Şunun da altını çize-
yim: İSO, bu konuda
gerçekten ilgili ve işin
içinde olan, İstan-
bul'u ilgilendiren hu-
suslara katkı sunma ve
içinde olma gayretini
gösteren kurumlarımız-
dan olduğu için de
ben buradan
teşek-
kür

ederim hem Başkanına hem yönetimine
hem üyelerine. Böyle de olmalı. Çünkü
bu şehir hepimizin, bu ülke hepimizin.
Ülkemizde hükümetler olabilir, yerel yö-
netimler olabilir, kişiler gelip geçicidir,
kurumlar kalıcıdır. Hele hele devletimiz
bakidir, ebedidir. Ezeli olduğu kadar
ebedidir. O bakımdan ülkemiz, bayrağı-
mız, devletimiz, milletimiz gibi kutsal
kavramlar üzerinizden baktığımızda, ge-
çici olan her unsurun, dönemlerinde
sanki kalıcıymış gibi yarattığı atmosfere
de aldanmamak lazım. Yani biz, ezelden
gelip ebediyete doğru giden böylesi kut-
sal emanetlerin iyi yönetilmesi nokta-
sında, iş birliğimizi en üst seviyede
ortaya koyarak, sürdürülebilir bir ortamı
var etme sorumluluğuna da sahibiz.
Birçok konu konuşulabilir ülkemiz
adına, şehrimiz adına. Ama esas olan;
ışığımızın bilim olması, teknik, akıl, ev-
rensel değerler, çalışmalar, ulusal bazda
değerlerimiz ve maneviyatımız. Her
şeyin içinde olduğu bir organizasyon ile
doğru kararlar alma mekanizmalarını
kurabilme becerisini ortaya koyduğu-
nuzda, her türlü konuyu, sorunu aşabi-
leceğimizi düşünüyorum” ifadelerini
kullandı. 

Hepimizin canını sıkıyor

“Ülkemiz, bugünlerde nasıl bir du-
rumda?” sorusunu soran ve cevap veren
İmamoğlu, “Açıkçası kaygı duyduğu-
muz çok şey var, başta ekonomik sorun-

lar olmakla birlikte.
Ekonomimizin karşı karşıya

kaldığı mevcut durum, hepi-
mizin canını sıkıyor. Özel-
likle son göstergelerin
hepimizi endişelendirdiği
ortada. Büyüme hızı, iş-
sizlik oranı, enflas-
yonda gelinen nokta.
Sanayi sektörümüz de
bütün bu verilerle, bir
kısım durgunluklardan
ve uluslararası bazda et-
kilendiği hususlardan

nasibini alan bir sektör.
İstanbul, az önce

başkanımızın ifade ettiği gibi, her ko-
nuda olduğu gibi sanayide de Türki-
ye’mizin lokomotifi. İhracatta,
ithalatta yeri belli; üretimde yeri
belli. Dolayısıyla İSO ve İstanbul Ti-
caret Odası gibi, sanayi ve ticarete
yön veren bu çatı örgütleri çok
önemseyip, iş birliğini her ortamda
hem ülkemizin en üst seviyedeki
kurum, kuruluşları. Bizlerin en üst
seviyede çözüm önerileri üretmek
noktasında iş birliğini önde tutma-
mız gereken kuruluşlar. Şehrimizin
elbette ki sanayi kapasitesini arttır-
mak isteriz. Elbette ki yatırım ortamını
iyileştirmek ve iş gücünün niteliğini yük-
seltmek her bir kişinin aslında ortak ça-
bası. Bu anlamda, biz de bu çabanın bir
parçasıyız” dedi. 

İyi algılanması lazım

İBB Başkanı İmamoğlu, “İstanbul ola-
rak birçok konuda nasıl bir yolculuğa
sahip olmamız gerekir; bugünü, yarını
ve geleceği konuşmamız gerekir?’
Önemli bir başlık. Az önce çevre düzeni
planından bahsetti Sayın Başkanımız.
İstanbul'un ne yazık ki, üst ölçek çevre
düzeni planı yok. 2 kere 2 eder 4. Ben
bunu her yerde tekrar ediyorum. Çünkü
bunun iyi algılanması lazım.
1/100.000’lik çevre düzeni planı niçin
yok? Aslında var idi. İyi bir çalışmaydı
2000’lerin başında. Ama bu çevre dü-
zeni planı, o dönem 2009’da oy birli-
ğiyle, meclisindeki bütün siyasi
katılımcıların ortak kararıyla kabul edil-
miş bir çevre düzeni planı olmasına rağ-
men, yine yaklaşık 1,5-2 yıl sonra bir
genel seçim öncesi açıklanan birçok
projeyle, tamamen -tabiri caizse- çöpe
atılmış bir plana dönmüştür. Sadece
1,5-2 yıl sonra. Yani 2009’da başka bir
İstanbul; 1011 itibariyle başka bir İstan-
bul tariflenmiştir her açıdan. Ulaşımı,
yerleşimi, sanayi, yolları, havalimanları
vesairesiyle birlikte birçok konusuyla,
hatta kanalı, şusu, busu; birçok proje-
siyle çöpe atılmış bir planlama yerine,
yeni bir İstanbul tariflenmiştir. Ve planlı

bir tarif değildir.
Sa-

dece siyasi bir vaat üzerinden, hangi ça-
lışmayla, hangi paylaşımla, hangi ortak
kanaatle oluştuğu belli olmayan bir aşa-
mayla, bir çevre düzeni planı yok sayıla-
rak, yeni bir bakış açısını ve bize göre
çok sakıncalı, İstanbul’u tehdit eden bir
bakış açısını İstanbul'a sunmuşlardır”
diye konuştu. 

Dünyada bir benzeri yok

“Merkezi yönetim, uyguladığı rasyonel
politikalar ile ekonomiyi de istikrarlı
hale getirebilir, dış politikayı da istikrarlı
hale getirebilir, İstanbul'la ilgili süreci de
istikrarlı hale getirebilir” diyerek konuş-
masını sürdüren İmamoğlu, “Ya da tersi
olabilir. Bunun bu anlamda kıyaslan-
ması veya analiz edilmesi gerektiğini
düşünüyorum. Bu konuların hiçbiri-
sinde meseleyi görmezden gelmemiz
mümkün değil. ‘Allah'ın nimeti İstanbul’
diye bir markanın dünyada bir benzeri
yok. Dünyanın bana göre en önemli 5
markasından birisidir İstanbul. İsim
olarak, bilinirlik olarak, yani herkesin
zihnindeki yeri olarak baktığınızda, mu-
azzam bir markanın sahibiyiz. O zaman
ona dönük sorumluluğumuz o kadar
büyük ki. O bakımdan biz, bütün bu
meselelerin çözümünü, gerçekten iş bir-
liği içerisinde çözeceğimizin farkında
olan bir yönetimiz. Peki bu iş birliğinin
temelinde ne var? İş birliğinin temelinde
aslında demokrasi var, katılımcılık var,
şeffaflık var. Yani meseleye öyle çok
farklı bir terminoloji yüklemenin ya da
yeniden bir buluşmuş gibi anlatmanın
bir anlamı yok. Sizlere, bizlere, hepi-
mize ait olan İstanbul'a dair her konuyu

bir ortak masada tartışabilmek,
ortak akılla sonuca taşıyabil-

mek, çözümleri bulabilmek
kavramından bahsedi-

yorum aslında” ifa-
delerini kullandı.

HABER
MERKEZİ
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IHANET OLUR!
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, ‘İstanbul Sanayi Odası Meslek Komiteleri Ortak
Toplantısı’nda konuştu. ‘İstanbul’a ihanet’ olarak nitelediği ‘Kanal İstanbul’ gibi
kentin başına bela olabilecek projeleri engelleyemedikleri taktirde, tarihte ‘kötü
anılacak’ yöneticiler olarak anılacakları uyarısında bulunan İmamoğlu, bu kap-
samda şehrin 1/100 binlik bir plana sahip olmasının önemine dikkat çekti

TÜRKİYE'NİN 3’TE 
1’İNİ YAŞATIYORUZ
İstanbul'un resmi nüfusunun 16 milyon
olduğunu söyleyen Ekrem İmamoğlu,
“Tabii etkin nüfusu, farklı içeriklerle üst
üste koyduğumuzda, bugün tüketilen su
miktarından diğer verilere baktığı-
mızda, 20 milyona yakın insanı barındı-
ran bir şehirdeyiz. İstanbul,
Marmara'nın bir parçası. Ve Marmara
Bölgesi'ne baktığımızda da yaklaşık 26-
27 milyon civarında resmi nüfusa sahip
bir bölgeden bahsediyoruz. Ve bu
bölge, aslında Türkiye'mizin neredeyse
10’da 1’i. Yani Türkiye'nin 10’da 1’inde,
Türkiye'nin üç kişiden birisini yaşatıyo-
ruz. Belki sanayisinin yüzde 50’sine ya-
kınını barındırıyoruz. Gayrisafi milli
hasılanın oranını siz daha iyi biliyorsu-
nuz. Yüzde 55-60’lara kadar çıkabiliyor
bu rakam. Veya ithalat-ihracatta ne
kadar devasa bir orana geldiğini göre-
biliyoruz. Şimdi bu, gerçekten ülkemiz
adına doğru bir gidişat değildir ne stra-
tejik olarak ne jeopolitik olarak ne gü-
venlik açısından baktığınızda. Sıkıntıları
büyük bir olaydır” dedi. 

F ransa'da ne oluyor? Olanlar açıklanabilir mi?
Daha sağa, yabancı düşmanlığına doğru mu sü-
rükleniyor? Erken seçimin ilk turunda her üç

Fransız seçmenden biri Marine Le Pen'in Ulusal Birlik’e
(Rassemblement National) oy verdi. Bu bir sinyalden
daha fazlası, bu bir fırtına. Le Pen’cilerin iktidara gelme
tehlikesi hiçbir zaman bu kez, yani 7 Temmuz'da, ikinci
turdan sonra olduğu kadar büyük olmamıştı. Ve salt ço-
ğunluğu alamasalar bile aşırı sağ dünya görüşleriyle par-
lamentoda büyük ses getirecekleri muhakkak.

* * * *
Detaya pek gerek yok. Pazar günkü ilk turda aşırı sağ

populist parti yaklaşık yüzde 33, Sol kanat partilerinin
geniş bir ittifakı Yeni Halk Cephesi yaklaşık yüzde 28;
Başkan Macron'un merkezci Rönesans partisi ve mütte-
fikleri yaklaşık yüzde 20; ve ana akım muhafazakarlar
yalnızca yaklaşık yüzde 6,7 oy aldı. Pazar günkü katılım
oranı yaklaşık yüzde 67 oldu; bu, 2022'deki son parla-
mento seçiminin ilk turundaki yüzde 47,5'in çok üzerin-
deydi. İkinci tur oylama için Pazar günü tekrar sandık
başına gidilecek.

* * * *
Evet Fransa sağa sürükleniyor. Ama sürüklenme de-

rinliği ne kadar? Şöyle söyleyelim. İlk turdaki sonucu
nasıl anlamlandıracağız? Pazar günü yayınlanan bir
araştırma, aşırı sağcı populist partinin seçmen tabanını
ne kadar genişlettiğini açıkça ortaya koydu. Seçim önce-
sinde Ipsos anket enstitüsünün 10.000 kayıtlı seçmenden
oluşan temsili bir örnekleme üzerinde gerçekleştirdiği
araştırma Ulusal Birlik seçmenlerinin artarken çeşitlen-
diğini ortaya koydu. Partinin işçilerin yani mavi yakalıla-
rın oylarının yüzde 57'sini aldığı anlaşıldı.

* * * *
Ipsos anket enstitüsünün analizine göre, aşırı sağın

seçmen tabanının ‘önemli ölçüde‘ genişledi. Emekliler,
kadınlar, 35 yaş altı kişiler, yüksek gelirli seçmenler ve
büyük şehir sakinleri arasında aşırı sağın oyları yüzde 15
ila 20 puan arasında arttı. Sol görüşlü Libération gaze-
tesi, Marine Le Pen'in Ulusal Birlik partisine atıfta bulu-
narak başyazısında, "On iki milyon vatandaşımız açıkça
ırkçı ve Cumhuriyet karşıtı olan aşırı sağ bir partiye oy
verdi" diye yazdı. Muhafazakar Le Figaro gazetesinde
yer alan başyazıda, "Tarihçiler bu duruma baktıklarında
tek bir kelime bulacak: felaket!" ifadesini kullandı.

* * * *
New York Times gazetesi de ‘Ulusal Birlik'in zaferi,

partinin Fransız siyasetinin kenarlarından Fransa Cum-
huriyeti'nin yaldızlı koridorlarına uzanan yıllardır süren
yolculuğunun neredeyse tamamlandığının bir başka işa-
retiydi. Parlamento seçimlerinin ilk turunda oyların
yüzde 18,68'ini aldığı 2022'den bu yana oy payını nere-
deyse ikiye katladı‘ diyerek Fransız aşırı sağın yükselişini
dün iki cümle özetlemiş. Mecliste mutlak çoğunluk için
bir partinin 289 sandalyeye ihtiyacı var.  Fransa'nın ana
anket enstitüleri, Ulusal Birlik’in ikinci turda 240'a
310'a kadar kazanabileceği yönünde temkinli tahminler
yayınlıyor.

* * * *
İkinci tur sonuçlarını tahmin için ilk tur sonuçlarını

kullanmanın, Fransa'nın seçim sisteminin doğası gereği
her zaman yanıltıcı olduğu biliniyor. Ama en olası iki
sonuç şöyle olabilir. A) Yalnızca Ulusal Birlik mutlak ço-
ğunluğu kazanırsa Macron'un aşırı sağın adayı 28 yaşın-
daki Jordan Bardella’yı başbakan olarak atamaktan
başka seçeneği yok. Bardella hükümeti kuracak. Bu da
Fransa’yı aşırı sağcı bir partinin yönetmesine yol açacak-
tır. B) Ulusal Birlik mutlak çoğunluğu sağlayamazsa
Macron, kendisine çıkan sağ ve soldaki iki büyük blokla
yönetilemez bir meclisle karşı karşıya kalacak.

* * * *
Sol L'Humanité gazetesinin başyazısı aşırı sağ için

‚‘Felaket hiç bu kadar yakın olmamıştı. Bunu durdurmak
için hala zaman var‘ diyor ama ikinci turda en muhtemel
sonucun, ne aşırı sağın ne de solun çoğunluğu elde ede-
meyeceği tıkanmış bir Parlamento olacağı yönünde gö-
rüşler şimdilik ağır basıyor. Tabii Almanya'da da endişe
büyük. Paris'in artık Almanya ile birlikte AB'nin en
önemli ortağı olmayacağına dair endişeler var. İkinci tur
seçimin sadece Fransa için değil, açıkça tüm Avrupa için
yön verici bir karar olduğu düşünülüyor. Fransızlar, yüz-
yıllar süren hayali ihtişamın ardından acı bir gerçekle
karşı karşıya. Avrupa'nın ikinci büyük ekonomisi ve
AB'nin tek nükleer silahlı gücü olan Fransa’da kararı
seçmenler verecek.

ÇOK KÖTÜ ANILABİLİRİZ

TEK YOLUMUZ TEK YOLUMUZ TEK YOLUMUZ TEK YOLUMUZ TEK YOLUMUZ TEK YOLUMUZ TEK YOLUMUZ TEK YOLUMUZ TEK YOLUMUZ 
AKIL YOLUDURAKIL YOLUDURAKIL YOLUDURAKIL YOLUDURAKIL YOLUDURAKIL YOLUDURAKIL YOLUDURAKIL YOLUDURAKIL YOLUDURAKIL YOLUDURAKIL YOLUDUR
Eylül’de başlangıcını ilan edecekleri planlama
süreciyle, İstanbul'da  yer alan bütün sek-
törlerin geleceğine yön vereceklerini
dile getiren İmamoğlu, “Bakın; ‘üst
ölçek plan’ dediğimiz şey,
‘1/100.000’lik plan’ dediğimiz şey,
bir imar tarifi değildir sadece. Sa-
dece bir bölümdür. Ya da yapılaş-
mayı tarifleyen bir şey değildir
sadece. Ya da işte sanayi nerede,
konut nerede meselesi değildir tek
başına. Aslında 1/100.000’lik ölçek
dediğimiz şey, bir kentin anayasasıdır.
Kültürünü tarifler, sanatını tarifler, eğitimini
tarifler, doğasını, yaşamını, suyunu tarifler ve bunlara
çözüm bulur. Bütün bunları çözebilmenin tek yolu var. Gerçekten akıl yolu
ve bilim yoludur. Bundan sapmadığınız zaman, emin olun ekonominiz de iyi
olur, dış politikanız da iyi olur, ticaretiniz de iyi olur, sanayiniz de iyi olur,
şehirciliğiniz de güzel olur. Bizim de tek yolumuz budur; başka bir yolumuz

olamaz. Akıldan ve bilimden şaşmadan,
doğru adımlar atarak, İstanbulluya, İs-
tanbul'umuza ve İstanbul'un tarihine,
milletimize, memleketimize. Ve
hatta diyorum ki; İstanbul'a so-
rumlu olmak, insanlığa karşı so-
rumlu olmaktır. İnsanlığa karşı
mahcup olmayacağımız
güzel bir dönemi İstan-
bul'umuza var etmek
istiyoruz” dedi. 

İstanbul'da el birliğiyle aklın, bilimin ve
özellikle teknik insanların, iyi deneyime
sahip insanların uzmanlıklarından faydala-
nılması gerektiğini ifade eden İmamoğlu,
“Bunu başaramazsak, İstanbul'un başına
bela olacak ve olabilmesi muhtemel, en-
gellemeye çalıştığımız kötü projeleri, bu
şehrin gündeminden ve bünyesinden uzak-
laştıramazsak, belki de tarihin dönüm nok-
tası olan bu evrede çok kötü anılacak
yöneticiler ve insanlar olabiliriz. Bu bağ-
lamda işte adına ‘Kanal İstanbul’ diyelim,
adına başka bir şey diyelim; bu tür kötülük-

lerin olmaması için, bizim şehrimizin gele-
ceğini hep birlikte tartışabiliyor, konuşabili-
yor ve kararlar alabiliyor olmamız şarttır.
İstanbul'un artık ‘mega projeler’, imar rant-
ları, rezerv alanlarının imara açılmasını
değil, tam aksine, az önce de ifade edildiği
gibi, İstanbul'daki karbon ayak izi, su ayak
izi, İstanbul'un sürdürülebilir bir şehir ol-
ması, İstanbul'un dirençli bir şehir olması,
İstanbul yaşanabilir bir şehir olması mese-
lelerini çözüme kavuşturmakla yükümlü in-
sanlar olduğumuzun farkındayız. Ve böyle
davranmamız gerekir” diye konuştu. 

İtidalli olalım!
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, Kayseri'deki taciz olayı sonrası patlak

veren, İstanbul'un bazı ilçeleri ile Gaziantep, Hatay ve Antalya gibi
birçok ilde süren olayların gözaltı bilançosunu açıkladı. Yerlikaya,
“Provokasyonlara gelmeyelim. İtidalli davranalım” uyarısını yaptı
Kayseri'ninMelikgazi ilçesinde Suriyeli bir göçmenin 7 ya-
şındaki bir çocuğu taciz etmesini ardından başlayan gerilim
birçok ile yayılmış, Suriyelilerin araç, iş yeri ve evlerine yönelik
eylemler düzenlenmişti. Suriye'nin kuzeyinde de Türklere ait
araçlar yakılıp, güvenlik
güçlerine yönelik provo-
kasyon yapılırken İçişleri
Bakanı Ali Yerlikaya
devam eden olaylarda
gözaltına alınan kişi sayı-
sını açıkladı.

Provokatif eylemler

Yerlikaya "Kayseri’de meydana
gelen çirkin olay sonrası ülkemiz

genelinde bazı şehirlerimizde dün gece Suriyelilere yönelik provokatif ey-
lemler gerçekleştirilmiştir. Yasa dışı yollara başvurularak gerçekleştirilen

provokatif eylemler sonrası 474 şahıs gözaltına alınmıştır. Gözaltına alınan
şahısların 285'inin çeşitli suçlardan (Göçmen kaçakçılığı, yaralama, uyuştu-

rucu, yağma, hırsızlık, mala zarar verme, cinsel taciz, dolandırıcılık, parada sah-
tecilik, tehdit, hakaret, kişiyi hürriyetinden yoksun bırakma v.b.) adli kaydı olduğu

tespit edilmiştir" bilgisine yer verdi. Yerlikaya açıklamasında "Kıymetli Vatandaşlarım;
Provokasyonlara gelmeyelim. İtidalli davranalım. Hukuk dışı yollarla, insanlara, çevreye

ve mallara zarar vererek suç işlemeyelim. Devletimiz güçlüdür. Devletimize ve Milletimize
karşı bu komploları kuranlar hak ettikleri karşılığı göreceklerdir" ifadelerine yer verdi.



Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) Mo-
torlu Kara Taşıtı İstatistikleri mayıs ayı ve-
rilerine göre 2023’ün mayıs ayında 741

bin 828 olarak gerçekleşen 2. el pazarı, bu yılın aynı
döneminde yüzde 20.62 oranında düşüşle 588 bin
886 adede geriledi. Bununla birlikte Otomotiv Dis-
tribütörleri ve Mobilite Derneği (ODMD) verilerine
göre sıfır araçlar da gene yılın aynı dönemine göre
otomobil ve hafif ticarilerde yüzde 10 oranında
azalarak 100 bin 305 olarak gerçekleşti. Otomobil
satışları yüzde 8,19 düşüşle 80 bin 260; ticari araç-
lar ise yüzde 17 azalışla 20 bin 45 adet olarak belir-
tildi. ODMD verilerine göre haziran ayında ise
otomobil ve hafif ticari araç pazarı 2023 yılı haziran
ayına göre %5,3 azalarak 106.238 adet olarak açık-
landı. Yılın ilk 5 ayı baz alındığında ise otomobil
pazarının yüzde 87,8’ini vergi oranları düşük olan
A, B, ve C segmentlerindeki araçların oluşturduğu
bildirildi. Düşük vergi oranlarına sahip araçların
tercih edilmesi dışında sektör temsilcileri düşük
fiyat segmentindeki araçların daha fazla talep gör-
düğü bilgisini paylaşıyor. Ağırlıklı olarak arabasının
modelini yükseltmek amacıyla alım satım yapan va-
tandaşların yerini model düşürmek için değişim ya-
panlara bıraktığını belirten VEGA Otonomi’nin de
Başkanı olan Sincan Motorlu Araç Satıcıları Der-
neği (SİMAS) Başkanı Gökhan Çalışkan, 10 yaş ve
üzeri otomobillere talebin arttığını belirtti.

Piyasada dengeler değişti

Araç fiyatlarındaki balonun sönmesi, son dönemde
sıfır araçlarda yapılan kampanya ve indirimler, yet-
kililerce alınan tedbirler gibi nedenlerle otomobil fi-
yatlarının geri gelmesinin de piyasayı
hareketlendirmeye yetmediğini ifade eden Çalışkan,
şu bilgileri verdi: “İkinci el otomobil sektörü bir sü-
redir durgunluk yaşıyor. Pandemi sonrası araç bu-
lunurluğundaki sıkıntılar, fiyatlardaki fahiş artışlar
da geride kaldı. Balon tabir ettiğimiz yüksek rakam-
lar geri geldi araç bolluğu da yaşanıyor. Son yapı-
lan düzenlemeler sonrası sıfır araçlarda ciddi
indirim ve kampanyalar da cazip imkanlar sunuyor.
Normal koşullarda aracını yenilemek isteyenler pi-
yasada bir hareketlilik yaşanmasına neden olur ve
özellikle de bu kitle alım satıma yönelirdi. Ne var ki
dengeler değişti; yüksek faiz oranları ile krediye eri-
şimin zorluğu, banka tasarruf mevduatlarının cazip
getiri sunması gibi nedenlerle alım kararının hayata
geçirilememesi piyasayı da zorlayan bir durum ha-
line geldi. Ancak değişen dengelerde en dikkat çe-
kici hususlardan birinin de araç değiştirmek
isteyenlerin model yükseltmek yerine model dü-
şürme çabaları olduğunu rahatlıkla söyleyebiliriz.
Genellikle de 10 yaş üzeri araçlar çok aranır hale
geldi. Sıfır araç fiyatlarında pek çok markada indi-
rim olduğu halde vatandaş aracını satıp fiyatı daha
uygun olan düşük modellere yönelme eğilimini sür-
dürüyor.” HABER MERKEZİ
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Oto galeri ve satış noktalarında 10 yaş
üzeri araçlara talep arttı. Sektör temsilci-
leri sıfır otomobillerde düzenlenen mevcut
kampanya ve indirimlere rağmen talebin
10 yaş üzeri araçlara kaydığını söyledi

Nobilitate Stratejik İletişim Danışmanlığı'nın kurucusu Yağız Ercivan, halkla ilişkiler
dünyasında yaratıcılık, dijitalleşme ve yapay zekanın rolünü değerlendirdi 

yaşlı arabalara 
ilgi arttı 

olmadığı 
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masa Yok!
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olmadığı 
masa Yok!

Vodafone fark yaratıyor
Vodafone, müşteri hizmetlerinde sunduğu dijital çözümlerle fark yaratmaya devam ediyor. Vodafone Müşteri Operasyonları organizasyonu, yapay zekâya dayalı tah-
minleme yetkinlikleri sayesinde müşteri ihtiyaçlarına onlar henüz bu ihtiyaçların farkında bile olmadan en uygun önerileri sunuyor ve çözüm için yönlendirmeler yapıyor

Türkiye’nin dijitalleşmesine li-
derlik etme vizyonuyla faaliyet
gösteren Vodafone, yenilikçi ve

dijital çözümlerle müşteri memnuniyetini
artırmaya devam ediyor. Müşterilerinin ihti-
yaçlarını derinlemesine anlamak amacıyla
yapay zekâ destekli İleri Analitik Tahmin-
leme yöntemleri kullanarak gereksinimleri
önceden tahminliyor ve en uygun aksiyon-
ları proaktif çözümler ve yönlendirmelerle
müşterilerine sunuyor. Vodafone, müşterile-
rine sunduğu kişiselleştirilmiş önerileri derin
öğrenme, veri işleme ve müşteri modelleme-
lerine göre farklılaştırarak ihtiyaçlarını en
uygun şekilde tahminliyor ve hızla çözüyor. 

Daha fazla bilgi sahibi olalım

Vodafone Türkiye İcra Kurulu Başkan Yar-
dımcısı Levent Gemici, şunları söyledi:  “Vo-
dafone Türkiye Müşteri Operasyonları
Organizasyonu olarak, Vodafone’un dijital
servisler şirketi olma hedefi doğrultusunda,
müşteri ihtiyacını daha iyi anlayacak tekno-
lojileri kullanarak yolumuza devam ediyo-

ruz. Tahmine Dayalı Dijital Deneyim ekibi-
mizin geliştirdiği süreçler sayesinde müşteri-
lerimizin, bağlantı çözümlerinden yurt dışı
kullanım önerilerine, aşım riskini bertaraf
edecek uyarılardan fatura hatırlatmalarına,
kişiye özel tarife tekliflerinden talep takip ha-
tırlatmalarına kadar pek çok konuda öngör-
düğümüz ihtiyaçlarına en uygun çözüm
önerilerini sunuyor ve yönlendirmeler yapı-
yoruz. Her ay 14 milyon müşterimize anlık
bildirim ve SMS aracılığıyla ulaşıyor, Ya-

nımda uygulamasının ana sayfasında yer
alan TOBi’nin konuşma baloncuğu üzerin-
den de 6 milyon kullanıcımıza bilgilendir-
meler sağlıyoruz. Bu ilgilendirmeleri alan
müşterilerimizin önemli bir kısmı, teklif ve
çözümlerimiz hakkında daha fazla bilgi sa-
hibi olmak amacıyla TOBi’ye giriş yapıyor
ve işlemlerini dijital kahramanımızın sun-
duğu sohbet tabanlı destek sayesinde ko-
layca gerçekleştirebiliyor. Ayrıca
kişiselleştirilmiş öneriler de sunduğumuz
müşterilerimizin memnuniyetini, yükselen
bir ivme yakalayan Net Tavsiye Skoru’muz-
dan da görmek bizi mutlu ediyor.” 

Çok kanallı yaklaşım 

Vodafone, çok kanallı yaklaşımı doğrultu-
sunda müşterilerinin ihtiyaçlarına dair sun-
duğu çözümleri Vodafone.com.tr’den
Yanımda uygulamasına, dijital asistan TO-
Bi’den 542 TOBi Sesli Asistan kanalına
kadar tüm Vodafone kanallarına yaymak
üzere çalışmalarına devam ediyor. Bildirim
ve SMS ile bilgilendirilen müşteriler, en

uygun Vodafone müşteri destek kanalına
yönlendirilerek kendilerine sunulan çözüm-
lere ulaşabiliyor ve işlemlerini hızla gerçek-
leştirebiliyorlar. Bu yöntemlerle kullanıcıya
sunulan hizmet ve işlem önerileri arasında
hediye çarkı hatırlatma, doğum günü kut-
lama, kalan kullanımları azalan kullanıcılara
aşım yapmamaları için hatırlatma, fatura
kesim tarihi hatırlatma, fatura son ödeme
günü hatırlatma, hat kısıtlanmadan önce fa-
tura ödeme hatırlatma, fatura kalemlerinde
bir anomali olması durumunda bunun bil-
gilendirmesinin verilmesi, tarifesini yeni de-
ğiştiren kullanıcılar için tarifelerinin detayı
hakkında bilgi verilmesi, kişiye özel tarife
teklif önerileri, yurt dışı kullanım öncesi hat-
tını yurt dışı kullanımına açma hatırlatması,
yurt dışında olan kullanıcılar için yurt dışı ek
paket önerileri verilmesi, müşterilerin dene-
yimlerini iyileştirme önerileri, yeni cihaz
almış kullanıcıları söz konusu cihaz hak-
kında bilgilendirme, açık talebi olan kullanı-
cılara talep süreci takibi sağlama gibi
konular yer alıyor. HABER MERKEZİ 
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Kamil Koç ile müziğe ulaşacaksınız!
Türkiye’nin en çok tercih edilen lider markası Kâmil Koç, müzikseverlerin ve gençlerin yol arkadaşı olmaya devam ediyor. Şirket kültür sanat etkinliklerine verdiği
destek kapsamında, bu yıl yaklaşık 15 ayrı bölgede düzenlenecek Türkiye’nin en uzun soluklu müzik festivali Milyonfest ile O’fest’lerin ulaşım sponsoru oldu

Müzikseverlerin yanı sıra
topluma dokunan sosyal proje-
lerin de yanında olmayı sürdü-

ren Kâmil Koç, Hacettepe Ekonomi
Topluluğu’nun (HEK) bu yılki “Kütüp-
hanesiz Okul Kalmasın” projesinin de
ulaşım destekçisi oldu. Şirket, HEK üye-
lerine sağladığı destekle Kahramanma-
raş’ta bir ilkokula kütüphane yapılmasına
katkı sağladı.  Karayolu ulaşım sektörü-
nün köklü ve lider markası Kâmil Koç,
2024 yılında da toplumsal sorumluluk bi-
linci ile kültür sanat etkinliklerine ve top-
luma dokunan sosyal projelere destek
sağlamayı sürdürüyor. Deprem bölgesin-
deki çocuklar için bir ilkokula kütüphane
yapılmasına ulaşım desteği sağlayan
Kâmil Koç, Türkiye’nin en önemli müzik
organizasyonları arasında yer alan Mil-

yonfest ile O’fest’lerin de ulaşım spon-
soru oldu.

Gençleri taşıyor

Kâmil Koç’un ulaşım desteği sağladığı
Türkiye’nin en uzun soluklu festival ma-
ratonu Milyonfest ile O’fest bu yıl top-
lamda 15 farklı bölgede on binlerce genci
ağırlayacak. Kâmil Koç, Milyon Yapım
Organizasyon tarafından düzenlenen
Milyonfest ve Büyük İşler Organizasyon
tarafından gerçekleştirilen O’fest’e sağla-
dığı ulaşım desteği kapsamında, tüm mü-
zikseverler için ulaşım bileti fiyatlarında
yüzde 20’lik indirim uyguluyor. Gençler,
indirimden faydalanmak için Kâmil
Koç’un bilet satış merkezlerinde ya da
çağrı merkezlerinden bilet alırken, gitmek
istedikleri ildeki festivalin ismini söyleme-

leri yeterli oluyor.  Türkiye’de kamplı fes-
tival kültürünün yerleşmesi ve gelişmesi-
nin öncü organizasyonlarından biri olan
Milyonfest ile O’fest, Nisan ayında Ça-
nakkale ile başladığı festival maratonunu

bu yıl 15 farklı noktada yapmayı planlı-
yor. Festivaller kapsamında Türkiye’nin
dört bir yanında müzikseverler ve gençler,
sahnelerinin sevilen isimlerini sahnede iz-
leme fırsatı buluyor. HABER MERKEZİ 

YapaY zekanın YapaY zekanın YapaY zekanın YapaY zekanın YapaY zekanın YapaY zekanın YapaY zekanın YapaY zekanın YapaY zekanın YapaY zekanın YapaY zekanın YapaY zekanın 

H alkla ilişkiler (PR) sektörü, diji-
tal ve sosyal medyanın hızla ge-
lişmesiyle birlikte geleneksel

yöntemlerden modern dijital stratejilere
doğru büyük bir dönüşüm yaşadı. Nobi-
litate Stratejik İletişim Danışmanlığı ku-
rucusu Yağız Ercivan, PR çalışmalarında
dijitalleşmenin getirdiği avantajları vur-
guluyor. “Artık PR kampanyalarını çevri-
miçi ve çevrimdışı olarak ayırmak
mümkün değil. Müşterilerimiz ve hedef
kitlemiz anında geri dönüş alıyor, bu da
stratejik planlamalarımızı daha esnek ve
hızlı hale getiriyor” dedi.

Yaratılığın gücü

Günümüzde PR sektörü, yaratıcı kam-
panyaların yanı sıra teknolojik araçlarla

da güçleniyor. Yağız Ercivan, Nobilita-
te'nin yenilikçi yaklaşımlarını ve teknoloji
kullanımını şöyle açıklıyor: “Yapay zeka
ve veri analitiği gibi araçlar sayesinde,
kampanyalarımızın etkinliğini ölçebiliyor
ve anında optimize edebiliyoruz. Bu da
müşterilerimize daha etkili çözümler sun-
mamızı sağlıyor. Ercivan, yapay zeka des-
tekli araçların PR süreçlerine entegre
edilmesinin iş yapış şekillerini köklü bir
şekilde değiştirdiğini belirtiyor. “Teknolo-
jiyi kullanarak daha hızlı veri analizleri
yapabiliyor ve stratejik kararları daha bi-
linçli bir şekilde alabiliyoruz” dedi.

Kriz yönetiminde etkili 

Günümüzün hızla değişen medya orta-
mında, kriz yönetimi her zamankinden

daha önemli hale geldi. Yağız Ercivan,
“Olası krizleri önceden tespit edebilmek
için gelişmiş analiz araçları kullanıyoruz.
Bu sayede, krizleri daha ortaya çıkmadan
yönetme şansına sahibiz” diye konuştu.PR
ajanslarının kriz yönetiminde teknoloji ve
stratejiyi birleştirdiğini vurgulayan Ercivan,
“Doğru zamanda doğru müdahalelerle,
krizleri etkili bir şekilde kontrol altına alabi-
liyoruz. Bu, hem markalar hem de onların
hedef kitleleri için büyük bir güven oluştu-
ruyor” ifadelerini kullandı. 

Gelecekte PR nasıl olacak?

Yağız Ercivan, PR sektörünün gelecekte
daha da yaratıcı ve teknoloji odaklı olaca-
ğını öngörüyor. “Yapay zeka, içerik üreti-
minden kriz yönetimine kadar pek çok

alanda devrim yaratacak. Bu, PR kampan-
yalarının daha etkili ve yenilikçi olmasını
sağlayacak” dedi. Ercivan, yapay zeka des-
tekli araçların PR süreçlerini nasıl dönüştü-
receğini de şu sözlerle ifade ediyor: "Yapay
zeka sayesinde, kampanyalarımızı daha ki-
şiselleştirilmiş ve hedeflenmiş bir şekilde
yönetebileceğiz. Bu da müşteri memnuni-
yetini artıracak ve marka sadakatini güçlen-
direcek." Nobilitate Stratejik İletişim
Danışmanlığı olarak, yenilikçi teknolojileri
ve yaratıcı stratejileri bir araya getirerek PR
dünyasında fark yaratmaya devam edecek-
lerini belirten Yağız Ercivan, “Gelecek, PR
için büyük fırsatlar sunuyor ve biz bu fır-
satları en iyi şekilde değerlendirmek için ka-
rarlıyız” şeklinde konuştu. 
HABER MERKEZİ
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S ivas’ta 2 Temmuz 1993'te düzen-
lenen Pir Sultan Abdal Şenlikleri
sırasında, Madımak Oteli'nin ya-

kılarak 33 kişinin hayatlarını kaybettik-
leri Madımak Katliamı’nın 31’inci
yıldönümünde yaşamını yitirenler,
Sivas’ta anıldı. Anma programı sabah
saat 09.00’da, Hacı Bektaş Veli Anadolu
Kültür Vakfı ve Pir Sultan Abdal Kültür
Derneği toplanma noktalarından başla-
yan yürüyüşle açıldı.  Yürüyüşe CHP
Genel Başkanı Özgür Özel, DEM Parti
Eş Genel Başkanı Tuncer Bakırhan, TİP
Genel Başkanı Erkan Baş, EMEP Genel
Başkanı Seyit Aslan, CHP Genel Başkan
Yardımcıları Gül Çiftçi, Sevgi Kılıç ve
Ulaş Karasu, CHP Grup Başkanvekili
Murat Emir, DME Parti Grup Başkan-
vekili Gülistan Kılıç Koçyiğit, CHP İs-
tanbul İl Başkanı Özgür Çelik, CHP
Malatya Milletvekili Veli Ağbaba ve Eti-
mesgut Belediye Başkanı Erdal Beşikçi-
oğlu katıldı. CHP lideri Özel, yürüyüş
öncesinde Hacı Bektaş Veli Anadolu
Kültür Vakfı’nı ziyaret etti.

Ailelerin içi yanıyor

Yürüyüşün ardından CHP Genel Baş-
kanı Özgür Özel, basın mensuplarına
yaptığı açıklamada, “Cumhuriyet Halk
Partisi'nin genel başkanı olarak tüm yar-
dımcılarımızla örgütümüzle ailelerin ya-
nında olmaya geldik. Burada 2 önemli
karar alınmadan sonuç alınmadan bu
mücadele durmayacak. Elbette her sene
2 Temmuz'da geleceğiz burada anacağız.
31. yılı 1.yılı kabul ediyoruz. Birinci talep
bizim ve ailelerin ortak talebimiz. Madı-
mak'ın bir utanç müzesi olmasıdır. Bu
bilim ve kültür merkezi yazısını gören ai-
lelerin içi yanıyor. Biz bunu hak etmedik

diyorlar, ne bilimi ne kültürü. 'İnsan yak-
mak bizim kültürümüzde var mı' diyor-
lar. Bilime kültüre inanan sanata inanan
canları burada yaktınız diyorlar. Burası
utanç müzesi olacak. İkincisi de istinafta
umudumuzu sürdürüyoruz. Ama
önünde sonunda bu kararların bozulup
bunun insanlığa karşı suç olarak nitelen-
dirilmesi gerekiyor. İnsanlığa karşı suçlar
zamanaşımına, affa uğramazlar. O yüz-
den insanlığa suç kararı verilene kadar

verilen hiçbir kararı tanımıyoruz. 7
Alman, 2 Suudi Arabistan vatandaşı ol-
duğu biri Sivas Emniyeti'ne 500 metre
mesafede birinin AK Parti döneminde
İstanbul Büyükşehir'de istihdam edildiği
kaçakların mutlaka gıyaplarında insan-
lığa karşı suç işlemiş kişiler olarak ceza-
landırılmasını bunun dışında kurulan
tüm kararların bozulmasını zamanaşı-
mının kararının da bozulmasını 
bekliyoruz” ifadelerini kullandı.

Bu bir can davasıdır

“Bu bir kan davası değil,
kan davaları bile bir gün
biter ama bu bir can da-
vasıdır” diyerek konuşma-
sını sürdüren Özel,
“Canlarımıza karşı işlen-
miş insanlık suçudur.
Türkiye'deki tüm canları
tehdit eden bir insanlık
suçudur, nefret suçudur.
Türkiye'nin barışının içine
döşenmiş mayındır, dina-
mittir. Bu dinamitleri bu
mayınları sadece gözü

yaşlı eşler dostlar çocuklar ya da davayı
takip eden avukatlar temizleyemez bunu
bütün siyasiler bütün riskleri görerek bu
mayınları elleriyle temizleyeceğiz. Bir kez
daha ilan ediyorum ki kan davaları bile
biter ama bu can davası bitmez. Bir kez
daha söylüyorum bir yıl mı olur, 3 yıl mı
olur bilmiyorum ama ant olsun ki 4-5 yıl
sonra da 2 Temmuz daha geç değil gelip
burada Madımak utanç müzesinin açılı-
şını bizzat yapacağım. Hep beraber yapa-
cağım ant olsun ant olsun ant olsun. Bu
dava insanlığa karşı suç mücadelesini ka-
zanırsa bu 10 Ekim davası için de çok sa-
yıdaki geçmişteki davalar için de
uygulanabilecek tarihi kazanım olacaktır. 
Dün verilen kararlar da utanç verici ka-
rarlardır. Bu davanın böyle zamanaşı-
mına uğraması da utanç vericidir. Bunun
için biz burayı hem utanç müzesine çevir-
mek hem insanlığa karşı suç kazanımını
elde etmek için mücadelemizi sürdürüyo-
ruz. Dünkü karar da son derece haksız
hukuksuz bir karardır” açıklamasını 
yaptı. HABER MERKEZİ

Başarısız olacaklar!

milli Savunma Bakanı
Yaşar Güler, Bakanlık’ta
gerçekleştirilen ve TSK

Komuta Kademesinin, Bakan Yar-
dımcılarının ve birlik komutanlarının
katıldığı video telekonferans toplan-
tısında konuştu. Terörle mücadele
başta olmak üzere devam eden faali-
yetlere ilişkin bilgi alan ve talimatlar
veren Bakan Yaşar Güler, “Sizlerin
de yakından takip başta yakın coğ-
rafyamız olmak üzere tüm dünyada
artan asimetrik risk ve tehditler gü-
venlik, barış, istikrar ve refahı tehdit
etmekte; bu durum savunma ve gü-
venlik konusunu öncelikli hale getir-
mektedir. Böylesine hassas bir
dönemde asil milletimizin göz be-
beği Türk Silahlı Kuvvetlerimizin
kahraman ve fedakâr personeli, ülke-
mizin hak ve menfaatlerinin korun-
ması için yoğun bir gayret ve
özveriyle üstlendikleri tüm görevleri
başarıyla yerine getirmektedir” dedi. 

Kesinlikle reddediyoruz

“Terör örgütü üzerinde oluşturduğu-
muz yoğun baskı sayesinde son za-

manlarda terör örgütüne katılımların
neredeyse sıfıra indiğini ve teslim
olan terörist sayısının da giderek art-
tığını görmekteyiz” diyen Güler, “Ör-
gütün sözde liderlerinin ise
operasyon bölgelerinden çeşitli ba-
hanelerle ayrılarak, kendilerince
daha emniyetli olduğunu düşün-
düğü geri bölgelere kaçtıklarını da
bilmekteyiz. Terör örgütü mensup-
ları nereye kaçarlarsa kaçsınlar,
Mehmetçiğin çelik pençesi altında
ezilmekten kurtulamayacak, terörle
mücadelemiz tereddütsüz sürdürüle-
cektir. Çöküş içerisindeki terör ör-
gütü için kaçınılmaz son her geçen
gün yaklaşmaktadır. Öte yandan;
terör örgütünün Suriye’nin kuze-
yinde yapay terör devleti kurma ça-
basının bir aşaması olarak
gördüğümüz sözde özerk yönetim ve
yerel seçim faaliyetlerini kesinlikle
reddediyoruz. Suriye’yi parçalamaya
ve halkının iradesini tutsak etmeye
yönelik bu çabalar nafile girişimler-
dir. Zira Güney sınırlarımızın hemen
ötesinde bölücü örgütün bir ‘terör
koridoru’ kurmasına asla müsaade

etmeyeceğiz” ifadelerini kullandı. 

Dikkatle izliyoruz

Son günlerde ülke genelinde yaygın-
laşan sığınmacı karşıtı gösterilere de
değinen Güler, “Bununla birlikte Su-
riyeli sığınmacılar konusunda son
dönemde oluşturulmaya çalışılan
olumsuz algı ve artan gerilimler dik-
katle izlenmektedir. Türkiye’ye karşı
faaliyet gösteren bazı unsurların
kamu düzenini bozma girişimleri
devletimizin tüm birimleriyle göster-
diği özverili çaba sayesinde başarısız
kılınacaktır. Terörle mücadelemizin
yanında millî servetimiz olan orman-
larımızın korunması kapsamında,
hava araçlarımız ve fedakâr persone-
limiz ile artan orman yangınlarının
söndürülmesine yönelik gerekli des-
teği vermekteyiz. Bu kapsamda 6
ayrı yerde meydana gelen orman
yangınlarında; 14 Helikopterimiz, 5
yangın söndürme aracımız ile top-
lamda 499 sorti ile 962 ton su kulla-
nılarak yangının söndürülmesine
katkıda bulunulmuştur” dedi.
HABER MERKEZİ

Milli Savunma Bakanı Yaşar Güler, Kayseri'de Suriyeli bir kişinin, Suriye uyruklu çocuğa cinsel istismarda bulunduğu
iddiaları sonrası çıkan olaylarla ilgili, “Sığınmacı konusu dikkatle izleniyor. Türkiye'ye karşı bazı unsurların kamu
düzenini bozma girişimleri, devletimizin birimleriyle gösterdiği özverili çaba sayesinde başarısız kılınacaktır” dedi

Kardeşime 
devrediyorum

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanlığı'nda devir teslim töreni gerçek-
leşti. Görevi Murat Kurum'a devreden

Mehmet Özhaseki, “30 yıl önce başlamıştık kamu
hizmetine. Bugünlere kadar geldik. Önce Melikgazi
Belediye başkanlığı, sonra büyükşehir belediye baş-
kanlığı. Sonra cumhurbaşkanımızın daveti üzerine
geldim. Şerefli bir görevi ifa etmeye çalıştım. Vic-
danen müsterihim. Makamlara gelmekten ziyade
giderken başınızın dik olması önemli. Rabbimin
huzuruna yüz akı ile çıkmak çok önemli. Bir taraf-
tan da görevi benim kadar iyi yapacağına inandı-
ğım kardeşime devrediyorum. Yarım bıraktığım
işleri kardeşim tamamlayacaktır. Cumhurbaşkanı-
mızın liderliğinde yol yürüyüp ülkeye hizmet ettik.
Kamu görevimi tamamlayarak ayrılıyorum” dedi. 

El ele vereceğiz

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı'na
atanan Murat Kurum ise “Öncelikle bu görevi ye-
niden tebliğ eden Cumhurbaşkanımıza şükranla-
rımı sunuyorum. Görevi devralırken ve
devrederken gurur duyduğum Mehmet Özhase-
ki'ye teşekkür ediyorum. Kolay değil 94 yılından bu
yana bir davada farklı farklı görevlerde çalıştılar.
Şahsım adına çok çok teşekkür ediyorum. Görev
aldığım her işte amacım bizi kardeşi gibi bağrına
basan aziz milletimize hizmet etmek oldu. Yeri
geldi İstanbul'un muradı oldum, depremde, selde
koşturmaya gayret gösterdim. Bundan sonraki sü-
reçte de yapacağım aziz milletim için yapmak ola-
caktır. Ülkemiz deprem ülkesi, çok acılar yaşandı.
Bu acıları tekrar yaşamak istemiyoruz. Sadece 11
ilimizde değil, bugün yaşadığımız sadece kendili-
ğinden dahi yıkılan binalar, 81 ilimizde deprem dö-
nüşümü noktasında yapılaması gereken her türlü
gayreti, arzuyu hiçbir siyaset gözetmeksizin hep
birlikte elimizi gövdemizi taşın altına koyarak dep-
rem dönüşümünü gerçekleştirmek istiyoruz. İzmir,
Balıkesir'deki yangınlar. Geçmiş olsun dileklerimi
iletiyorum. İklim değişikliğiyle mücadele bakanlığı-
mızın en önemli alanlarından bir tanesi. İnşallah
aynı uyumu çok yüksek noktada göstermek üzere
çevre konusundaki hassasiyetimizi artırarak devam
edeceğiz. Belediyelerimizle iç içe olacağız. Biz de
aynı amaç doğrultusunda çalışacağız, el ele
vereceğiz” diye konuştu. 

BURASI UTANC 
MUZESI OLACAK!
Sivas’ta 33 kişinin yakılarak öldürüldüğü Madımak Katliamı'nın 31’inci yılında hayatını kaybedenleri anma
programı yürüyüşle başladı. Yürüyüşün ardından konuşan CHP lideri Özgür Özel, “Bizim ve ailelerin ortak
talebi Madımak'ın bir utanç müzesi olmasıdır. Bu bilim ve kültür merkezi yazısını gören ailelerin içi yanıyor.
Bilime kültüre inanan sanata inanan canları burada yaktınız diyorlar. Burası utanç müzesi olacak” dedi

KOCA
devretti
KOCA
devretti
KOCA
devretti
KOCA
devretti
KOCA
devretti
KOCA
devretti
Sağlık Bakanlığına atanan Kemal Memişoğlu, düzenlenen devir
teslim töreninin ardından görevi Fahrettin Koca’dan devraldı.
Memişoğlu, Türkiye’nin özellikle son 22 senede sağlıkta büyük bir
gelişim ve devrim niteliğindeki birçok başarıya imza attığını söyledi

Cumhurbaşkanı Er-
doğan'ın kararı ile Fah-
rettin Koca'dan boşalan
Sağlık Bakanlığı'na

Kemal Memişoğlu atandı. Memi-
şoğlu, bakanlığın Bilkent yerleşke-
sinde düzenlenen devir teslim
töreninin ardından görevine res-
men başladı. Koca, yaptığı konuş-
masında, 10 Temmuz 2018 yılında
devraldığı bakanlık görevi süre-
since Elazığ depremi, pandemi sü-
reci ve Kahramanmaraş
depremleri olmak üzere 3 büyük
sınav yaşadıklarını ve bu süreçte
sınavları başarıyla verdiklerini
ifade etti.
Transfer süreci başladı

Koca, 2018 yılında bir emanet dev-
raldığını ve emaneti bugün devret-
tiğini ifade ederek, “Ülkemizin aşı

konusunda, dışa bağımlılığını ta-
mamen ortadan kaldıracak olan,
yeni Hıfzıssıhha projesini ulaştığı
noktada size devrediyorum. Hepa-
tit A, Suçiçeği ve Kuduz aşıları için
başlattığımız teknoloji transferi ile,
ülkemizde kurulacak, ve tamamen
yerli üretim yapacak tesislerimiz
için, saydığım aşılardan ikisinin
teknoloji transfer süreci başladı.
Kuduz aşısıyla ilgili süreçlerin sür-
dürülmesini ise, siz üstlenmiş olu-
yorsunuz. Hedef, 2028 yılına
geldiğimizde, bağışıklama progra-
mımızdaki tüm aşıları, yerli olarak
üretebilmektir. Türkiye olarak,
bunu başarabileceğimize kuşku
yok” dedi.
22 yılda devrim yaşandı

Görevine başlayan yeni Sağlık Ba-
kanı Kemal Memişoğlu ise Türki-

ye’nin özellikle son 22 senede sağ-
lıkta büyük bir gelişim ve devrim
niteliğindeki birçok başarıya imza
attığını dile getirerek, “Özellikle
covid gibi dünyayı sarsan ve çoğu
gelişmiş ülkede bile başarısızlıkla
yönetilen covidi en iyi şekilde yö-
netmesi, sağlık hizmetinin sunu-
munda başarısını 20 yıldır AK
Parti hükümeti ve Cumhurbaşka-
nımız Recep Tayyip Erdoğan lider-
liğindeki dönüşümle ve sağlık
çalışanlarının özverisi, bilgisi, yete-
neği ve altyapısının kuvvetli olma-
sıyla sonuçlandırdı. Özellikle
hizmet konusunda özveri ile çalı-
şan bütün sağlık çalışanı arkadaş-
larıma minnetlerimi arz etmek
istiyorum” ifadelerini kullandı.
Tören, Koca ve Memişoğlu’nun
çiçek takdim etmesinin ardından
son buldu.
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İ kisi otel çalışanı, 33’ü aydın 35 kişi-
nin yakılarak katledildiği Madımak
Katliamı’nın üzerinden tam 31 yıl

geçti. Polisin faillere; itfaiyenin yangına
müdahale etmediği katliam sonrası
190’a yakın gözaltı yapıldı; sonrasında
66 kişi serbest bırakıldı. Kalanlar “Laik
anayasal düzeni değiştirip din devleti
kurmaya kalkışmak” suçuyla yargı-
landı. Ancak yargılama sonunda verilen en
yüksek ceza 15 yıl oldu. Ardından Yargıtay ka-
rarı bozdu, sanıklar yeniden yargılandı. 33
sanık idam cezası aldı, idam cezasının kaldı-
rılması ile cezalar müebbet hapse çevrildi. Sa-
nıkları savunan avukatlardan bazıları
milletvekili hatta bakan oldu. 1997’den sonra
8 sanık firar etti, 2014 yılında dava zaman
aşımı ile kapatıldı. Geçtiğimiz yıl da firari 3
sanığın yargılandığı dava zaman aşımına uğ-
ratıldı. Yıllarca süren yargılamada katliamın
gerçek sorumluları hiçbir zaman hesap ver-
medi. Otelde katledilen Şair Metin Altıok’un
kızı Zeynep Altıok ve Alevi Bektaşi Federas-
yonu (ABF) Başkanı Mustafa Aslan katliama
ilişkin konuştu.

'Hayırlı olsun' dediler!

Sivas Katliamı davasının geçtiğimiz yıla kadar
zaman aşımına uğramış diğer davalar açısın-
dan emsal sayılabilecek nitelikte olma ihtimali
taşıdığını vurgulayan Altıok “Bu davanın mü-
cadele süreci kıymetliydi. Bundan sonra da
adalet talebi yinelenmeye devam edilecek.
Ancak yasal olarak ne yazık ki bu artık hukuki
yollarla mümkün değil” dedi. İkinci davada
üst mahkemenin karar vermek için 10 yıl oya-
landığını ifade eden Altıok, sanık avukatları-
nın ve failleri hukuken koruyan anlayışın her
türlü mevki ile ödüllendirildiğini, tutukluların
affedildiğini söyledi. Altıok zaman aşımı kar-
şısında bir ‘hayırlı olsun anlayışı’ ile karşı kar-
şıya kaldıklarına dikkat çekti.

Yeni katliamlar olmasın istedik

Madımak’ın tarihteki ilk katliam olmadığını
hatırlatan Altıok, “Ancak bizler bu son olsun
istedik. Asla kendi kayıplarımızın adaleti üze-
rinden değil, daha önce yaşanan katliamlar ve
insanlık suçları için, sonrasında yenilerin ol-
maması için şekillendirdik mücadelemizi” ifa-
delerini kullandı. Madımak’ın bugünün
sorumlularına iktidar yolunu açan laiklik kar-
şıtı, gerici hareketin en kuvvetli olabildiği kat-
liam olduğunu söyleyen Altıok “Bugün
ülkemizin içinde bulunduğu tüm karanlığın
habercisi olan tüm adımlar 30 yıllık cezasızlık
süreci ve öncesinden de aktarılan katliamlarla
atıldı, cumhuriyet ve laikliğin açıktan hedef
alındığı bir noktaya geldi” diyerek insanlık
suçlarına karşı bütünlüklü bir mücadele hat-
tına ihtiyaç olduğunu vurguladı. 

Katliamla yüzleşmeleri gerek 

Pir Sultan Abdal Kültür Derneği
(PSAKD) Genel Başkanı Cuma Erçe ise
“Şu an Türkiye’nin dört bir yanında

Sivas’ın ışığı yanıyor. Her yerde 33’ler
anılıyor. 2 Temmuz 1993 yılında harla-
nan ateş bugün dört bir yanı sarmış du-
rumda. 2 Temmuz yangını devam
ediyor. 2 Temmuz yangını Gezi’de de

devam etti, Gazi’de de devam etti, 19 Aralık
cezaevlerinde de, Roboski’de de devam etti,
Suruç’ta da devam etti, 10 Ekim Gar Meyda-
nı’nda da devam etti. Ateş düştüğü yeri yak-
mıyor hepimizi yakıyor. 2 Temmuz’da
Sivas’ta kara bir duman yükseldi. Sözümüz
var, mutlaka bu yobazlardan, bu faşitlerden,
bu şeriatçılardan hesabını soracağız. Bu katli-
amcı zihniyeti, bu katliamla yüzleştirmeden
bize yarın yok. Bu ülkeyi karartamayacaklar,
izin vermeyeceğiz”dedi.

İnsanlığa karşı bir suç

Pir Sultan Abdal Kültür Derneği Ankara
Şube Başkanı Cansu Erice de, “Bu toprak-
larda direncin simgesi ve Alevi inancının
temel direklerinden biri olan Pirimiz Pir Sul-
tan Abdal’ı anma etkinliklerinin dördüncüsü-
nün düzenlendiği Sivas’ta, semah dönen
gençlerimiz, yazarlarımız, sanatçılarımız, 

aydınlarımız, 33 canımız yani aydınlık gelece-
ğimiz, 2 Temmuz 1993 Cuma günü, Madı-
mak Otelinde vahşice katledildi. Bu vahşi
katliamın üzerinden 31 yıl geçti. Acımız ilk
günkü kadar taze, öfkemiz ise her geçen gün
katlanarak büyüyor. Otuz bir yıl boyunca de-
mokrasiyi, laikliği, Cumhuriyeti, çağdaş de-
ğerleri ve Anadolu halklarının bir arada
yaşama arzusunu hançerlemeyi hedef alan bu
katliamın hesabı verilmemiş, adalet sağlan-
mamıştır. Sivas’ta katledilen 33 canımızın ai-
leleri, dostları ile derneğimizin 31 yıldır
yürüttüğü adalet mücadelesi bir karşılık bul-
madı. 31 yıllık hukuk mücadelesinde adeta ai-
lelerimiz, Alevi örgütleri ve vicdanlar
yargılanmıştır. Bu süreç içerisinde yaşam mü-
cadelesi veren devrimci hasta tutsaklar ölüme
terk edilirken, Ahmet Turan Kılıç, Hayrettin
Gül gibi Madımak katilleri affedildi. Firari üç
sanık Murat Sonkur, Eren Ceylan ve Murat
Karataş hakkında devam eden son dava da
30. yılında zaman aşımına uğratıldı. Madı-
mak Katliamı bir Alevi katliamıdır ve başta ai-
lelerimiz olmak üzere Pir Sultan Abdal
örgütlülüğümüz ve tüm Aleviler olarak bu
mahkeme kararını tanımıyoruz. Herkes bilme-
lidir ki Madımak Katliamı insanlığa karşı iş-
lenmiş zamansız suçlardan biridir ve
insanlığa karşı işlenen suçlarda zaman aşımı
olamaz” diye konuştu.

Zaman aşımı kabul edilemez

Avustralya Alevi Bektaşi Federasyonu
(AFA) Genel Başkanı Suzan Saka, Madı-
mak Katliamı’nın 31. yıldönümü sebebiyle
açıklama yayınlayarak, bu katliamın unutul-
maması gerektiğini söyledi.Katliamı yapan-
ların tespit edilmesine rağmen 30 yıl
boyunca süren davada etkin bir yargılama
yapılmadığına değinen Suzan Saka, “31 yıl-
lık süreç içerisinde o dönem yüzlerce insan
tespit edilip mahkemeye çıkarıldığında kimi-
leri idam cezası ile yargılanmıştı ama dönüp
baktığımızda hiçbir zanlının şu anda ceza-
evinde olmadığını görüyoruz. Yargılananlar
ise iki sene önce hem yaşlarından hem de
sağlık durumlarından dolayı Cumhurbaş-
kanı Erdoğan’ın özel izniyle salıverildiğini
biliyoruz ki bu insanların o gün Madımak
Oteli’ne benzin taşıdığı görüntülerle sabit
olmasına rağmen” şeklinde konuştu. Tür-
kiye Cumhuriyeti Anayasa’sında ‘insanlığa
karşı işlenmiş herhangi bir katliamın, olayın
zaman aşımına uğrayamayacağı’ ifadesine
rağmen Sivas Katliamı davasının geçen sene
30’uncu yılı olması sebebiyle zaman aşı-
mına uğradığını hatırlatan Saka, “Fakat ikti-
dar adaleti, hukuku kendi çıkarlarına göre
işlettiği için bu karara şaşırmadık aslında”
dedi.

Madımak Katliamı’nın faili meçhul cinayetlerin, infazların, kayıpların en yoğun olduğu
dönemde gerçekleştirildiğini ifade eden ABF Başkanı Mustafa Aslan da “Katliamın üze-

rinden 31 yıl geçmesine rağmen halen hakikat arayışı içindeyiz. Bu ülkede yaşanan katli-
amların, soykırımların gerçek faillerinin kim olduğunu biliyoruz ama bunlar adalet önünde

bir türlü hesap vermediler” dedi. Kamu görevlilerinin, devleti yönetenlerin, emniyetin, genel-
kurmay başkanlığının, bakanların 2 Temmuz 1993’te 8 saat boyunca vahşice insanların yakıl-

masını izlediklerini vurgulayan Aslan, bu zihniyetin hiç değişmediğine dikkat çekti: “30 yıl
boyunca her mahkeme salonunda ailesini, çocuğunu, yakınını, kardeşini, evladını kaybeden-
leri adaletsizlikle, hukuksuzlukla tekrar yaktılar. 30 yıl sonra katiller serbest bırakıldı; katillik-
leri tespit edilen bazı şahıslar devlet tarafından affedildi” diyor.

Bu topraklarda yaşanan katliam-
larla ilgili devletin hesap vermesi
için mücadeleye devam edecekle-
rini söyleyen Aslan, gerici zihni-

yete teslim olmadıklarını ve
olmayacaklarını vurgulayarak “Bu
zihniyete karşı mücadele etmenin
kolay olmayacağını biliyoruz ama
mücadelemize devam ediyoruz”

ifadelerini kullandı.

Gerçek failler
kim biliyoruz!MadıMak 
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Madımak Katliamı’nın üzerinden tam 31 yıl geçti. Sanıklar affedildi, sanık avukatları
ödüllendirildi. Yıllarca süren yargılamada katliamın gerçek sorumluları hiçbir zaman hesap vermedi. Sivas'ta, 2 Temmuz
1993'te Madımak Oteli'nin yakılması sonucu yaşamlarını yitirenler, katliamın 14. yıldönümünde anıldı
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Kartal Akademisi’ne
bağlı Mustafa Necati
Destek Eğitim Kursu

öğrencileri, Lise 
Giriş Sınavı’nda elde
ettikleri başarılar ile

kendilerinden söz 
ettirmeye devam

ediyor. 2023-2024 
Lise Giriş Sınavı’nda

(LGS) açıklanan
sonuçlara göre,

akademiye bağlı
öğrencilerin yüzde 70’i

başarılı olurken, 
Emir Ali Ünder aldığı

puan ile Türkiye
genelinde 0,76'lık 

dilime girmeyi başardı

Kartal Akademi’nin öğrenci-
leri, Kartal Belediyesi’nin göğ-
sünü kabartmaya devam

ediyor. Geçtiğimiz yıl akademi bünye-
sinde eğitim gören yüzlerce öğrenci lise
ve üniversite giriş sınavlarında başarılı
olurken, Kartal Akademi Mustafa Necati
Destek Eğitim Kursu öğrencileri, 2023-
2024 eğitim-öğretim yılında da gelene-
ğini değiştirmedi. LGS sonuçlarına göre,
Kartal Akademi öğrencilerinin yüzde 70’i
başarılı olurken, akademi öğrencilerin-
den Emir Ali Ünder Türkiye genelinde en
yüksek puanı alan öğrencilerin sıralama-
sında yerini aldı. Ayrıca, yine 8 öğrenci
de başarı ortalamasına göre Türkiye ge-
nelindeki yüzde 5’lik dilimde yer aldı.

Gençlerin yanında olacağız

Kartal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel,
“Kartal Akademi’nin başarılarını artır-
mak ve daha fazla gencimizin hayalle-
rine ulaşmasına yardımcı olmak için var

gücümüzle çalışacağız” diyerek, şöyle
devam etti; “Kartal Akademisi, öğrenci-
lerimizin geleceğe emin adımlarla ilerle-
mesini sağlamak amacıyla büyük bir
özveri ve titizlikle çalışıyor. Bu yıl Lise
Giriş Sınavı'nda öğrencilerimizin yüzde
70'inin başarı göstermesi, emeklerimizin
ne kadar değerli olduğunu bir kez daha
kanıtladı. Özellikle Emir Ali Ünder'in al-
dığı yüksek puan ile Türkiye genelinde
en yüksek puanı yapan bin öğrenci ara-
sına girmesi, Kartal Belediyesi olarak
göğsümüzü kabarttı. Bu başarı, yalnızca
Emir Ali'nin değil, tüm öğrencilerimizin
ve onlara destek olan ailelerinin ortak bir
zaferidir.” 

Öğretmenlerimiz başarılı 

Başkan Gökhan Yüksel, akademi öğren-
cilerinin başarısında en büyük pay sahip-
lerinin öğretmenlerinin olduğunu ifade
ederek, şöyle devam etti; “Ayrıca, yine
akademi öğrencilerimizden 8 öğrencimiz

de Türkiye genelindeki yüzde 5'lik di-
limde yer alması, Kartal Akademi'nin
eğitimde ne denli başarılı olduğunu bir
kez daha gözler önüne seriyor. Bu öğren-
cilerimizin elde ettiği başarılar, onların
azmi ve çalışkanlığının yanı sıra, öğret-
menlerimizin de ne kadar fedakâr ve yet-
kin olduğunun bir göstergesidir. Bizler,
Kartal Belediyesi olarak, eğitimin her
aşamasında gençlerimizin yanında ol-
maya, onları en iyi şekilde desteklemeye
devam edeceğiz. Kartal Akademi’nin ba-
şarılarını artırmak ve daha fazla genci-

mizin hayallerine ulaşmasına yardımcı
olmak için var gücümüzle çalışacağız.
Sevgili öğrencilerimizi, bu büyük başarı-
larından dolayı tebrik ediyor, daha nice
başarılara imza atmalarını diliyorum.
Onlar bizim geleceğimiz ve bizler, onların
başarılarıyla gurur duymaya devam ede-
ceğiz. Velilerimize de bu süreçte çocuk-
larına verdikleri destek ve emekleri için
teşekkür ediyorum. Hep birlikte, el ele
vererek daha nice güzel başarılara imza
atacağız.” 
HABER MERKEZİ 

Kartal gururlandı

Arnavutköy 
denize açıldı
Arnavutköy Belediyesi tarafından 
1 Temmuz Denizcilik ve Kabotaj Bayramı
dolayısıyla Karaburun Limanı’nda çeşitli
yarışmalar düzenledi. Gün boyu devam eden
etkinliklere katılan vatandaşlar doyasıya
eğlendi. Kutlama akşam saatlerinde ünlü
grup Koliva konseriyle devam etti

ARNAVUTKÖY Belediyesi, Kabotaj Bayra-
mı'nı coşkuyla kutlamak amacıyla Kara-
burun'da bir dizi etkinlik düzenledi.

Etkinliklere Arnavutköy Belediye Başkanı Mustafa
Candaroğlu, Arnavutköy Kaymakamı Mahmut
Hersanlıoğlu ve çok sayıda vatandaş katıldı. Gün
boyu süren etkinlikler kapsamında yağlı direkten
bayrak kapma, yüzme yarışı, flyboard gösterisi gibi
birçok heyecan verici yarışma ve gösteri gerçekleşti-
rildi. Yarışmalarda başarılı olan katılımcılara çeşitli
ödüller takdim edildi. Etkinlikler kapsamında ger-
çekleştirilen gemi korteji, sahil boyunca yapılan gezi-
lerle vatandaşlara unutulmaz anlar yaşattı. Deniz
üzerinde yapılan bu gösteri, izleyicilere görsel bir
şölen sundu. 

Denizlerimiz özgürleşti 

Belediye Başkanımız Mustafa Candaroğlu, “Deniz-
cilerimizin ve deniz tutkunlarının bugünü kutlu
olsun. Arnavutköy ilçemiz bu anlamda coğrafi
öneme sahip uzun bir sahilimiz var. Bu öncülüğü-
müzü buradaki ilçe dahilindeki vatandaşlarımızla ve
hemşerilerimizle İstanbul’daki tüm hemşerilerimizle
paylaşıyoruz. Bu etkinlik alanımızda bugün gün bo-
yunca yarışmalarımız olacak, sahnemiz olacak ve is-
teğimiz, arzumuz 1 Temmuz Kabotaj Bayramı
denizlerimizin özgürleşmesi demektir, bu anlamda
Türkiye Cumhuriyeti bir 1926’da almış olduğu bir
karar hem denizcilik için çok önemli bu değerlerimizi
korumakla yükümlüyüz. Arnavutköy Belediyesi ola-
rak geleneksel hale getirdiğimiz bu bayramı kutla-
maya devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.
Kutlamalar, akşam saatlerinde ünlü müzik grubu
Koliva'nın verdiği konserle devam etti. Konserde,
sahne performansları ve sevilen şarkılarıyla katılımcı-
lar keyifli anlar yaşadı. Etkinliklerde başarı gösteren
yarışmacılardan yağlı direk yarışını Ümit Ural,
yüzme yarışını ise Alperen Yeşilyurt kazandı.
HABER MERKEZİ

Yerinde hizmet
devam ediyor
Bayrampaşa Belediye Başkanı
Hasan Mutlu, ilçedeki eksikleri
yerinde tespit ettiği “Yerinde Hizmet
Seferberliği” projesi kapsamında
çalışmalarını sürdürüyor

BU kez İsmetpaşa Mahallesi’nde park ve
bahçelerde eksiklikleri tespit eden Baş-
kan Mutlu, vatandaşlarımızın taleplerini

not alarak, kaydetti. Bayrampaşa Belediye Başkanı
Hasan Mutlu, Başkan Yardımcıları, ilgili müdür-
lükler ve İsmetpaşa Mahalle Muhtarı Semih Çe-
lebi ile birlikte denetimde bulundu. Bayrampaşa
Belediye Başkanı Hasan Mutlu; ”Yerinde hizmet
seferberliği projesi kapsamında her hafta farklı bir
mahallemizi ziyaret ederek talepleri ve şikayetleri
tespit etmeye devam ediyoruz. Bu hafta İsmet
Paşa Mahallesi’ndeyiz. Parklarımızı ve bahçeleri-
mizi vatandaşlarımızın talebi doğrultusunda yeni-
liyor, güzelleştiriyoruz” açıklamasında bulundu.
Yaşanabilir bir Bayrampaşa için çalışmalarını sür-
düren Başkan Hasan Mutlu’nun "Hizmet Sefer-
berliği" projesi kapsamında tüm mahalleleri
gezeceği bildirildi. HABER MERKEZİ



D aha önce emlak işi yapan S.K.,
evini internetteki ilan sitesi ara-
cılığıyla 15 bin 850 TL'ye ki-

raya vermek istedi. S.K.'ye ulaşıp mesaj
gönderen emlakçı, 'Evini 20 bin liraya
kiraya verebilirim' teklifini iletti. Ev sa-
hibi S.K. 'Türkiye Cumhuriyeti vatan-
daşı olarak sizin bu kiraları yükseltme
çabanız vicdanınızı rahatsız etmiyor mu
? Benim 15 bin 850 liraistediğim kirayı
siz nasıl 20 bin liraya çıkarabiliyorsunuz
? Sizin gibi emlakçılar yüzünden kiralar
tavan yaptı' yazarak, tepki gösterdi. Ev
sahibi emlakçı ile yazışmalarını da sos-
yal medyada paylaştı, ayrıca Ticaret Ba-
kanlığı'na ve Ankara Tüm Emlakçılar
Odası'na şikayette bulundu.

Belki fevri davrandı

DHA'ya konuşan ev sahibi S.K., daha
önce kendisinin de emlak işi ile uğraştı-
ğını belirterek, "Ben bir kiralık daire ilanı
verdim. İlana 16 bin lira civarında bir
fiyat yazdım. Bir emlakçı arkadaş bana
ulaştı, 'Dairenizi 20 bin liraya kiraya ve-
rebilirim, memur kefili var, kendileri de
memur' dedi. Ben de kendisini yanıtla-
dım; 'Neden böyle bir şey yapmak isti-
yorsunuz, ben 16 bin liraya razıyken 
siz neden 20 bin lira rakam belirttiniz?'
dedim. Kendisine bunun piyasayı yük-
seltmek olduğunu ve örnek olacağını
söyledim. Ben diğer emlakçıları tenzih
ediyorum. Tüm emlakçılar elbette bu şe-
kilde değildir. Belki o emlakçının kimliği

belli olsa, dürüst çalışan emlakçılar da
buna tepki gösterir. Belki acemidir, belki
fevri davrandı, bilemiyorum ama bu şe-
kilde davranmanın sonucunda fiyatların
yükseldiğini düşünüyorum" dedi.

İlanı ben de gördüm

Ankara Tüm Emlakçılar Odası Başkanı
Hakan Akçam, emlakçı ile ilgili ince-
leme başlattıklarını belirterek, "İlanı ben
de gördüm, takip ediyorum. Ev sahibine
mesaj atıp fiyatı yükseltmek istemiş.
Emlak danışmanları fiyatın belirleyen
tarafı değildir. Böyle kendisini bilmeyen,
yaptığı işi bilmeyen kişileri görerek
bizim meslektaşlarımızı aynı kefeye koy-
mak yanlış olur. Her meslekte olduğu

gibi bizim mesleğimizde de bu tarz in-
sanlar mutlaka çıkacaktır. İlk çıktığı
zaman müdahalemizi yapıyoruz. 16 bin
liralık bir evi bir emlakçının '20 bin
TL’ye veririz' demesinin kabul edilebilir
bir yönü yok. Bu noktada emlak danış-
manı bize kayıtlıysa gerekli yasal işlem-
lerini yapacağız, eğer bize kayıtlı değilse
de zaten ilgili kurumlara resmi başvuru-
larını başlatacağız. 'Emlak danışmanı-
yım' diyen vatandaşın, bu çıkışı, böyle
bir pazarlama statüsü vatandaşı etkiler
mi? Bence çok etkilemez. Ancak art ni-
yetli, zaten malının ederini yükseltmek
isteyen fakat böyle bir pozisyon bekle-
yen insanları etkiler" ifadelerini kullandı.
DHA
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Y aşamım boyunca hiç bu kadar yoğun bir gün-
demle karşılaşmadım.

Ankara Sincan’da devam eden Sinan Ateş
cinayeti davasında mağdurlar ve kamuoyu adil bir
yargılama bekliyordu ancak görünen o ki, organize
bir suç örgütünün oynadığı bir tiyatro oyununa
döndü.

Öte yandan yine Ankara’da görülen Gar katliamı
karar duruşmasında insanlık suçu kavramını kullan-
maktan kaçınan bir mahkeme heyeti gördük.

Ülkemizin en önemli sorunlarından biri haline
gelen mülteci ya da kayıtsız göçmen sorununda hal-
kın sabrı zorlanmaya başladı.

Kayseri’de gerçekleşen bir taciz olayının ardından
galeyana gelen halk Suriye’lilere ait ev, iş yeri ve
araçları ateşe verdi.

Gün içerisinde tüm yurtta benzeri tepkiler ve gös-
teriler devam etti.

Üstelik de tüm bu olaylar üzerinden 31 yıl geçme-
sine rağmen yüreğimizi acıtan, unutmadığımız, unut-
turmayacağımız Madımak katliamının yıl
dönümünde gerçekleşiyor.

Peki tüm bu olaylar yaşanırken adaletin, adil bir
yargılamanın yapıldığına ilişkin kamu vicdanı ne du-
rumda?

“İnsan, insanı yakar mı?
İnsan, insan yanarken bakar mı?
İnsan, insan yanarken alkışlar mı?
İnsan, insanı yakanı aklar mı?
İnsan yanarken,
Yanmayan insan var mı?
Varsa yanmayan, O insan mı? “
Duyarlı bir yurttaşımızın kanayan yüreğinden

taşan sözcükler bunlar.
Tüm bu vahşi saldırıların ardında organize bir ör-

gütün olmadığını kimse bize inandırmaya çalışmasın.
Üstelik de bu vahşi saldırıları yapanların söylemle-

rinden, ifadelerinden, duruşma tutanaklarındaki iti-
raflarından da anlıyoruz ki bu denli pervasız,
sorumsuz, küstah tavırları perde gerisindeki bir 
iradeden kaynaklanıyor.

Devam eden Sinan Ateş davasındaki sanık ifadele-
rinde bu açıkça görüldüğü gibi yargının bu konudaki
kararını ve duruşunu hep birlikte göreceğiz.

Tıpkı, 1 Mayıs 77 de olduğu gibi, Kahramanma-
raş olaylarında, Ankara Gar katliamında, 2 Temmuz
Madımak saldırılarında yaşandığı gibi olayları sıra-
dan birkaç kendini bilmezin yaptığı adi vakalar gibi
gösterecekler ya da bir sır perdesinin ardında zaman
aşımına bırakacaklar.

Aslında uzun uzun Sivas’ta yaşananları, Madımak
katliamında yitirdiklerimizi yazmak, onları anmak
istiyordum ama toplumun üzerine bir kara bulut gibi
çöken bu siyasi cinayetler gündemimizi de ruh 
halimizi de değiştiriyor.

Daha düne kadar yüreğimde bir acı hissediyor-
dum, Gar katliamında, Madımak olaylarında yok
edilen, yakılan yiğit insanlar için.

Şimdi acıdan çok bir nefret taşıyor bu yaralı 
yüreğim.

Tetiği çekenler, oteli ateşe verenler ya da gara
bomba yerleştirenlere değil nefretim, bu aşağılık ka-
tilleri kullanarak bu güzel ülkeyi bir kan gölüne çevi-
renlere dönük bu içimdeki ateş.

Bu ateşi söndürmek yerine bu ateşi yakanlar, 
yaktıranlarla çözüm arayanlara da kızgınlığım 
daha çok.

Ülkemizi her geçen gün biraz daha yoksullaştıran-
lar, yolsuzlukları, hukuksuzluğu normal gibi göste-
renlerle; yani sorunun kaynağı olanlarla
normalleşmeye çalışanlar, yumuşayanlar aklımızla
alay etmesinler.

Bu ülke aydınlığı yakmaya, adaleti yok etmeye,
yargıyı siyasete alet etmeye çalışanlardan kurtulma-
dan huzura kavuşamaz.

Hayat pahalılığı ve enflasyonun tavan yaptığı,
gençlerin umudunun kalmadığı, çocuklarımızın ha-
yallerine ipotek konduğu, işçinin, memurun, köylü-
nün açlık sınırında yaşadığı, emeklilerin ucuz ekmek
kuyruğunda ziyan olduğu bir ülkede tek sığınacağı-
mız adalet kurumu da yerle bir edildi.

Madımak’ta sessiz kalanlardan merhamet bekle-
mediğimiz gibi, bugün Sinan Ateş davasında da adil
bir yargılama ve kamu vicdanını rahatlatacak bir
karar çıkmasını beklemiyoruz.

Seçilmiş bir milletvekilini ve yüzlerce siyasiyi Av-
rupa İnsan Hakları Mahkemesi ve Anayasa Mahke-
mesi kesin kararlarına rağmen cezaevlerinde rehin
tutan, Gezi tutuklularını dayanaksız, delilsiz bir yar-
gılama sonucu özgürlüklerinden yoksun bırakan bir
zihniyetten ve ülkemizi sonu belirsiz bir karanlığa sü-
rükleyen bu iktidardan kurtulmak gerek.

Yine orman yangınları başladı ama kıyılarımızın,
topraklarımızı yağma ve işgali devam ediyor.

Vergi paketiyle tüm devlet borçlarını yoksul halkın
sırtına yıkan bu iktidardan kurtulmanın yolu da en
geniş toplumsal muhalefeti örgütlemek, eylemli mu-
halefet yapmaktan geçiyor.

Aksi halde Sivas’ta, Gar katliamında, Kahraman-
maraş’ta, 1 Mayıslarda yitirdiklerimize ve şu an
barış ve demokrasi mücadelesi uğruna cezaevlerinde
çile çekenlere borçlu kalırız.

2 Temmuz şehitlerini unutmadık, unutturmayacağız.

Adaletin ateşle sınavı!
ORNEK BIR 
EV SAHIBI! GErEkİrSE İlavE 

tEdBİr alırıZ
Ticaret Bakanlığı'ndan alınan bilgiye
göre; satılık ve kiralık konut ilan fiyatla-
rında fahiş artış yaparak piyasayı ve
serbest rekabeti bozan ve tüketici mağ-
duriyetine sebep olduğu belirlenen 889
emlak işletmesine toplam 88 milyon
900 bin TL idari para cezası uygulandı.
81 ilde ticaret il müdürlükleri aracılı-
ğıyla yapılan denetimlerde geçen yıl
ayrıca bin 201 emlak işletmesine çe-
şitli eksiklikler nedeniyle 91 milyon 207
bin 655, bu yıl ise şimdiye kadar 353
emlak işletmesine 27 milyon 103 bin
27 lira idari para cezası uygulandı. Ba-
kanlıktan yapılan açıklamada, "Bakan-
lık olarak, manipülatif fiyat artışlarına
yol açan ve vatandaşımızın güncel eko-
nomik konjonktür kaynaklı yaşadığı zor-
lukların suistimal edilmesine sebebiyet
veren ve ilan platformlarından temin
ettiğimiz konut ilanlarına yönelik ince-
leme ve denetimlerimiz 81 ilimizde ti-
caret il müdürlüklerimiz aracılığıyla
devam etmektedir. Ticaret Bakanlığı
olarak gerek piyasanın adil, rekabetçi
ve istikrarlı şekilde işlemesini sağla-
mak gerekse manipülatif fiyat artışları-
nın piyasada yarattığı olumsuzlukların
önüne geçmek amacıyla emlak sektö-
rüne yönelik denetimlerimiz önümüz-
deki günlerde de hız kesmeden devam
edecek olup, ihtiyaç duyulması halinde
sektöre yönelik bakanlığımızca ilave
tedbirlerin alınmasında herhangi bir te-
reddüt duyulmayacaktır" denildi. 

İnternete koyduğu ilanla evini 15 bin 850 TL'ye kiraya vermek isteyen S.K (59), kendisine ulaşan
emlakçının 'Evini 20 bin liraya kiraya verebilirim' teklifini, 'Sizin gibiler yüzünden ev kiraları
tavan yaptı' diyerek reddetti. S.K., emlakçı ile yazışmalarını sosyal medyada paylaşıp, Ticaret
Bakanlığı'na şikayette bulundu. Bakanlık tarafından konut ilan fiyatlarında fahiş artış yaptığı 
belirlenen 889 emlak işletmesine 88 milyon 900 bin lira para cezası uygulandığı belirtildi
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denk geldi

hırvatlar

EngElli bireylerin toplumsal
yaşama aktif katılımlarını sağla-
mak amacıyla hayata geçirilen

çalışmalarla adından sıkça söz ettiren
Bağcılar Belediyesi Feyzullah Kıyıklık En-
gelliler Sarayı, Hırvatistan Ağır Engelliler
Derneği, aileleri, engelliler merkezi dok-
torları ile yöneticilerinden oluşan bir he-
yeti ağırladı. Ziyaret sırasında sarayın
modern yapılandırması ve engelli dostu
olanakları detaylı bir şekilde incelendi.

Örnek teşkil ediyor

Bağcılar Belediyesi yetkilileri, heyete tesi-

sin fiziksel erişilebilirliği, sosyal etkinlikler
için sağladığı imkanlar ve engelli bireyle-
rin günlük yaşamlarını kolaylaştırmaya
yönelik düzenlemeler hakkında bilgi
verdi. Misafirler, Türkiye’de engellilere
yönelik yapılan çalışmaların etkileyici ol-
duğunu, engelli bireylerin topluma kazan-
dırılması adına örnek teşkil ettiğini
söyledi. Ayrıca, belediyenin sunduğu en-
tegre hizmet modelinin ilham verici oldu-
ğunu belirten heyet, engelli dostu bu
politikaları kendi ülkelerinde uygulamak
üzere örnek aldıklarını ifade ettiler.
HABER MERKEZİ

Bağcılar Belediyesi Feyzullah Kıyıklık Engelliler Sarayı, geçtiğimiz
günlerde Hırvatistan Ağır Engelliler Derneği, aileleri, engelliler
merkezi doktorları ile yöneticilerinden oluşan bir heyeti ağırladı.
Misafirler, engelli bireylere yönelik sunulan hizmetleri çok beğendi  

hayran kaldı

Saraylar
doldu taştı
Milli Saraylar Başkanlığına bağlı tarihi yapılar ve müzeler,
2024 yılında da yerli ve yabancı turistlerin uğrak noktası oldu.

Milli Saraylar Başkanlı-
ğı'ndan yapılan açıkla-
maya göre, bu yılın ilk

yarısında Milli Sarayları gezen turist
sayısı, yüzde 19 artışla 3 milyon 945
bin 741'e yükseldi. Bu sayı 2023 yılı-
nın aynı döneminde, 3 milyon 324
bin 396 kişi olarak gerçekleşmişti.
Osmanlı medeniyetinden bugüne
miras kalan en önemli abidelerden
Topkapı Sarayı, ziyaretçi artışında 2
milyon 190 bin 530 kişiyle başı çekti.
Topkapı Sarayı'nda restorasyon son-
rası düzenlemeyle yeniden ve ilk kez
ziyarete açılan bölümler artışta etkili
oldu. Osmanlı ve Cumhuriyet döne-
minin hatıralarını bir arada yaşatan
Dolmabahçe Sarayı'nı, 560 bin 520
kişi ziyaret etti. Anadolu yakasının
tek sarayı, Beylerbeyi Sarayı'nı 280
bin 752 kişi ziyaret ederken, turistle-
rin Anadolu yakasındaki bir diğer
uğrak noktası Küçüksu Kasrı da 83
bin 956 kişiyi ağırladı.

Turist sayısı arttı

Milli Sarayları gezen yabancı turist

sayısında da önemli oranda artış
gözlendi. Yabancı ziyaretçi, geçen
yılın ilk 6 ayına oranla yüzde 49
artışla 1 milyon 998 bin 794'e
ulaştı. Bu sayı geçen senenin aynı
döneminde 1 milyon 341 bin 344
olarak kayıtlara geçmişti. Osmanlı
resim sanatının gümünüzdeki tek
temsilcisi Milli Saraylar Resim
Müzesi'ni ziyaret edenlerin sayısı
228 bin 232 oldu. Beşiktaş, Yıldız,
Nişantaşı üçgeninde yer alan Ihla-
mur Kasrı, 116 bin 328 ziyaretçiyi
konuk etti. Çamlıca Camii külliyesi
içerisindeki İslam Medeniyetleri
Müzesi'ni, yılın ilk yarısında 224
bin 112 kişi zitaret etti. Camın ta-
rihsel gelişimini 12 bölümde sergi-
lenen bin 500 nadide eserle
sanatseverlerin beğenisine sunan
Beykoz Cam ve Billur Müzesi'ni
gezenlerin sayısı 87 bin 838 kişiyi
buldu. Özgün yapısı korunarak
müzeye dönüştürülen ve 21 Şu-
bat'ta kapılarını açan Ankara Palas
Müzesi'ni ise 110 bin 808 kişi
gezdi. AA
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Y arısından fazlası her gün dört sa-
atten fazla sosyal medyada vakit
geçiriyor. Morning Consult‘ın

yaptığı araştırmaya göre; en çok gör-
sel ve video içerikleri tüketiyorlar ve
yüzde 90’ına yakını YouTube’u tercih
ediyor. Anlık iletişimi sözcüklerle
değil sosyal medya platformları ara-
cılığıyla ve fotoğraflarla sağlıyorlar. Peki,
kim bunlar? Elbette Z kuşağından bahse-
diyoruz. Her geçen gün pazarlama
dünyasının dinamikleri içinde büyük
bir yer edinen Z kuşağı, kendi sosyal
medya kurallarını yaratıyor. Z kuşağı
için etkili bir sosyal medya stratejisi
oluşturmak onların tercihlerini, değerle-
rini ve davranışlarını anlamayı gerektiriyor.
İhtiyaçlarına ve ilgi alanlarına duyarlı ola-
rak onlara samimi bir iletişim tonuyla ses-
lenmek ise oldukça kritik. Dolayısıyla
markaların metriklerini düzenli olarak ana-
liz etmesi ve yaklaşımlarını onların etkile-
şim modellerine ve geri bildirimlerine göre
ayarlaması giderek zorunlu hale geliyor.
Bu demografi için bir sosyal medya
stratejisi geliştirirken dikkate alınması
gereken bazı temel unsurların ol-
mazsa olmaz olduğunu belirten İno-
mist İletişim Danışmanlığı Ajans
Başkanı Sibel Selvi, Z kuşağına
uygun sosyal medya stratejilerini
anlattı.

Şeffaf ol, gerçek ol, hızlı ol!

Gen Z, özgünlüğe ve şeffaflığa
değer veriyor. Gerçek olmayan iç-
eriği hızla tespit edebiliyor, tepkisini

göstermekten çekinmiyor. Gerçek ve açık
olan markalarla etkileşim kurma olasılık-
ları ise çok daha yüksek. Dolayısıyla Z

kuşağına yönelik içerikler gerçek dene-
yimleri yansıtmalı ve markanın değer-
lerini doğru bir şekilde anlatmalı. Z
kuşağının tüketme hızı ise
herkesin malumu.

Haliyle TikTok ve Instag-
ram Reels gibi plat-

formlar,
kısa bi-

çimli 

ve kolayca sindirilebilir içerikleri nedeniyle Z
Kuşağı arasında büyük bir popülerlik ka-
zandı. Bu noktada Z kuşağının dinamikle-
rini yakalayan, onların hayat ritmine ayak
uyduran ilgi çekici, eğlenceli ve bilgilendirici
kısa videolar oluşturmak dikkat-
lerini çekmeye yardımcı
olabilir. Bir diğer stra-

tejik

yaklaşım ise görsel ve video merkezli içerik-
ler… Gen Z oldukça görsel ve metin yerine
video içeriğini tercih eder. Bu aşamada
marka, mesajını etkili bir şekilde iletmek için
görsel olarak çekici grafikler, videolar ve et-
kileşimli öğeler kullanabilir.

İçerik kraldır ama!

İletişimin içinde olan herkes mutlaka ‘içerik
kraldır’ sözünü duymuştur. Elbette zaman
içerisinde içeriğin tanımı ve kapsamı da de-
ğişti ve konu Z kuşağı olduğunda artık kul-
lanıcılar tarafından oluşturulan içerikler
kral oldu diyebiliriz. Bu noktada markalar,
hedef kitlesini meydan okumalara, yarış-
malara veya kampanyalara dahil ederek

kullanıcı tarafından oluşturulan içeriği
(UGC-User Generated Content) teş-
vik edebilir. Gen Z, katılmayı ve kat-
kıda bulunmayı seviyor. Bu noktada
UGC, marka etrafında bir topluluk
duygusu oluşturmaya yardımcı ola-
biliyor. Bunun bir farklı versiyonu
ise katılımı teşvik eden içeriktir.
Katılım ise etkileşim demektir.

Dolayısıyla katılımı ve etkileşimi
teşvik eden içerik oluşturmakta
büyük fayda var. Anketler, test-

ler, soru-cevap oturumları ve
canlı yayınlar, Gen Z'yi sürece
dahil etmenin ve markaya bağlı
hissetmelerini sağlamanın etkili
yollarıdır.

Eski kuşaklar geride kaldı 

Gen Z, sosyal ve çevresel sorun-
lar konusunda oldukça tutkulu.

“Görmedim, duymadım bilmiyorum” for-
mülünü uygulayan markalara karşı ise tep-
kili. Bu noktada Z kuşağı toplumsal ve
sosyal olaylar karşısında markalardan ses
yükseltmesini, tepki vermesini, somut
adımlar atmasını bekliyor.

Kişiselleştirin, özelleştirin

Herkes özel hissetmek istiyor ama Z kuşağı
özel olduğunu biliyor ve markalar tarafın-
dan özel olduğunun da bilinmesini istiyor.
Dolayısıyla kişiselleştirilmiş içerikler onlar
için çok önemli. Bu noktada markalar kişi-
selleştirilmiş müşteri hizmetleri ve bilgileri
sağlamak için mesajlaşma uygulamalarını
ve sohbet robotlarını kullanabilir. Söz ko-
nusu kişiselleştirilmiş içerik olduğunda giz-
lilik de devreye giriyor. Gen Z, veri gizliliği
konusunda endişeli. Onların verilerinin gü-
vende olduğundan emin olmasını sağla-
mak ve bilgilerinin nasıl kullanıldığı
konusunda şeffaf olmak çok önemli.

Mikro etkileyicilerle makro başarı

Marka değerleriyle uyumlu olan mikro et-
kileyicilerle iş birliği yapmak artık kaçınıl-
maz. Çünkü Gen Z, ilişkilendirilebilir ve
özgün olarak algıladıkları bireylerin tavsi-
yelerine güvenme eğilimi gösteriyor. Bu
noktada doğru mikro etkileyenleri bulmak
ve bunu markaya uygun bir şekilde entegre
etmek makro başarıların da anahtarı…
Markalar stratejilerine bireylerin yanı sıra
zorluklar, sınavlar ve ödüller gibi oyunlaş-
tırma öğelerini de dahil edebilir. Bu yön-
tem, Gen Z kullanıcıları arasında etkileşimi
ve heyecanı artıracaktır.

TAYLAN
DAŞDÖĞEN

HABER

Z KUSAGINI

KRAL OLUR!

İnomist İletişim
Danışmanlığı
Ajans Başkanı
Sibel Selvi, Z

kuşağına uygun
sosyal medya
stratejilerini

anlattı. Selvi, “Z
kuşağını anlayan
kişi bu zamanda
sosyal medyada
kral olur” dedi

ANLAYAN 
Çevik ve tutarlı oluyorlar
Genç bir kuşaktan bahsediyoruz, do-
layısıyla markaların kendi yaşlarına
göre hareket etmesini bekleyeme-
yiz. Z kuşağına dokunmak isteni-
yorsa Z kuşağı gibi düşünülüp
hareket edilmeli. Bu
noktada en son sosyal
medya trendlerinden
haberdar olunmalı ve
stratejiler buna göre
uyarlanmalı. Gen Z'nin
tercihleri   ve davranış-
ları hızla değişiyor, bu
nedenle çevik kalmak
önemli. Örneğin, dina-
mik yapısıyla dikkat
çeken Instagram ve

Snapchat gibi platformlardaki hika-
yeler geçici yapıları nedeniyle Z Ku-
şağı arasında popüler. Sahne arkası
içeriği, promosyonları ve güncelle-
meleri sergilemek için hikayeler

kullanılabilir. Elbette
platformlar arası tu-
tarlılık her zaman
korunmalı. Hikâye
ya da sabit post ol-
ması fark etmeksizin
birleşik ve tanınabi-
lir bir marka kimliği
oluşturmak için tüm
platformlarda tutarlı
bir marka sesi ve
mesajı sürdürülmeli.
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9 Haziran'da yapılan Avrupa Parlamen-
tosu (AP) seçimlerinde bir önceki se-
çimlere göre oylarını 4,9 puan arttırarak

yüzde 15,9’a ulaşan AfD, Hristiyan Birlik
(CDU/CSU) partilerinin ardından ikinci sırada
yer aldı. Partilerin renklerinden dolayı "trafik
ışığı" koalisyonu olarak anılan iktidar partileri ise
oy kaybı yaşadı. AP seçimlerinde AfD'nin özel-
likle doğu eyaletlerinde yüzde 30 civarında oy
alarak birinci parti olması, 1990'da iki Alman-
ya'nın birleşmesinden önceki Almanya'nın
"Doğu ve Batı" olarak bölünmüş tablosunu or-
taya çıkardı. Yani doğuda AfD’nin, batı eyaletle-
rinde de özellikle muhafazakar CDU/CSU’nun
ve diğer partilerin güçlü olduğu bir resim ortaya
çıktı. Ancak AfD, batı eyaletlerinde de destek bu-
larak buralarda oy oranını arttırdı. Uzmanlar,
seçim analizlerinde halkın AP seçimlerinde Baş-
bakan Olaf Scholz yönetimindeki mevcut hükü-
mete ders verdiği konusunda hemfikir. Anketler,
Almanya’da halkın sadece yüzde 22’sinin mev-
cut hükümetin çalışmalarından memnun oldu-
ğunu ortaya koyuyor. Özellikle hükümeti
oluşturan partiler arasında yaşanan tartışmalar,
hükümetin göç, iklim, Ukrayna ile ilgili alınan
kararlar ve hükümetin bu konulardaki katı tu-
tumu "trafik ışığı" koalisyonuna yönelik memnu-
niyetsizliği artırıyor. Bu durum seçmeni, başta

AfD’ye ve "Sahra Wagenknecht İttifakı-Anlayış
ve Adalet İçin" (BSW) Partisi gibi siyasi yelpaze-
nin uçlarındaki partilere sürüklüyor.

Güveni tesis etmek hükümetin görevi

Başbakan Scholz, Federal Meclis’te yaptığı ko-
nuşmada, ülkede halkın hükümete olan "güve-
nin sarsıldığını" dolaylı bir şekilde kabul etti.
Halkın güveninin sarsılmasının nedenlerine iliş-
kin Kovid-19 salgını ve Ukrayna savaşının etkile-
rine işaret eden Scholz, "Yaşanan krizler güveni
sarstı. Bunu başka şekilde ifade edemeyiz. Dola-
yısıyla bu konu hakkında konuşmamız önem arz
ediyor." dedi. AP seçimlerini "bir dönüm noktası"
olarak nitelendiren Scholz, bu seçim sonuçları-
nın, bu krizler karşısında insanların açıkça gele-
cek hakkındaki güven kaybının görüldüğünü",
kaybolan bu güvenin yeniden tesisi için hükü-
mete görev düştüğünü belirtti. Scholz, ülkede in-
sanların cepheleştirilmesinin demokrasi ve
birliktelik için büyük bir tehdit oluşturduğunu da
vurguladı. "Popülistler ve aşırılık yanlılarının"
halkın endişelerini kendi amaçları için kullandı-
ğını aktaran Scholz, halkının güveninin ve birlik-
teliğinin artırılmasının hükümetin önceliği
olduğunu kaydetti.

AfD ikinci sıradaki yerini koruyor

AP seçimlerinde alınan sonucun, eylülde ülkenin
doğusundaki Saksonya, Thüringen ve Branden-
burg eyaletlerinde ve Eylül 2025’te yapılacak
genel seçimlere yansıyıp yansımayacağı siyasi
çevrelerde merak ediliyor. Öte yandan, ülkenin iç
istihbarat örgütü Federal Anayasayı Koruma
Teşkilatı'nın AfD’yi aşırı sağcı bir parti olarak sı-
nıflandırması, bazı AfD'li milletvekillerinin skan-
dallara karışması ve bu yılın başında yüz binlerce
kişinin aşırı sağa karşı sokaklara dökülmesi gibi
olayların AfD’nin oylarının düşmesinde çok
fazla etkisi olmadığı da görüldü. Alman kamu
yayıncısı ZDF’in son anketinde, 2024’ün ba-
şında yüzde 20’nin üzerinde olan AfD'nin oy
oranı yüzde 17 olarak çıktı. AfD böylelikle ikinci
sıradaki yerini korumaya devam ediyor. Hükü-
mette yer alan SPD yüzde 14, Yeşiller yüzde 13
ve FDP yüzde 4 oy oranında kalırken, ana mu-
halefetteki CDU/CSU yüzde 31 ile ilk sırada bu-

lunuyor. Şimdi tüm gözler eylülde Saksonya,
Thüringen ve Brandenburg eyaletinde yapılacak
eyalet meclisi seçimlerine çevrildi. Anketler,
AfD’nin bu eyaletlerde sandıktan birinci çıkaca-
ğını gösteriyor. Diğer partilerin AfD ile koalis-
yona girmek istememelerinden dolayı bu
eyaletlerde hükümetlerin kurulması da zor görü-
nüyor. Siyasi gözlemciler AfD’in Saksonya,
Thüringen ve Brandenburg eyaletlerinden or-
taya çıkacak seçim sonuçlarının federal hükü-
mete nasıl etki yapacağını şimdiden
öngöremiyor.

Erken seçim uzak bir ihtimal 

Seçim sonuçlarının AfD’nin zaferiyle sonuçlan-
ması halinde, federal düzeyde Başbakan
Scholz’un izlediği politikanın daha fazla sorgu-
lanacağı tahmin ediliyor. Ancak AP seçimleri
sonrasında Fransa'da olduğu gibi Alman hükü-
metinin erken seçime gitmesi uzak bir ihtimal
olarak görülüyor.Almanya'nın siyasi yapısı ve
genel seçimlerin 1 yıl kadar kısa bir süre sonra
düzenlenecek olması erken seçim ihtimalini dü-
şürüyor. Yine de AfD’nin eyalet meclisi seçimle-
rindeki olası başarısı ve "trafik ışığı"
koalisyonundaki partilerin oylarında belirgin bir
düşüş yaşanması, federal hükümette derin bir
krize ve hükümetin sorgulanmasına sebep ola-
cak. Medyada bu durum halinde kamuoyunda
takdir gören Savunma Bakanı Boris Pistorisun
Başbakan Scholz’un yerine geçebileceği bile dil-
lendiriliyor. AA
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AlmAn mİllİyetçİlerİ

gucleniyor!
Almanya'da iktidardaki Sosyal Demokrat Parti (SPD), Yeşiller ve Hür Demokrat 
Parti’den (FDP) oluşan koalisyonunun, halk arasında güven kaybı yaşaması, aşırı sağcı
popülist Almanya için Alternatif (AfD) Partisi'nin güçlenmesine sebep oluyor

İmran Han'ı serbest bırakın!
Birleşmiş Milletler (BM) Keyfi Gözaltı Çalışma Grubu, eski Pakistan Başbakanı İmran Han’ın "keyfi" şekilde cezaevinde

tutulduğunu, bunun uluslararası hukuku ihlal ettiğini ve Han’ın derhal serbest bırakılması gerektiğini belirtti
BM Keyfi Gözaltı Çalışma Gru-
bundan yapılan açıklamada, ce-
zaevindeki Han’ın bir an önce
serbest bırakılması için gerekli

adımların atılması istendi. Açıkla-
mada, uluslararası hukuka uygun

olarak Han’a tazminat ödenmesi
ve diğer haklarının telafi edil-

mesi gerektiğine işaret edile-
rek, eski başbakanın "keyfi"

olarak cezaevinde tutul-
duğu savunuldu. Han

hakkındaki suçlamala-
rın yasal bir temele 

dayanmadığına dikkat çekilen açıklamada,
suçlamaların ve yargılamaların Han’ın “se-
çimlere katılımını engellemek için siyasi şe-
kilde gerekçelendirilmiş gibi göründüğü”
belirtildi. Açıklamada, Han'ın keyfi olarak öz-
gürlüğünden mahrum bırakılmasını çevrele-
yen koşulların tam ve bağımsız şekilde
soruşturulmasını sağlaması ve haklarının
ihlal edilmesinden sorumlu olanlara karşı ge-
rekli önlemleri alması için Pakistan'a çağrı
yapıldı.

İnsan haklarına saygılı olun

Geo News televizyonundaki habere göre, ABD

Dışişleri Bakanlığı Sözcü Yardımcısı Vedant
Patel de günlük basın brifinginde bir gazeteci-
nin sorusuna verdiği yanıtta, İmran Han konu-
sunun Pakistan'ın iç meselesi olduğunu
belirtti. Patel, "Pakistan'ı ifade özgürlüğü, ör-
gütlenme özgürlüğü, barışçıl toplanma özgür-
lüğü ve din özgürlüğü de dahil olmak üzere
insan haklarına ve temel özgürlüklere saygı
göstermeye çağırıyoruz." ifadelerini kullandı.
Eski Başbakan Han hakkında devlet sırlarını
ifşa etmek, yasa dışı evlilik yapmak gibi suç-
lamalarla daha önce dava açılmıştı. Han, yar-
gılandığı çeşitli davalar sebebiyle 5 Ağustos
2023'ten bu yana cezaevinde bulunuyor. AA

Diğer taraftan AfD’nin 29-30
Haziran’da Essen kentinde dü-
zenlediği Genel Kurulunda parti
içindeki tartışmalar bir tarafa bı-
rakılarak birliktelik gösterisinde
bulunulması dikkati çekti. Genel
Kurulda Tino Chrupalla ve Alice
Weidel delegelerden yüzde 80
civarında oy alarak yeniden AfD
eş genel başkanlığına seçildi.
Ülke medyası, AfD’nin AP se-
çimleri öncesinde yaşanan tar-
tışmalardan ders çıkardığına
işaret ederek, yöneticilerin eya-
letlerde yapılacak seçimler ön-
cesinde parti içinde anlaşmazlık
görüntüsü vermek istemediği
yorumunda bulundu. AfD Eş
Genel Başkanı Chrupalla, hem
eyaletlerde hem federal dü-
zeyde iktidarı hedeflediklerini
belirterek, önce doğuda sonra
batıda, ardından federal dü-
zeyde hükümete gelmek istedik-
lerini söyledi. "Bu parti ülkeyi
değiştirecek, söz veriyorum."
diyen Chrupalla, bunun için
AfD'deki birlikteliğin önemli ol-
duğunu vurguladı. AfD, eylüldeki
seçimlerde en fazla oy alan
parti konumuna gelse bile se-
çimlerin yapılacağı eyaletlerde
şimdilik iktidar olmak için koa-
lisyon ortağı bulması zor görü-
nüyor. Çünkü diğer partiler AfD
ile işbirliğine karşı çıkıyor. Uzun
vadede bu durumun değişip de-
ğişmeyeceği veya AfD'nin çıkı-
şını sürdürüp sürdürmeyeceğini
zaman gösterecek. Federal
Meclis'te 78 milletvekili ile tem-
sil edilen AfD, 2021'de düzenle-
nen genel seçimlerde yüzde
10,3 oy almıştı.

AfD Genel 
Kurulunda
birliktelik çıktı

İngİltere
seçime gidiyor
İngiltere'de yarın yapılacak genel seçimlerin
öncesinde halkın oy tercihlerini şekillendirecek
konuların başında siyasetçilerin Gazze'de
yaşananlara tepkisi, ülkedeki hayat 
pahalılığı ve ekonomi geliyor

İngİltere'de yaklaşan genel seçimler
öncesi vatandaşlar, yeni dönemden bek-
lentilerini ve oy verirken göz önünde bu-

lunduracakları konuları AA muhabirine
değerlendirdi. Seçmen olarak tercihini belirleyen ana
unsurun "doğruluk" olduğunu söyleyen 72 yaşın-
daki William isimli vatandaş, "Çok sürpriz sonuçla-
rın ortaya çıkacağını hissediyorum. İnsanlar büyük
oranda Yeşiller Partisine ya da diğer alternatif parti-
lere oy verebilir." diye konuştu. Halkın alternatiflere
yönelmesinde etkisi olan konulara değinen William,
"Ulusal Sağlık Sistemi (NHS) önemli ölçüde göz
önünde bulundurulacaktır. Her zaman bir prob-
lemdi. Başka problemler de var. (İsrail'i) Silahlan-
dırma ve Filistin şu an çok büyük bir problem.
Birçok insan bunu göz önünde bulunduruyor. En
büyük sorun ise doğruya yönelik yaklaşım ve inanç.
Doğru nedir? İnsanlar doğru anlayışını yitirdi." dedi.

Filistin etkisi 

Filistin ve dünyada artan adaletsizlik konusunda ça-
lışmalar yapan aktivist William, gençliğin parti poli-
tikalarından ziyade değerlerin peşinde olduğuna
işaret ederek, "Gazze çok büyük bir sorun. Birçok
insan Gazze'de yaşananları, emperyalist değerler,
savaş ve güç gibi daha geniş bir soru olarak değer-
lendiriyor." ifadelerini kullandı. Bir aktivist olarak her
gün Filistin konusunun yanı sıra tüm dünya ve Filis-
tin'de yükseldiği düşünülen adaletsizlik konularında
farkındalık oluşturmak için çalıştığını söyleyen Wil-
liam, "En büyük sorun, doğruluk tohumunu kom-
plo teorileri arasında nasıl bulacağımız konusudur.
Herkes değişim istiyor ama nasıl olacağını kimse
bilmiyor çünkü doğruluk kayboldu." değerlendirme-
sinde bulundu.

Kısır bir siyaset var 

Kısır siyasi tartışmalardan ve Lordlar Kamara-
sı'ndan kurtulmak gerektiğini belirten William, özel-
likle genç neslin seçimle ilgili radikal kararlar
verebileceğini söyledi. William, "Keskin bir değişim
bekliyorum. Olacak şeyler yıkıcı olabilir ancak hiçbir
şey Filistin ve İsrail'de yaşananlardan daha yıkıcı de-
ğildir. Her zamankinden daha fazla insan Filistin'i
destekliyor, emperyalizm, siyonizm ve tekel karşıtı.
Bunun küresel bir durum haline geldiğini hissediyo-
rum ve bir değişim anlamına geldiğini düşünüyo-
rum." diye konuştu.

Kaç yıldır AB dışındayız!

Hussain isimli 30 yaşındaki seçmen ise oy tercihini
en çok etkileyen konunun Gazze olduğunu söyledi.
Ülkedeki siyasetçilerin Gazze-Ukrayna kıyaslama-
sını yanlış yaptığına inandığını söyleyen Hussain,
ülkedeki hayat pahalılığının da önemli bir etken ol-
duğunu ifade etti. Hussain, "(Siyasetçiler) İnsanla-
rın yaşamlarını önemsediklerini göstermeli. İnsanlar
bu ülkede çok fazla zorluk yaşıyor. Böyle olmaması
için kaynaklar varken şirketler özellikle son 24 ayda
çok büyük karlar elde ediyor." dedi. AB'ye tekrar ka-
tılmanın da halkın yararına olacağını kaydeden
Hussain, "Kaç yıldır AB'nin dışındayız ve hiçbir fay-
dasını görmedik." değerlendirmesini yaptı. Hussain,
İşçi Partisinin seçimi kazanacağı yönündeki anket-
leri değerlendirerek, "Muhafazakar Partinin ülkeyi
yönetmediğini görmek iyi olur." ifadesini kullandı.

Brexit iyi gelmedi

Adam Doubs (26), son yıllarda siyasette yaşanan
pek çok olayın oy tercihini şekillendirdiğini belirtti.
Göç ve ekonominin seçimin sonucuna etki edece-
ğini savunan Doubs, "Benim için en önemli konular
ekonomi ve çevre konuları. Gazze konusu ise genç
seçmenler için önemli bir sorun." dedi. Doubs da
AB'ye yeniden katılmanın önemini vurgulayarak bu
konunun hiçbir seçim tartışmasında gündeme gel-
mediğine dikkati çekti. AB'den ayrılmanın ülkenin
bugünkü durumunu önemli ölçüde etkilediğini kay-
deden Doubs, "Ben AB'ye katılma veya en azından
Gümrük Birliği'ne katılma taraftarıyım. Herkes
bunu konuşmaktan çekiniyor, çünkü yıllardır Brexit'i
duymak, insanların heyecanını yitirmesine neden
oldu." diye konuştu. Doubs, seçimden sonra AB'ye
girmenin gündeme gelmeyeceğini ancak diğer yıl-
larda tartışılacağını belirtirken, İşçi Partisinin ikti-
dara gelmek için vaatlerinde temkinli davrandığını
söyledi. AA

Hindistan'da aşırı
yağışların yol açtığı

sel ve toprak
kaymalarında iki
haftada 16'dan

fazla kişi 
yaşamını yitirdi

Ülkenin kuzeydoğusunu etkileyen aşırı yağışlar ne-
deniyle bölgede 300 binden fazla kişi sular altında
kalan evlerini terk etti. Yağışların neden olduğu sel
ve toprak kaymaları sonucu iki haftada 16'dan fazla
kişi hayatını kaybetti. Yetkililer, yağışlardan en çok
etkilenen eyaletlerden Assam'daki kurtarma çalış-
malarına Hindistan ordusunun da katıldığını bil-
dirdi. Bu kapsamda, Asya'nın en büyük nehirleri
arasındaki Brahmaputra'da bulunan küçük bir
adada 4 gün mahsur kalan 13 balıkçının askeri he-

likopterle güvenli bölgeye yerleştirildiği aktarıldı.
Changlang bölgesinde sular altında kalan bir okul-
dan 70 öğrenci ve öğretmen kurtarıldı. Sikkim, Ma-
nipur ve Meghalaya eyaletlerinde ise birçok yol ve
köprü hasar gördü. Resmi rakamlara göre, ülkenin
kuzeydoğusundaki 6 eyalette 80'den fazla kişi
mayıs sonundan beri sel ve toprak kaymaları nede-
niyle hayatını kaybetti.Her yıl haziran-eylül döne-
minde meydana gelen muson yağmurları bölgede
büyük hasara yol açıyor. Bilim insanları, Bangladeş
ve Hindistan'ın kuzeydoğu bölgelerinde son yıllarda
görülen düzensiz ve aşırı yağışların iklim değişikli-
ğinden kaynaklandığı görüşünü paylaşıyor. AA

Hİndİstan’ı sel aldı
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Yeşilçam’ın
gülümseten ismi

"Hababam Sınıfı", "Köyden
İndim Şehire" ve "Kapıcılar
Kralı"nın da aralarında 
olduğu çok sayıda yapımda 
canlandırdığı iyi ve saf adam
rolleriyle bugün bile her 
yaştan izleyicinin beğenisini
kazanan Kemal Sunal'ın vefa-
tının üzerinden 24 yıl geçti

"Saygılar Bizden", "Şaban As-
kerde", "Şaban ile Şirin" ve "Bay

Kamber" olmak üzere 1993-1996'da
toplam 4 dizide de oynayan Sunal,

filmlerinde öğretmenden bekçiye, kapı-
cıdan çöpçüye kadar birçok karaktere gi-
rerek, her dönem seyirciler tarafından ilgi
gördü. Aynı zamanda canlandırdığı her
karakterle seyircilerin yüzünü güldür-
meyi başaran ve halk tarafından fazla-
sıyla benimsenen Kemal Sunal'ın
oynadığı filmlerin genelinde, Türk hal-
kının geleneklerinden, adetlerinden ve
inanışlarından örnekler öne çıktı.

Gerçek
bir sevgi
gördü
Usta oyuncu, Rıfat Ilgaz'ın
"Hababam Sınıfı" eserinin
sinema uyarlamasında can-
landırdığı "İnek Şaban" tip-
lemesi başta olmak üzere,
birçok filmde özgün fiziği ve
hayat verdiği tiplerin halka
olan yakınlığı nedeniyle kısa
zamanda Türkiye'nin en se-
vilen oyuncularından biri
oldu. Sanatçı, verdiği röpor-
tajlardan birinde, telif yasası
nedeniyle her akşam sunu-
lan filmlerden sadece ya-
pımcının para aldığını,
oyuncuların hiç para kazan-
madığını anlatarak, gör-
düğü ilginin nedenini şöyle
değerlendirmişti: "Bu sevgi-
nin arkasında yatan sır, ilk
başta benim sade bir vatan-
daş olmamdan kaynaklanı-
yor. Halkın arasından
gelmemden, sırtımı halka
dayamamdan kaynaklanı-
yor. Ben bir balon değilim,
böyle çıkanlar oluyor her
gün basında televizyonda
gözükmeye mecburlar
ayakta kalabilmek için.
Benim böyle bir şeye ihtiya-
cım yok, senelerce de ol-
madı." Kemal Sunal, 26
yıllık sanat hayatına, tiyatro
oyunları hariç 6'sı yan rol,
76'sı başrol olmak üzere 82
film sığdırmayı başardı.
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HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

06:00 Haber
07:00 Güne Merhaba
Hafta Sonu
09:00 Haber
10:00 Hafta Sonu
11:00 Haber
11:30 Yeşil Doğa
12:00 Haber
13:00 Haber
15:00 Haber
16:00 Haber
17:00 Haber
18:00 Ana Haber
20:45 CNN TÜRK Masası

07:00 Hayat Bazen 
Tatlıdır
09:00 Ada Masalı
11:00 Dolunay
13:30 Yüksek Sosyete
16:15 Erkenci Kuş
19:00 Star Haber
20:00 Dedemin Fişi
22:15 Dedemin Fişi

06:00 Haber Bülteni
07:00 Günaydın Türkiye
10:00 Yeni Gün
11:30 Gündem Ekonomi
11:58 Dijital Para
14:00 Günün İçinden
14:40 Haber Bülteni
15:00 Günün İçinden
15:40 Haber Bülteni
17:00 Günün İçinden
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:45 Ana Haber
21:00 Çözen Kazanır
21:30 Gündem Özel
23:30 Yakup Sağlam ile Her Gece

04:00 Tatlı İntikam
07:00 Öyle Bir 
Geçer Zaman Ki
09:00 Neler Oluyor Hayatta
11:00 Magazin D Yaz
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Arka Sokaklar
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Black Panther
22:45 Çember: Gün
Doğmadan

06:20 Kalp Yarası
08:00 Kahvaltı 
Haberleri
10:00 Sen Anlat Karadeniz
13:00 Gün Ortası
14:00 Yok Artık
16:00 Kardeşlerim
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Çılgın Ortak
22:20 Ölümcül Oyun
23:50 Ateş Kuşları

05:45 Fatih Ürek 
ile Gelin Görümce
08:30 Çalar Saat
10:00 Şevkat Yerimdar
13:00 Kirli Sepeti
14:15 Celal ile Ceren
16:30 Fatih Ürek ile Gelin
Görümce
19:00 NOW Ana Haber
20:00 Tolgshow Filtresiz
22:00 Tolgshow Filtresiz

04:30 Doğduğun Ev 
Kaderindir
06:00 Dizi
07:15 8'de Sağlık
08:30 Doğduğun Ev Kaderindir
09:45 MasterChef Türkiye
13:45 Gazete Magazin Yaz
15:45 Çarkıfelek
20:00 MasterChef Türkiye

06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
11:30 HT Spor Gündem
12:00 Gün Ortası
13:45 Spor Bülteni
14:00 Haber Hattı
15:30 HT Spor Aktüel
16:00 HT 360
18:00 Ana Haber Bülteni
20:00 Nedir Ne Değildir?
23:00 Mesut Yar ile Gece Hattı

06:30 Gün'den Kalan
07:00 Hafta Sonu
Gün Uyanıyor
09:00 Magazin Hattı
11:00 Haber Bülteni
12:00 Haber Bülteni
15:30 Şükrü Dudu ile 
Berber Muhabbeti
16:00 Haber Bülteni
17:00 Haber Bülteni
18:00 Haber Bülteni
19:00 Hafta Sonu Ana Haber
Bülteni
20:30 Kübra Par ile 
Farklı Açılar

06:00 Aşk Laftan 
Anlamaz
09:15 Gelsin Hayat 
Bildiği Gibi
12:15 Aslı Hünel ile Gelin Evi
15:00 Kızılcık Şerbeti
18:30 Show Ana Haber
20:00 Ay Lav Yu
22:00 Güldür Güldür Show

06:30 Uğurlugiller
07:00 Kara Tahta
09:35 Kasaba Doktoru
12:50 Lingo
14:30 Gönül Dağı
18:00 Ana Haber
18:55 İddiaların Aksine
19:00 Romanya - Hollanda
21:00 Kupa Saati
22:00 Avusturya - Türkiye

07:00 Güne Başlarken
07:50 Piyasalar
08:00 Güne Başlarken
08:40 Piyasalar
08:45 Bambaşka Sohbetler
08:50 Laf Aramızda
09:00 Güne Başlarken
09:20 Geri Sayım 
10:45 Sıra Dışı Gerçekler
10:50 Uzman Bakışı
11:00 Haber Merkezi
11:35 Piyasalar
11:40 Laf Aramızda
12:35 Piyasa Ekranı
12:50 Paranın Nabzı
13:00 Öğle Bülteni
15:30 Bakış

İ zleyiciyi güldürürken düşündü-
ren Ali Kemal Sunal, Malatyalı
Mustafa Sunal ile Saime Ha-

nım'ın ilk çocuğu olarak 11 Kasım
1944'te İstanbul Küçükpazar'da
dünyaya geldi. Sunal'ın, Cemil ve
Cengiz adı verilen iki kardeşi daha
oldu. Yaptığı bir açıklamada, oğlu-
nun içine kapanık ve son derece ses-
siz bir kişiliği olduğunu aktaran
Saime Sunal, "O kadar içine kapa-
nıktı ki sıkıntısını, üzüntüsünü belli
etmiyordu. Keşke belirtseydi, keşke
kavga etseydi de o kadar kapalı ol-
masaydı." ifadelerini kullanmıştı.

Öğretmeni Müşfik Kenter 
ile tanıştırdı

Kemal Sunal, ilk öğrenimini Mimar
Sinan İlkokulunda, liseyi ise 11
yılda bitirdiği Vefa Lisesinde ta-
mamladı. Henüz lisedeyken tiyat-
roya ilgi duymaya başlayan
sanatçının yeteneğini, felsefe öğret-
meni Belkıs Balkır fark etti. "Sen
oyuncu olmalısın." diyen Belkıs öğ-
retmen, Sunal'ın babasını ikna ettik-
ten sonra, usta oyuncuyu Kenter
Tiyatrosu'na götürerek, Müşfik
Kenter ile tanıştırdı. Dar gelirli bir
ailenin çocuğu olarak zorlu şartlar
altında çocukluk ve gençlik döne-
mini geçiren sanatçı, bir röporta-
jında, "İşte o yokluklar Kemal
Sunal'ı yarattı." demişti. Başarılı
oyuncu, tiyatro ve sinemaya adım
atmadan önce elektrikçi çıraklığı
yaptı, üniversite öğrenimi sırasında
ve sonrasında ise Emayetaş Fabri-
kası'nda çalıştı. Lisede amatör ola-
rak ilk kez "Zoraki Tabip"le sahneye
çıkan Sunal, aynı tarihlerde oyna-
dığı bir oyun ile Akşam gazetesinin
düzenlediği liselerarası tiyatro yarış-
masında "En İyi Karakter Oyun-
cusu" ödülünü aldı. Sanatçı,
profesyonel tiyatro oyunculuğuna
1966'da başladı. Kenter Tiyatro-

su'nda ilk kez "Deli İbrahim" adlı
oyunda sahneye çıkan Sunal, can-
landırdığı "celladın yardımcısı" ro-
lüyle repliği olmamasına rağmen
seyirciyi güldürmeyi başararak, dik-
katleri üzerine çekti.

Gazetecilik eğitimi gördü 

Usta oyuncu, 1981'de Ankara Eti-
mesgut Zırhlı Birlikler Okulunda
başladığı vatani görevini, Ankara
Kara Kuvvetleri Komutanlığındaki
usta birliğinde tamamladı. Kenter
Tiyatrosu'nda uzun süre kalmayan
Sunal, oyuncu Bülent Kayabaş ile
tanışmasına vesile olan ve henüz
yeni kurulan Pendik Tiyatrosuna ka-
tıldı. Sinema ve tiyatronun, gülen ve
güldüren yüzü Sunal, bir yandan ti-
yatroya devam ederken şu anki adı
Marmara Üniversitesi İletişim Fa-
kültesi olan Gazetecilik ve Halkla
İlişkiler Yüksekokulunda 2 yıl öğre-
nim gördü. Eğitimini yoğun tiyatro
turneleri sebebiyle yarım bırakan sa-
natçı, 1992'de çıkan öğrenci affı
sonrasında üniversitenin 2. sınıfın-
dan devam ederek, 1995'te 51 yaşın-
dayken mezun oldu. Mezuniyet
törenindeki açıklamasında, "4 yıllık
üniversite maratonu sonunda bitti
ama benimki biraz zor bitti. Ben 4
yıllık üniversite hayatını 27 yılda bi-
tirdim." diyen sanatçı, daha sonra
radyo, televizyon ve sinema bölü-
münde yüksek lisans yaptı ve "Tel-
evizyon ve Sinemada Kemal Sunal
Güldürüsü" başlıklı tez hazırladı.
Sanatçının tezi, aynı adla 2005'te ai-
lesi tarafından kitaplaştırıldı.

Tiyatro yaptı 

Pendik Tiyatrosu'nun maddi sorun-
lar nedeniyle kapanmasının ardın-
dan, idol olarak gördüğü ve 4 yıl
kaldığı Ulvi Uraz'ın tiyatrosuna
geçen Sunal, ardından Aksaray
Küçük Opera, Ayfer Feray Tiyat-

rosu ve Devekuşu Kabare Tiyatro-
su'nda sahneye çıktı. Devekuşu Ka-
bare'de Sunal'ın oynadığı "Dün
Bugün" adlı oyunu izleyen Münir
Özkul, ünlü yönetmen Ertem Eğil-
mez'e, "Bak Ertem, bu çocuğa dik-
kat et. Bunda iş var." diyerek,
Eğilmez ile Sunal'ın tanışmasını
sağladı. Sunal, Eğilmez'in 1973'te
çektiği "Tatlı Dillim" filminin kadro-
suna katılarak, sinemaya adım attı.
Filmde Sunal'ın yanı sıra Münir
Özkul, Zeki Alasya, Metin Akpınar,
Tarık Akan, Halit Akçatepe ve Filiz
Akın da rol aldı.Atıf Yılmaz'ın yö-
nettiği 1974 yapımı "Salako" fil-
minde de rol alan usta oyuncu,
1975'te Zeki Ökten'in "Hanzo" ve
"Şaşkın Damat" filmlerinde başrol
oynadı. Yeşilçam'ın parlak yılların-
dan 1975'te, Eğilmez'in Rıfat Il-
gaz'ın eserinden sinemaya
uyarladığı "Hababam Sınıfı"nda
usta isimlerle rol alan Sunal, filmin
ardından "Şaban" ve "İnek Şaban"
lakaplarıyla tanınır oldu.

Filmleri çok sevildi

Usta oyuncu, 1976'da "Süt Kardeş-
ler", "Hababam Sınıfı Uyanıyor",
"Tosun Paşa", "Sahte Kabadayı",
"Meraklı Köfteci" ve "Kapıcılar
Kralı" gibi unutulmazlar arasına
giren filmlerde, 5 farklı yönetmenle
çalıştı. Devekuşu Tiyatrosu'nun An-
kara turnesi sırasında Gül Sunal ile
tanışan ve 1975'te evlenen başarılı
oyuncunun, Ali ve Ezo adını verdiği
çocukları dünyaya geldi. "Tatlı Dil-
lim" filminden sonra tiyatro ve sine-
mayı aynı anda yürütmeyi bırakan
sanatçı, kariyerine sinemayla devam
etti. Başarıya giden yolun disiplin-
den geçtiğine inanan, işinde her
zaman titiz ve tertipli olduğunu söy-
leyen Sunal, rollerinde genellikle
halkın içinden bir halk kahramanını
canlandırarak dikkati çekti. AA



almanya'nın ev sahipliğinde düzenlenen
EURO 2024'te Portekiz, Frankfurt Arena'da
Slovenya ile karşılaştı. Mücadeleye iyi başlayan
Portekiz, topu ayağında tutsa da ileri uçtaki
Cristiano Ronaldo'yu topla buluşturmayınca
net pozisyonlar üretemedi. Maçın 20. dakikasın-
dan sonra topa sahip olmaya başlayan Slo-
venya da meşin yuvarlağı ceza sahasına
taşımakta zorlandı. Devre arasına golsüz eşit-

likle girildi. İkinci yarıda iyi savunma yapan
Slovenya, Portekiz'in pozisyona girme-

sine engel oldu. Slovenya kalecisi
Oblak, Ronaldo'nun frikikten dene-

melerine ve son anlarda ceza sa-
hası içinde çıkardığı şutta

kalesinde gole izin vermedi.
Mücadelenin normal süresi

0-0 sona erince uzatma-
lara geçildi. Uzatma

bölümünde Slovenya
kalecisi Jan Oblak,

Ronaldo'nun
penaltısında,

Portekiz file
bekçisi
Diogo
Costa ise
Benjamin
Sesko'nun

karşı kar-
şıya şutunda

gole izin ver-
medi. Uzatma-

larda da gol sesi

çıkmayınca seri penaltı atışları başladı. Sloven-
ya'da penaltıları sırasıyla Ilicic, Balkovec ve Ver-
bic kullandı. Kaleci Diogo Costa üç oyuncuya
da gol izni vermedi. Portekiz adına penaltıları
kullanan Ronaldo, Bruno Fernandes ve Ber-
nardo Silva fileleri havalandırdı. Seri penaltıları
3-0 kazanan Portekiz, adını çeyrek finale yaz-
dırdı.

Rakip Fransa oldu 

Portekiz, çeyrek finalde Fransa ile eşleşti. Zor da
olsa Slovenya'yı geçen Ronaldolu Portekiz, Bel-
çika'yı eleyen Fransa'nın rakibi oldu. İki takım, 5
Temmuz Cuma günü Hamburg'da yarı finalist
olmak için mücadele edecek.

Gözyaşlarına engel olamadı

Portekiz'in dünyaca ünlü yıldızı Cristiano Ro-
naldo, 105. dakikada kaçırdığı penaltının ardın-
dan büyük üzüntü yaşadı. AA
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Emin Bayram
ayrılabilir!
Galatasaray Kulübü Yönetim Kurulu Üyesi İbrahim Hatipoğlu, genç
savunma oyuncuları Emin Bayram'a gelen transfer teklifinin
değerlendirme aşamasında olduğunu söyledi
İbrahİm Hatipoğlu, geçen sezon Belçika Ligi ekiplerinden Wes-
terlo'da kiralık forma giyen 21 yaşındaki savunma oyuncusu ile
ilgili AA muhabirine açıklamada bulundu. Emin için kendile-
rine bir teklif geldiğini aktaran Hatipoğlu, "Emin Bayram'ın
transferiyle ilgili bir anlaşma söz konusu değil. Gelen bir
teklif var. Bununla ilgili görüşmeler devam ediyor. Ka-
muoyunda telaffuz edilen rakamlar doğru değil. Şu an
herhangi bir rakam veya şart üzerinde anlaşma yok.
Emin ve Galatasaray'ın menfaatleri doğrultusunda de-
ğerlendirme yapacağız. Emin, altyapımızdan yetişen ve
bizim için değerli bir oyuncu. Şu an için imzalanan bir an-
laşma bulunmuyor." ifadelerini kullandı. Galatasaray altyapı-
sından yetişen stoper Emin Bayram, geçen sezon Belçika Jupiler
Pro Lig'de Westerlo formasıyla 23 maça çıktı. AA

Sezon başı kamp çalışmalarını
avusturya'nın Bad Waltersdorf
bölgesinde gerçekleştirecek Fe-
nerbahçe, bu ülkeye hareket etti.
Fenerbahçe Can Bartu Tesisle-
ri'nden Sabiha Gökçen Havali-
manı Genel Havacılık terminaline
gelen teknik direktör Jose mou-

rinho ve futbolcular, kendile-
rini bekleyen özel uçakla

avusturya'ya gitti.
Sarı-lacivertliler, 13

Temmuz'a kadar
hazırlıklarını bu
ülkede sürdürüp
ardından İstan-
bul'a dönecek.

Avusturya'ya
GiTTiLER

K ulüp televizyonuna konuşan Portekizli teknik adam, "Bizler için
oyuncularımın her şeylerini verdiği bir kamp oldu. Kolay bir hafta
geçmedi çünkü ilk hafta her zaman zordur. Günde iki idman yap-

tık. Herkes çalışmalarımıza çok odaklanmış bir şekilde elinden gelenin en
iyisini yaptı." diye konuştu. Sarı-lacivertli takımın Petrolul Ploieşti ile oyna-
dığı hazırlık maçının oyuncularını tanımak için bir fırsat olduğunu vurgula-
yan tecrübeli teknik adam, "Aynı şekilde onların beni tanıması için de iyi bir
fırsattı. Çok fazla eksik oyuncumuz vardı ama bu benim için de her zaman
bir fırsat oldu çünkü elimdeki genç oyuncuları görme fırsatı yakaladım.
Aynı zamanda kulübümüzün organizasyonunun seviyesini anlama konu-
sunda benim için güzel geçti diyebilirim. Bir hafta boyunca hiçbir hata ol-
madı. Gerçekten her şey çok iyi ve organize bir şekilde ilerledi. Bu sebeple
geçirmiş olduğumuz ilk haftadan çok mutluyum." ifadelerini kullandı.

Akıllı hareket edeceğiz

Transferde duygusal davranmayacaklarını ifade eden
Mourinho, şunları kaydetti: "Avrupa Şampiyonası

bittikten sonra durum bizler için farklı olacak. Şu
anda çalıştığımız kadro içerisinde çok fazla genç
oyuncu var. Muhtemelen birçoğu sezon hazır-
lıkları bittiğinde A takımda olmayacak ama on-
larla çalışıyor olmaktan, onları geleceğe
hazırlıyor olmaktan dolayı mutluyum. Tabii ki

bu hazırlık döneminde takımımızdan ayrılan
oyuncular da olacak, milli takımlarında olan oyun-

cularımız da var. Onun dışında Szymanski, Tadic, Li-
vakovic izinli. Bu da yaklaşık 8-9 oyuncu ediyor. Bu kolay

değil, neredeyse takımın yüzde 50'si. Şu anda yaşamış olduğumuz zorluk
Avrupa Şampiyonası. Bütün oyuncular elimde değil ama geçen seneden
kalan kaliteli bir takımımız var. Biz transfer döneminde de doğru şeyleri,
pazardaki doğru anda ve akıllı bir şekilde yapmak istiyoruz. Duygusal ola-
rak değil, akıllı bir şekilde hareket etmek istiyoruz."

Çağlar'ın takımda kalması

Çağlar Söyüncü transferinden memnun olduğunu belirten Mourinho,
şunları söyledi: "Çok mutluyum. Kalmasını istediğim oyunculardan biriydi.
Çağlar'ın, oyuncu olarak çok sevdiğim, hoşuma giden özellikleri var. Daha

önce de kendisi kalmak istediğini belirtmişti. Kendi-
siyle Roma'da çalıştığım dönemde ilgilenmiştim, onu
takıma katmak istemiştim fakat bu mümkün olmadı.
O, benim neler istediğimi biliyor, ben de onun neler
istediğini çok iyi biliyorum. O burayı çok seviyor ve
buraya kalıcı olarak transfer olmak istedi. Atletico
Madrid'in pek çok opsiyonu vardı ama kulübümüz
gerçekten çok iyi bir iş çıkardı. Çağlar da burada kal-
mak için çok uğraştı. Takımımıza iyi bir stoper kazan-

dırdık. Sanıyorum Çağlar Söyüncü de ilk ha-
zırlık maçında oynayacak durumda"

Sakin olmamız gerekiyor 

Fenerbahçe'nin ihtiyacı olan oyuncu profille-
rini belirlediklerini kaydeden tecrübeli çalıştı-
rıcı, "Bazı takımlar şimdiden çok fazla transfer
yaptılar ki bunun da lig için iyi olduğunu dü-
şünüyorum ama umarım maaşları ödeyebilir-
ler. Çünkü gerçekten çok yüksek maaşlar
ödeniyor. Bizler ihtiyacımız olan istediğimiz
profilleri belirledik. Buraya geldiğim birinci
günden itibaren de bunu konuşuyoruz, ihtiya-
cımız olan profilleri biliyoruz. Çok yakın bir
zamanda ilk resmi maçımızı oynayacağız. Bu
biraz üzerimizde baskı oluşturuyor ama sakin
olmamız, doğru oyuncuları doğru anlaşma-
larla getirmemiz gerekiyor. Bizim zaten çok
fazla oyuncu getirmemiz gibi bir durum yok.
Önceliklerimizi biliyoruz. Önümüzdeki hafta-
lardan itibaren tahmin ediyorum bizim yakla-
şımımıza uyacak oyuncuları kadromuza
katacağız. Hiçbir takım transfer döneminde
şampiyon olmaz. Şampiyonluklar nisan
ayında, mayıs ayında kazanılır. Transfer sezo-
nunda ancak transfer kupası kazanırsınız ki
böyle bir kupa yok zaten. Sakin olmamız ge-
rekiyor, ne istediğimizi biliyoruz. Eminim iste-

diğimiz şeyleri de bu süre içerisinde yapacağız."
şeklinde konuştu.

Burada yemekler çok güzel 

Türk mutfağına da övgülerde bulunan Mourinho,
"Buradaki negatif şeylerden biri yemeklerin çok güzel
olduğu. Ben normalde kendime iyi bakan biriyim, bu-
rada iki kat iyi bakmam gerekiyor çünkü yemekler
gerçekten çok güzel." ifadelerini kullandı. AA

Fenerbahçe 
Teknik 

Direktörü Jose 
Mourinho, 

sarı-lacivertli 
takımın Topuk

Yaylası'nda
yaptığı sezon

öncesi 
kampını

değerlendirdi

Galatasaray'da Michy Batshuayi'nin transfer
edilmesiyle kulüp tarihinde kadroya katılan
yabancı futbolcu sayısı 202'ye yükseldi

Sarı-kırmızılılar, eski adıyla
Türkiye 1. Futbol ligi, son yıllardaki
adıyla Süper lig'in başladığı 1959
sezonundan bu yana 6 kıta ve 52
ülkeden 202 yabancı futbolcuyla
sözleşme imzaladı. Galatasaray,
transfere geçen sezon kadrosunda
bulunan Hakim ziyech'in bonservi-
sini alarak başladı. Sarı-kırmızılı
ekip, ikinci olarak Türkiye'de daha
önce Beşiktaş ve Fenerbahçe for-
maları giyen Belçikalı santrfor
Batshuayi'yi kadrosuna kattı. Bats-
huayi, Galatasaray tarihinin 202.

yabancı futbolcusu oldu.

Bir ilki başardı 

Beşiktaş ve Fenerbahçe'nin ardından
bu kez Galatasaray'ın yolunu tutan
michy Batshuayi, üç büyük kulübün
de formasını giyen ilk yabancı fut-
bolcu ünvanına sahip olacak. Türkiye
serüvenine ilk olarak 2021-2022 se-
zonunda Beşiktaş'ta Chelsea'den kira-
lık olarak başlayan Belçikalı santrfor,
forma giydiği 42 resmi maçta 14 kez
golle buluştu. ardından 2022-2023
sezonunda Fenerbahçe, 3,5 milyon

avro karşılığında Bats-
huayi'nin bonservisini
Chelsea'den aldı ve
2+1 yıllık mukavele im-
zaladı. Sarı-lacivertli ekipteki ilk sezo-
nunda çıktığı 32 resmi maçta 20 kez
ağları havalandıran Batshuayi, 2023-
2024 sezonunu ise 43 resmi maçta
24 golle kapattı. Fenerbahçe ile olan
sözleşmesindeki opsiyonu kullan-
mayan Belçikalı oyuncu, yeni
sezon öncesi bu kez Galatasaray
ile 3 yıllık mukaveleye imza attı.
aa

Galatasaraylı

oldu

Portekiz çeyrek finale yükseldi
Portekiz Milli Takımı, 2024 Avrupa Futbol Şampiyonası (EURO 2024) son
16 turunda Slovenya'yı seri penaltılarda eleyerek çeyrek finale yükseldi

Fransa sürprize
İzİn vermedİ
2024 Avrupa Futbol Şampiyonası (EURO
2024) son 16 turunda Belçika'yı 1-0
yenen Fransa, adını çeyrek finale yazdırdı
DüsselDorf Arena'da oynanan müsabakaya
her iki takım da kontrollü başladı. Fransa, 34. da-
kikada Thuram ile bir gol pozisyonuna girerken,
bunu değerlendiremedi ve ilk yarı golsüz eşitlikle
geçildi.İkinci yarı da benzer şekilde geçerken iki
takım da birkaç pozisyon üretmeyi başardı. Mü-
sabakanın 85. dakikasında Vertonghen'in kendi
kalesine attığı golle öne geçen Fransa, kalan sü-
rede üstünlüğünü korudu ve sahadan 1-0 galip
ayrıldı. Bu sonuçla Belçika evine dönerken,
Fransa çeyrek finale kaldı.

Fransa 8. defa çeyrek finalde

Tarihinde 2 kez (1984 ve 2000) bu kupayı müze-
sine götüren Fransa, 8. defa çeyrek finale kalmayı
başardı. 2022 FIFA Dünya Kupası'nda final oy-
nayan Fransa, Avrupa Şampiyonaları'nda daha
önce 1960, 1984, 1996, 2000, 2004, 2012 ve
2016'da çeyrek final görmüştü. Son olarak 2020
organizasyonuna son 16'da veda eden Fransa,
2024'te ise yeniden çeyrek finale adını yazdırdı.
Fransa ile Belçika arasında oynanan müsaba-
kada maçın adamı Jules Kounde oldu. Özellikle
ilk yarıda bindirmeleriyle dikkati çeken Kounde,
savunmada da Belçika'nın en etkili isimlerinden
Doku'ya karşı başarılı bir maç çıkardı. AA

Real Madrid ile yola devam
THY Avrupa Ligi takımlarından Real Madrid, Hırvat basketbolcu
Mario Hezonja ile 5 yıllık yeni sözleşme imzaladı
İspanya ekibiyle sözleşmesinin sona ermesi-
nin ardından Barcelona'nın da arasında yer
aldığı birçok takımla anılan 29 yaşındaki kısa
forvet, Real Madrid'de kalmayı tercih etti.
Real Madrid'den yapılan açıklamada, He-
zonja'nın sözleşmesinin 2028-2029 sezonu
sonuna kadar uzatıldığı belirtildi. Mario He-
zonja, geçen sezon finalde Panathinaikos'a

mağlup olarak ikincilikle yetindikleri 
THY Avrupa Ligi'nde çıktığı 38 maçta 13,5
sayı ve 4,6 ribaunt ortalamalarıyla oynadı.
2022'de Real Madrid'e transfer olan Hırvat
basketbolcu, eflatun-beyazlı formayla 1 
THY Avrupa Ligi, 1 İspanya Ligi, 1 Kral Ku-
pası ve 2 İspanya Süper Kupası şampiyon-
lukları yaşadı. AA
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Cenk ıCın
yogun mesaı!
Yeni sezon için çalışmalarını son sürat sürdüren Süper
Lig devi, Valencia’nın 23 yaşındaki milli futbolcusu
Cenk Özkaçar'ı radarına aldı. Söz konusu kulüp, genç
stoper için yoğun mesai harcadığı kaydedildi

Transfer sezonunda çalışmalarına
devam eden Süper Lig devinin kurmay-
ları, İspanyol ekibi Valencia'da forma

giyen Cenk Özkaçar'ı gündemine aldı. Cenk
Özkaçar, geride kalan sezon Valencia for-
ması ile toplam 25 resmi maça çıktı. Genç
stoper söz konusu müsabakalarda 1 asistlik
performans sergiledi. Valencia ile 2028 yı-
lına kadar sözleşmesi bulunan Cenk Özka-
çar'ın piyasa değeri yaklaşık olarak 4

milyon Euro olarak gösteriliyor.

Fırtına takipte

Valencia’nın 23 yaşındaki stoperi Cenk Öz-
kaçar, Fırtına’nın gündemine girdi. Sa-
vunma hattına mutlaka yerli takviyesi
yapmayı hedefleyen Bordo-Mavililer’de,
Cenk hem sol stoper hem de sol bek pozis-
yonlarında görev yapıyor. A Milli Takım’a
düzenli çağrılan fakat EURO 2024’te geniş

kadrodan elenen Cenk’in, Valencia ile
2028’e kadar kontratı var. Geçen sezon La
Liga’da düzenli süre bulamayan Cenk, 23
maçta 1595 dakika görev almıştı. Cenk’in
yanı sıra Rizespor’un 23 yaşındaki kaptanı
Emirhan Topçu konusunda ciddi şekilde gi-
rişimler sürüyor. Ayrıca TFF’nin uygulaya-
cağı mavi kart kararına göre gurbetçi
oyuncu Eray Cömert de takipte.
HABER MERKEZİ

2024-25 sezonu hazırlıklarını sürdü-
ren Trabzonspor bir yandan kadrosunu
eski oyuncusu Anthony Nwakaeme ile
güçlendirirken diğer yandan ise bir
krizle karşı karşıya kaldı. Bordo-mavili
takımın kanat oyuncusu Mahmoud
Trezeguet, bordo-mavili kulüpten izin-
siz kamptan ayrıldı.

Transfere izin verilecek

Trabzonspor Kulübü’nün, 2024 Paris
Olimpiyat Oyunları'na gitmesine izin
vermediği Trezeguet, kulübün onayı ol-
madan ülkesinin millî takım kampına
katıldı. Kulüp bu konuda gerekli resmî
uyarıları yaparken, oyuncunun her-
hangi bir sorun yaşamaması için yetki-
lilerin devreye girdiği belirtildi.
Bordo-mavili kulübün resmi teklif gel-
mesi halinde oyuncunun transferine
izin vereceği öğrenildi.

Geçen sene neler yaptı?

Trabzonspor'un kanat oyuncusu, geçti-
ğimiz sezon bordo-mavili formayla
tüm kulvarlarda toplamda 28 maça
çıktı. Mısırlı yıldız söz konusu 28 karşı-
laşmada 11 gol atarak altı asist yaptı.
Fırtına ile 2026 yılına kadar sözleşmesi
bulunan yıldız futbolcunun Transfer-
markt'a göre güncel piyasa değeri ise
8.5 milyon euro. HABER MERKEZİ

Trezeguet depremi!
Trabzonspor'un Mısırlı kanat oyuncusu Mahmoud Tezeguet,
kulübün izin vermemesine rağmen 2024 Paris Olimpiyat
Oyunları için Mısır Millî Takımı'nın kampına katıldı

Fırtına’nın Japon aşkı!
Bir taraftan yıldız transferleri yapan diğer yandan da izleme komitesinden
gelen isimleri değerlendiren Trabzonspor'un gündemine iki isim daha geldi
KADROSUNA 6 yeni isim katarak dik-
katleri üzerine çeken Fırtına, takviyeleri
sürdürmeye kararlı. Trabzonspor, iki
stoper, en az bir orta saha ve hücum
hattına iki takviye daha yapmayı düşü-
nüyor. Teknik heyetin raporuna göre ha-
reket eden yönetim, Norwich City
forması giyen Şilili 24 yaşındaki orta
saha oyuncusu Marcelino Nunez’i renk-
lerine bağlamak adına düğmeye bastı.
Oyuncu ve kulübü ile görüşmeler devam
ediyor. Nunez’in, Copa America’da mü-
cadele eden Şili’nin elenmesinin ardın-
dan kulübüne bu transferin
gerçekleşmesi yönünde istekte bulun-
duğu öğrenildi. Trabzonspor yönetimi,
Nunez transferinin uzaması durumunda
alternatif isimlerle de temaslara başladı.

Abdullah Avcı listeye aldı 

Bu doğrultuda gündeme gelen ilk
oyuncu, Bundesliga 2 ekiplerinden Düs-
seldorf’ta forma giyen 25 yaşındaki
Japon yıldız Ao Tanaka oldu. Tana-
ka’nın kulübüyle bir yıllık daha sözleş-
mesi bulunuyor. Merkez orta saha ve
defansif orta saha bölgelerinde oynaya-
bilen Tanaka, geçtiğimiz sezon Düssel-
dorf forması ile 36 maça çıktı ve sekiz
gol, dört asistlik katkı sağladı. Trabzons-

por, öncelikli olarak Nunez’e odaklan-
mış durumda ancak Tanaka için de te-
maslar başlatıldı.

Emirhan da geliyor

Trabzonspor, Emirhan İlkhan için Tori-
no’yla olan görüşmelerini son aşamaya
kadar getirdi. Sunulan formüle göre Fır-
tına, zorlunlu satın alma opsiyonu içe-
ren bir sözleşmeyle Emirhan İlkhan’ı
kiralık olarak kadrosuna katacak. Genç
orta saha oyuncusu geçen sezon kiralık
olarak Başakşehir’de 34 maça çıkarken 2
gol, 3 asistlik müthiş bir performans or-
taya koymuştu.

Macaristan'a gittiler

Bordo-Mavililer, Türk Hava Yollarına
(THY) ait özel uçakla Macaristan’ın
başkenti Budapeşte’ye hareket etti. Yol-
culuk öncesi havalimanında takımı
uğurlayan taraftarlar, birlikte fotoğraf
çektirdikleri futbolculara forma imza-
lattı. Trabzonspor, 14 Temmuz’a kadar
sürecek kamp süresince 10 Temmuz
Çarşamba günü Macaristan ekiplerin-
den Szeged Csanad ve 14 Temmuz
Pazar günü Bosna temsilcisi Zeleznicar
Pancevo ile hazırlık karşılaşmasına 
çıkacak. HABER MERKEZİ

Kartal golcü transferinde gözünü
Kevin Carlos’a dikti. Brezilyalı sto-
per Gabriel Paulista ve Portekizli yıl-
dız Rafa Silva’yı resmen kadrosuna
katan siyah-beyazlılarda sıra Car-
los’a geldi.İsviçre ekibi Yverdon
Sport’ta forma giyen 23 yaşındaki
İspanyol forvet geçen sezon ortaya
koyduğu başarılı performansla alkış
toplamıştı. 36 resmi maçta 14 gol, 4
asiste imza atan Kevin Carlos birçok
kulübün transfer listesinde yer alıyor.
Yetenekli golcüyü isteyen kulüplerin
arasında Beşiktaş da bulunuyor.

Görüşmeler başladı

Atletik yapısı, hızı ve son vuruşlar-
daki başarısıyla göz dolduran 1,86
metre boyundaki Kevin Carlos’un
da kariyerine Beşiktaş forması al-
tında devam etmek istediği öğre-
nildi. Siyah-beyazlıların, Yverdon
Sport’la anlaştıktan sonra İspan-
yol oyuncu ve menajeriyle masaya
oturacağı vurgulandı. Siyah-be-
yazlı yönetimin, yetenekli oyun-
cuya 1 milyon euro seviyesinde
yıllık ücret ödemeyi planladığı da
ifade edildi. DHA

Kevin Carlos için geri sayım

Trendyol Süper Lig'in yeni sezo-
nunda hedefini mutlak şampiyon-
luk olarak belirleyen Beşiktaş,
transferde de büyük oynuyor! Be-
şiktaş, eski futbolcusu Anderson
Talisca’yı yeniden renklerine bağ-
lamak için temaslarını sıklaştırdı.
Suudi Arabistan’dan ayrılmak is-
teyen tecrübeli oyuncunun Al
Nassr Kulübü ile 2026’ya kadar

sözleşmesi var. Üç yıl önce Talis-
ca’yı Çin’in Evergrande takımın-
dan 8 milyon Euro’ya alan Al
Nassr’ın Sambacı’ya 13 milyon
Euro değer biçtiği belirtildi.Kartal,
Suudi kulübü ile anlaşırsa, Talis-
ca’yı imzaya getirecek. Geçtiğimiz
sezon Suudi Arabistan ekibi ile
çıktığı 25 maçta 25 gol - 4 asistlik
bir performans sergiledi.

Talisca aşkı hiç bitmiyor!



Y oğun ilginin olduğu mezuniyet
törenine, İstanbul Büyükşehir
Belediye (İBB) Başkanı Ekrem

İmamoğlu, Küçükçekmece Belediye
Başkanı Kemal Çebi ve Başkan Yar-
dımcısı Mehmet Emin Ay, İstanbul
Arel Üniversitesi Onursal Başkanı
Kemal Gözükara, İstanbul Arel
Üniversitesi Mütevelli Heyet Baş-
kanı Özgür Gözükara, İstanbul Arel Üni-
versitesi Rektörü Prof.Dr. A. Ercan Gegez,
Büyükçekmece Belediye Başkan Yardımcısı
Rıza Can Özdemir, İstanbul Arel Üniversi-
tesi akademik ve idari personeli, öğrenciler
ile aileleri katıldı. İstanbul Arel Üniversitesi
Müzik Kulübü tarafından verilen mini kon-
serle başlayan tören mezun olan öğrencile-
rin kortejinin ardından saygı duruşu ve
İstiklal Marşı’nın okunması ile devam etti.

Gençlere tavsiyeler 

Coşkulu ve duygusal anların yaşandığı me-
zuniyette konuşan İstanbul Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Ekrem İmamoğlu bilgi
çağını ülke olarak kaçırmamamız gerekti-
ğini ifade etti. Ülkemizdeki genç nüfusun
bunun için büyük bir avantaj olduğunu
vurgulayan İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu,
İstanbul Arel Üniversitesi öğrencilerine
önemli nasihatlerde bulundu.

Birlikte başarmaya bakalım

İstanbul Arel Üniversitesi Mezuniyet Töre-
ni’nde konuşan Başkanı Ekrem İmamoğlu,
“Heyecanınızın ve coşkunuzun yanı sıra
şunu söylemek isterim; diplomayı almak
aslında tabii ki biliyorsunuz bir final değil,
tam aksine yeni bir başlangıç. Bu başlangıç
anında coşkunuzu hiç kaybetmeden karar-
lılıkla ve çok çalışarak çok istediğiniz ve
mutlaka yaparak keyif aldığınız meslekleri-
nizi yerine getirme yönünde güçlü bir yol-
culuğa çıkmalısınız. Tabii şunu söyleyeyim
bir insanın hayata en faydalı olma biçimini

ben hep önce iyi bir insan olmaktan baş-
latırım. Sonra tabii ki çalışmak tabii ki
kararlılık ve hayat boyu adil olmak hayat
boyu cesaretli yol yürümek bütün bu sı-

fatları yan yana eklediğinizde hayata
ve insanlığa faydalı olma yolunu çiz-
miş oluyorsunuz. Tabii ki benim de
sizin yaşlarınızda hayallerim vardı.
Çok şükür ki hayallerimi bugün başa-

ran bir insan olarak sizlerin karşısındayım.
Farklı fırsatları kollayacağız. Birlikte başar-
manın keyfini yaşamamız lazım “şeklinde
konuştu.

Bilgi çağını kaçırmayalım

Konuşmasının devamında bilgi çağının ge-
risinde kalınmaması gerektiğinin altını
çizen İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu
bunun için gençlerimizin çok çalışması ge-
rektiğini ifade etti. Ekrem İmamoğlu,
“Dünya başka bir dönemde başka bir fırsat
döneminin başlangıç noktalarında
bir çağ yaşıyor. Özellikle
bilgi çağı teknoloji çağı
dediğimiz bu dönemin
milletimiz tarafından
ülkemiz tarafından ıs-
kalanmaması gereki-
yor ve bunun da en
önemli kaynağı siz-
lersiniz. İstanbul
Arel Üniversi-
tesi’nin, bu ül-
kenin
değerlerini,
bu ülkenin
hiçbir zaman
vazgeçmeye-
ceği unsurla-
rını koruyarak
çağdaş, aynı zamanda ev-
rensel bütün ilkeleri muha-
faza ederek iyi bir eğitim
sistemiyle sizleri yetiştir-

miş olması da bence sizler için çok değerli
bir avantaj ve çok değerli bir kılavuz ola-
cak. Bu duygularla tekrar katılmaktan
büyük onur duyduğum, keyif duyduğum
İstanbul Arel Üniversitesi’nin nice yıllar
eğitim hayatımıza özellikle yeni nesillerin
yetişmesine çok güçlü katkılar sunmasını
diliyorum. Bu ülke, bu şehir, ebediyen var

olacak, böyle güçlü ku-
rumlarda ebediyen

var olsun ve
güzel insanlar
yetiştirsin. O
güzel insan-
lar da bizi
daha yukarı-
lara daha
güzel dö-

nemlere ka-
vuştursun”

ifadelerini kul-
landı.

YaKuP 
TeZCan
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İstanbul Arel Üniversitesi mezun olan öğrencilerini coşkuyla uğurladı. Küçükçekmece Yahya Kemal
Beyatlı Gösteri Merkezi’nde düzenlenen mezuniyet törenine katılan İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu,
öğrencilere önemli nasihatlerde bulunarak öğrencilerin mezuniyet heyecanlarına ortak oldu.
Gençlere seslenen İmamoğlu, “Her şey şimdi başlıyor. Coşkunuzu hiçbir zaman kaybetmeyin” dedi

kaybetmeyin!
CoSkunuzu 

Birinciler gururlandı
İBB Belediye Başkanı Ekrem İma-
moğlu’nun konuşmasının ardın-
dan lisans ve meslek
yüksekokulu birincileri İstanbul
Arel Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
A. Ercan Gegez tarafından açık-
landı. Lisansta İktisadi ve İdari
Bilimler Fakültesi Siyaset Bilimi
ve Kamu Yönetimi Bölümü öğren-
cisi Meral Avcı birinci olurken,

Meslek Yüksekokulunda ise Bilgi-
sayar Destekli Tasarım ve Ani-
masyon Programı öğrencisi
Kardelen Polat birinci olarak
mezun kütüğüne isimlerini gu-
rurla çaktılar.Öğrenci ve aileleri-
nin duygu dolu anlar yaşadığı
tören, temsili diplomaların veril-
mesinin ardından öğrencilerin
keplerini atması ile sona erdi.

Onlar erdi
muradına...
Çatalca Esnaf Odası Başkanı Baysal Ergun'un oğlu
Yiğit Ergun, Çağla Çalkap ile dünyaevine girdi
İlçenin sevilen isimlerinden Ça-
talca Esnaf Odası Başkanı Bay-
sal Ergun'un oğlu Yiğit Ergun,
Çatalca Yadran Palace'ta düzen-
lenen düğün töreniyle Çağla Çal-
kap ile dünyaevine girdi. Çatalca
Belediye Başkanı Erhan Güzel'in
nikahlarını kıydığı genç çiftin
mutlu gününe; akrabaları, dost-
ları ve ilçenin önde gelenleri de
katıldı. Çiçeği burnunda çifte bir
ömür mutluluklar dileyen Bele-
diye Başkanı Güzel, “Bugün çok
güzel bir ana şahitlik ediyoruz.
Birbirini seven iki insan hayatla-
rını birleştiriyor. Bizlere de bir
ömür mutluluklar dilemek düşer.
Allah bir yastıkta kocatsın diyoruz” dedi. 

En mutlu günümüz

Düğün töreni sebebiyle büyük bir mutluluk
yaşadıklarını belirten Baba Baysal Ergun da,
“Bugün oğlum evlendi. Şimdi bir de kızımız

oldu. Umarım mutlu mesut ve huzurlu bir
hayatları olsun. Bugün bizim en mutlu gü-
nümüz. Bu güzel günde bizleri yalnız bırak-
mayan, mutluluğumuza ortaklık eden bütün
davetlilere ve dostlarımıza da çok teşekkür
ediyoruz” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

COCUKLAR BU YAZ 
EVDE OTURMAYACAK!
Sarıyer Belediyesi’nin, çocuk ve gençlere yönelik sağlıklı bir yaşam kültürünü
benimsetmek amacıyla düzenlediği Yaz Spor Okulları’nın 15. dönemi başladı
Çayırbaşı Stadı’nda görkemli bir törenle açılan
olan Yaz Spor Okulları; Futbol, Kız Futbol,
Voleybol, Basketbol, Yüzme, Atletizm, Judo,
Karate, Badminton, Okçuluk, Kano ve Cim-
nastik olmak üzere 12 farklı branşta 5-14 yaş
arasındaki 3 bin çocuğa ücretsiz eğitim vere-
cek. Geçit töreni, akrobatik basketbol takımı
Karizma Show ve dans gösterilerinin de yer al-
dığı Yaz Spor Okulları’nın açılışına, Sarıyer
Belediye Başkanı Mustafa Oktay Aksu, Baş-
kanvekili Hüseyin Coşkun, başkan yardımcı-
ları, birim müdürleri, belediye meclis üyeleri,
Çayırbaşı stadına ismi verilen önceki dönem
Sarıyer Belediye Başkanlarından Sedat Özsoy,
spor okulu öğrencileri ve aileleri ile çok sayıda
Sarıyerli katıldı. CHP Yerel Yönetimlerden So-
rumlu Genel Başkan Yardımcısı Gökan Zey-
bek ise yoğun programı nedeniyle katılamadığı
törene, tüm çocuklara başarı dileklerini ilettiği
telgraf gönderdi.

Çocuklar sporla buluşacak 

15. Yaz Spor Okulları açılış töreni İstik-
lal Marşı ve Saygı Duruşu ile başladı.
Tüm branşlarda eğitime başlayacak
binlerce öğrencinin, belediyenin kendile-
rine dağıttığı yaz spor okulu kıyafetleri
ile marşlar eşliğinde, ellerinde Türk bay-
raklarıyla gerçekleştirdiği kortej yürü-
yüşü, uzun süre ayakta alkışlandı. Tören
alanına öğrenciler ve ailelerini selamla-
yarak giren ve törenin açılış konuşma-

sını gerçekleştiren Sarıyer Belediye Başkanı
Mustafa Oktay Aksu, sporun tüm insanlar için
önemli olduğuna vurgu yaptığı konuşmasında,
“Bununla beraber sporun çocuklar için önemi
çok daha fazla anlamlar taşıyor. Spor, sadece
fiziksel sağlık ve zindelik değil aynı zamanda;
disiplin, takım ruhu, özgüven ve sorumluluk
bilinci gibi değerleri de kazandırır. Sarıyer Bele-
diyesi olarak, çocuklarımızın gelişimine ve on-
ların yeteneklerini keşfetmelerine yardımcı
olduğumuz için büyük mutluluk duyuyoruz.
Yaz Spor Okullarında, 12 farklı branşta verile-
cek eğitimlerle çocuklarımızın farklı ilgi alanla-
rını keşfetmelerine de olanak tanıyacağız.
Branşlardaki bu çeşitlilik, her bir çocuğumu-
zun kendi potansiyelini en üst düzeye çıkarabil-
mesi için önemlidir. Bugün burada bulunan
çocuklarımız, yarının liderleri, bilim insanları,
sanatçıları ve sporcuları olacaklar. Hedefimiz
tüm çocuklarımızı sporla buluşturmaktır.” şek-
linde konuştu. BURAK BİRERDİNÇ 

Belediye personeli eğitim aldı
Eyüp Sultan Afet Yönetim Birimi (ESAY) Arama Kurtarma eğitmenleri, AFAD koordinasyonunda profesyonel ekipler yetiştirmeye
devam ediyor. Bu kapsamda ESAY tarafından Eyüpsultan İlçe Sağlık Müdürlüğü personeline destek AFAD gönüllüsü eğitimi verildi

Eyüpsultan Belediyesi tarafından, olası deprem ve diğer
doğal afetlere karşı hazırlıklı olmak amacıyla kurulan ESAY
Arama Kurtarma Birimi katıldığı saha operasyonları dışında
AFAD tarafından akredite eğitmen olarak kurum ve STK’la-
rın arama ekiplerine eğitim vermeye devam ediyor. ESAY
Arama Kurtarma eğitmenleri, İstanbul İçişleri Bakanlığı
Afet ve Acil Durum Yönetimi Başkanlığı (AFAD) koordi-
nasyonunda Eyüpsultan İlçe Sağlık Müdürlüğü personeline
destek AFAD gönüllüsü eğitimi verdi. HABER MERKEZİ

Kenan Doğulu 
zirveye oturdu
Kenan Doğulu'nun yeni şarkısı “Kahve” rad-
yolarda 1 numaraya yükseldi. Müzik kariye-
rinde sayısız hit parçaya imza atan Kenan
Doğulu’nun doğum gününde sevenleriyle bu-
luşturduğu ve yaz sezonuna damga vuran
“Kahve” şarkısı, geçtiğimiz hafta listelerin en
çok dinlenen parçası oldu. Telifmetre verilerine
göre tüm ulusal, bölgesel ve yerel radyolar ve
televizyon müzik kanallarında son dönemin en
çok yayınlanan şarkısı olan “Kahve”, enerjik
temposu ve keyifli sözleriyle Doğulu hayranla-
rının uzun yıllar dilinden düşmeyecek. 
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